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Je nesklepčnost 
nalezljiva? 

V torek so v Velenju ponovno, po nesklepčnem zasedanju pred 
dobrim tednom, sklicali zasedanje zborov velenjske občinske 
skupščine. Prave sreče pa sklicatelji tudi tokrat niso imeli. Zbor 
krajevnih skupnosti, ki se je s sklepčnostjo pred dobrim tednom 
edini izkazal, je tokrat omagal. Niti začel ni. Družbenopolitični 
zbor je delo opravil polovično, začel in odnehal. Le zbor 
združenega dela je sklepčen vztrajal do konca. 

Mar to pomeni, da se je bolezen nesklepčnih sej iz sosednjih 
občin zdaj prenesla tudi v Velenje? Ni rečeno. Ostaja upanje, ki so 
ga nekateri izrekli pred zasedanjem, da so še dopusti, in da delegati 
pač še počivajo. Sicer pa so predlogi, izrečeni že zadnjič in pono-
vljeni spet tokrat, o temeljiti analizi aktivnosti delegatov na sejah 
skupščine, naleteli na plodna tla. Analiza je narejena in jo bodo v 
skupščini, tako je bilo obljubljeno, lahko videli in kakšno rekli o 
njej, že kmalu. 

Bodo z njo seznanili tudi volilce, pa se v torek niso dokončno 
dogovorili. Tudi zato, ker eni zatrjujejo, da imajo delegati najbrž 
razloge za to, dajih na seje ni. 

• Milena Krstič  - Planine 
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FUJITSU Panasonic 

- RAČUNALNIKI  (od 386 sistemov naprej) 
• TISKALNIKI  (matrični,  laserski, ink - bubble jet) 
• FOTOKOPIRNI  STROJI  (od najmanjših do največjih) 
•ATESTIRANI  TELEFAXI 

(za bolj in manj zahtevna  poslovanja) 
- TELEFONI  (žični  in brezžični) 
•POTROŠNIMATERIJAL  (tonerji,  trakovi,  papir...) 

Prevladovalo  bo sončno 
vreme  z občasno 
povečano  oblačnostjo. 
Bo razmeroma  toplo. 

Predsednik države Milan Kučan je v soboto v osrčju Logarske do-
line odkril spomenik Franu Kocbeku in dr.Johanessu Frischaufu, 
pomembnima možema iz zgodovine slovenskega planinstva. S tem 
dogodkom so se planinci končno oddolžili obema prvopristopniko-
ma, obenem paje.spomenik njima tudi spomenik tisočem planincev, 
ki so se zavzemali za iste vrednote in dokončno zavarovali slo-
venstvo v naših planinah. 

• (foto:  jp) 

Jutri  finale Pesmi poletja 

Eden najpomembnejših dogodkov na Celjskem v tem času je go-
tovo tamkajšnjih mednarodni obrtni sejem. Letos na 55 tisoč kva-
dratnih metrih razstavlja skoraj l .800 razstavljalcev iz 18 držav. 

Neprevidnost otrok je bila spet vzrok za požar. Očitno je otroška 
domišljija bujna, saj so si prostor za igro poiskali na strehi velenjske-
ga vrtca Lučka. Kurili so odpadno listje, posledice pa so vidne na 
posnetku. 

I fotobm 

foto  vos 

Velika  akcija Kaja in Radia Velenje  gre h koncu. Jutri  bo tri-
najst sodelujočih še zadnjič poskušalo čim lepše zapeti in si 
pridobiti  vaše glasove.  Na nedeljski prireditvi  v Celju je občin-
stvo najbolj očarala Sanja Mlinar iz Velenja  s pesmico Na mor-
ju vse lepše je. Kako bo pa v Velenju,  kjer bomo sešteli vse 
glasove:  zbrane na javnih prireditvah,  oddajah Radia Velenje  in 
kupone tednika Kaj? 

Za sedanje dogajanje v velenjskem Rudarju lahko rečemo, da ni 
nič novega ali pa veliko. Igraje namreč še vedno stara - slaba, dobili 
pa so moderno igrišče, na katerem pa žoga še ne leti v mrežo tako, 
kot si želijo igralci in gledalci, ki so bili v nedeljo znova razočarani. 

M (foto:  vos) 
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Norice 
Srečanje Zasavcev 
in Savinjčanov 

ŽALEC - To soboto bo na 
Mrzlici tradicionalno sre-čanje 
Zasavcev in Savinjčanov, ki ga 
organizirata Združena lista in 
Socialistična stranka. Srečanje 
se bo začelo ob 11. uri s kultur-
nim programom. Zbranim bo 
spregovoril Poldr Bibič, 
predsednik Državnega sveta. 

H rox 

RK se spet seli? 
VELENJE - Ni še tako 

daleč nazaj, ko si je občinska 
organizacija Rdečega križa 
Velenje uredila delovne pro-
store v nekdanjem lokalu Buh-
teljček na Kidričevi cesti v 
Velenju. Kot vse kaže, se bo 
morala spet seliti. V te prostore 
naj bi se namreč naselil var-
stveno - delovni center za otro-
ke z motnjami v telesnem 
razvoju, ki sedaj domuje na 
šoli Šmartno v Velenju. 

Kje bo našla občinska člo-
vekoljubna organizacija novo 
lokacijo, še ni povsem znano. 
Po govoricah sodeč naj bi bili 
to prostori bivše Zveze tele-
snokulturnih organizacij 
občine Velenje na Foitovi ce-
sti v Velenju. 

• (tp) 
V nedelje tekm-
ovanje veteranskih 
desetin 

ŠALEK - Člani gasilskega 
društva Šalek bodo to nedeljo 
(19. septembra) pripravili 
meddruštveno tekmovanje za 
starejše gasilke in gasilke. 

To bo tretje tovrstno tekmo-
vanje po vrsti, začeli pa ga 
bodo ob 14. uri. 

Po tekmovanju, približno 
ob 15. uri, pa bodo pripravili še 
družabno srečanje, na katerem 
bo za prijetno razpoloženje 
poskrbel ansambel Gaj iz Mo-
ziija. 

• (tp) 
Srečanje krščan-
skih demokratov 

LUČE OB SAVINJI -
Krščanski demokrati občine 
Mozitje želijo še tesnejšo po-
vezavo med volilci in tistimi, 
ki so jih izvolili za poslance in 
za nosilce drugih pomembnih 
funkcij.  Zato bodo v nedeljo v 
Lučah ob Savinji pripravili de-
lovno in družabno srečanje, na 
katerega so povabili predstav-
nike nekaterih ministrstev in 
podpredsednika stranke ter 
notranjega ministra Iva Bizja-
ka. Spregovorili bodo o pro-
blematiki ceste, kmetijstva, 
turizma in življenja ob državni 
meji z. Avstrijo. Delovno 
srečanje bodo pričeli ob 
14,uri, tri ure za tem pa bo na 
vrsti še novinarska konferen-
ca. 

• JP 
Danes o prometni 
ureditvi 

KS Edvard Kardelj - Za da-
nes, četrtek, je sklicana seja 
prometne komisije občine Ve-
lenje, na kateri bodo obravna-
vali predlog prometne 
ureditve v krajevni skupnosti 
Edvard Kardelj. Poleg članov 
komisije in drugih občinskih 
predstavnikov so na sejo pova-
bili tudi Aleksandra Grecza, 
člana republiškega inšpekto-
rata za ceste, sejo pa bodo v 
stavbi sodišča pričeli ob 
13.uri. 

• JP 

Tehnološki zavod, mreža za spodbujanje drobnega gospodarstva in 
energetska pisarna Iz dela velenjske vlade 
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Nove razvojne 
možnosti Velenja 

V prisotnosti številnih gotov, 
med drugim ministrice za delo 
Jožice Puhar, ministra za znanost 
in tehnologijo dr. Rada Bohinjca 
in državnega sekretarja za energe-
tiko Borisa Soviča, so prejšnjo 
sredo v prostorih velenjske občin-
ske skupščine predali namenu 
Tehnološki zavod, mrežo za 
spodbujanje drobnega gospodar-
stva in energetsko pisarno. Vse to 
pomeni po besedah predsednika 
izvršnega sveta Srečka Meha nov 
korak na razvojni poti Velenja. 

Tehnološki zavod so ustanovili 
Gorenje GA, Gorenje Inova, Rud-
nik lignita, TEŠ, CSŠ. ERICO, 
Obrtna zbornica Velenje, Zdrav-
stveni zavod Velenje, Gospodar-
ska zbornica Slovenije in 
Republiški zavod za zaposlovan-
je, enota Velenje. 

Tehnološki zavod, ki bo delo-
val kot zavod za razvojne storitve 
in tehnološko infrastrukturo,  bo 
povezoval, koordiniral in usmer-
jal razvojno raziskovalno delo go-
spodarstva velenjske občine. 
Omogočal bo izobraževanje stro-
kovnjakom doma in v tujini, nudil 
pogoje za uspešno konkuriranje 
projektov v različnih domačih in 
tujih razpisih in programih, sprot-
no obveščal o novih tehnologijah, 
kar naj bi tudi pripomoglo k zaje-
zitvi bega strokovnjakov v tujino. 
Center, ki ga bo vodil dr. Stanko 
Blatnik ima že vzpostavljene stike 
z Univerzami v Ljubljani, Mari-
boru, Zagrebu, Trstu, Leedsu, De-
troitu ter z mnogimi instituti. 
Minister za znanost in tehnologijo 
dr. Rado Bohinc je bil navdušen 
nad oblikovanjem Tehnološkega 
centra v Velenju. Med drugim je 
dejal: "Na ta način se krepi funkci-
ja razvojnega raziskovanja, s tem 
pa konkurenčna sposobnost na tu-
jih, zelo zahtevnih trgih. Tja se 
slovensko gospodarstvo mora 
usmeijati." 

Kratkoročno gledano razvoj 
sicer ogrozi delovna mesta, a se 
zanj zavzema tudi ministrica za 
delo Jožica Puhar. "Z ustanavljan-
jem takšnih centrov se večajo 
možnosti pridobivanja novega 
znanja in tehnologij. To nam je 
nujno potrebno, da dosežemo 
kvaliteto, ki nam je neobhodno 
potrebna zaradi konkurence na tu-
jih trgih," pravi Jožica Puhar. 

Ob otvoritvi Tehnološkega 
centra so v Velenju predali name-
nu tudi občinsko mrežo za po-
speševanje drobnega 
gospodarstva. Ta bo pomagala 

Slovestnosti  ob otvoritvi  Tehnološkega  centra,  mreže  za pospeševanje 
drobnega  gospodrstva  In energetske  pisarne  so se udeležili  mnogo go-

stje,  med drugim  ministrica  za delo Jožica  Puhar,  minister  za znanost in 
tehnologijo  Rado Bohinc in državni  sekretar  za energetiko  Boris  Sovič 

bodočim in obstoječim enotam 
malega gospodarstva pri pripravi 
ustreznih prostorskih pogojev, na-
svetih in strokovni pomoči v po-
stopkih pred državnimi organi, 
bankami, sodišči, nudila jim bo 
strokovno pomoč pri izdelavi 
strokovnih gradiv... Njena glavna 
naloga pa je povezati pristojne 
upravne organe, katerih delovno 
področje je povezavo z malim go-
spodarstvom, gospodarsko, 

Gradbenem centru Slovenije po-
vezane z energijo ob pomoči 
občin financira  Ministrstvo za go-
spodarske dejavnosti. Energetska 
pisarna bo v občini Velenje 
občanom na voljo ob torkih in 
četrtkih popoldne. Vsak prvi na-
svet občanom (kako graditi ener-
getsko varčneje, kako racionalno 
trošiti energijo...) bo brezplačen. 

H Mira  Zakošek 

N o v a o p r e m a z a r e š e v a n j e 
Na naših cestah je vse več hudih prometnih nez-

god, ob katerih morajo pri reševanju sodelovati tudi 
gasilci. Seveda morajo biti za to usposobljenih in 
morajo imeti ustrezno opremo. Velenjski gasilci 
takšne opreme trenutno nimajo, saj dosedanja ni 
več uporabna za zahtevno reševanje. Novo opremo 

bodo gasilci kmalu dobili. S široko akcijo so že 
zbrali potrebna sredstva. Polovico je prispevala re-
publiška zveza za zaščito in reševanje, polovico pa 
skupno Zavarovalnica Triglav in občinski pro-
račun. 

• b.m. 

Ekološki  sanaci jski 
program  v o d a v 
občini V e l e n j e 

obrtno in druge zbornice. Zavode 
za zaposlovanje, profesionalne 
svetovalne institucije in banke. 

V sredo so uradno odprli še 
energetsko pisarno, ki jo bo vodil 
vladni energetski svetovalec mag. 
Branko Caglič. "Ministrstvo za 
gospodarstvo skuša na ta način 
vplivati na smotrnejšo in racional-
nejšo izrabo vseh vrst energije in 
tako tudi na manjše onesnaževan-
jeokolja,"je med drugi m poudaril 
državni svtovalec za energetiko 
Boris Sovič. 

Celoten projekt energetskega 
svetovanja in vse aktivnosti v 

V prejšnji številki Našega časa 
smo v rubriki "Iz dela velenjske 
vlade" med drugim objavili kratek 
zapis pod gornjim naslovom. Na 
sekretariatu za varstvo okolja me-
nijo, daje treba vest dopolniti z 
naslednjim: "Ekološki sanacijski 
program za vode je v skladu z za-
snovo ekološkega sanacijskega 
programa občine, ki je bil pripra-
vljen marca 1991 na bivšem Od-
seku za varstvo okolja in sprejet v 
SO Velenje, naročil Sekretariat za 
varstvo okolja občine Velenje. 
Strokovne osnove je naročil pri 
ekološkem zavodu ERICO, nosil-
cev naloge pa je bil Emil Šter-
benk. Finančno oceno 
sanacijskega programa smo 
naročili pri Zavodu za urbanizem. 
Izdelava strokovnih podlag, fi-

nančne ocene, izdelava programa 
in lektoriranje je bilo poravnano iz 
proračuna občine Velenje v višini 
533.090 tolarjev. Naloga, tako 
vsebinski, kot finančni  del, je po 
našem mnenju, izdelana zelo kva-
litetno, za kar sta zaslužna oba iz-
vajalca! Upamo, da jo bo SO 
Velenje sprejela." Vest je po 
mnenju Sekretariata za varstvo 
okolja treba dopolniti tudi z na-
slednjim: "Program je zasnovan 
dvofazno.  Prvo fazo  bi predvido-
ma izvedli do leta 1997 in drugo 
do leta 2002. Izvedbo programa 
po projektih, predvidoma v višini 
1 431 305 400 tolarjev (20 447 
220 DEM), pa bodo morali sfi-
nancirati onesnaževalci." 

I mz 

Zbirajo prijave 
o škodi po suši 

VELENJE - Na sedežih za-
družnih enot v Šaleški dolini od 
tegatednapadojutri(vpetek)zbi-
rajo prijave o škodi, ki joje na pol-
jskih površinah letos povzročila 
suša. Zbrane podatke mora komi-
sija za ocenitev škode posledic 
suše občine Velenje nato poslati 
do konca tega meseca ustreznemu 
republiškemu ministrstvu, to pa 
bo odločilo, koliko denatja komu 
za odpravo teh posledic. 

Na Kmetijski zadrugi Šaleška 
dolina se bojijo, da bodo spet 
deležni iz tega naslova manj de-

Šmartno ob Paki 

S r e č a n j e starejših 
k r a j a n o v 

narja kot bi ga sicer morali dobiti. 
Metodologija izračuna na mini-
strstvu in pri njihje namreč že lani 
pokazala precejšnja odstopanja. 
Svoje paje k tako skromnemu re-
publiškemu prispevku za odpravo 
posledic suše "primaknil" še 
družbeni proizvod. Pri izračunih 
se na republiškem ministrstvu 
opirajo na ta podatek ne glede na 
to, da je kmetijska proizvodnja v j 
občini Velenje intenzivna kot \e i 
malokje v Sloveniji. 

• (tp) 

Sredi prejšnjega tedna so 
društvo upokojencev iz Šmartne-
ga ob Paki, tamkajšnja krajevna 
organizacija RK in RK Gorenja 
pripravili že tradicionalno 
srečanje starejših krajanov. 

V prostorih šmarškega gasil-
skega doma seje zbralo približno 
100 krajanov, starih več kot 70 let. 
Zbrane sta nagovorila predsedni-
ka svetov krajevnih skupnosti 
Šmartno ob Paki Ivo Rakun in 

Gorenje Franc Štefančič,  ki sta ob 
tej priložnosti najstarejšima ude-
ležencema srečanja izročila prak-
tični darili. Dobila staju 93 - letna 
Marija Hramec in 91 - letni Ivan 
Tajnšek (oba KS Šmartno ob 
Paki). 

Prisrčen kulturni program so 
pripravili učenci šmarške osnov-
ne šole in domači pevci. 

• (tp) 

Izvirnosti,  posebnosti  in posnemanja 
Vsaj  kar  se nekaterih  cestno-prometnih 

stvari tiče,  nekateri  ali kar  mnogi politiki 
niso res nič  kaj izvirni: po tolikih  kritikah  o 
slabi cestni povezavi med  Ljubljano in našim 
območjem  se upajo še vedno  zgovarjatiprav 
na te slabe ceste, ko zamujajo na razne se-
stanke  ali pogovore na našem koncu. Kot  da 
se ves ta čas  še ne bi navadili,  da  morajo pač 
upoštevati  tudi  ta faktor  in zato kreniti  na pot 
maloprej. 

Seveda  pa je tudi  res, da  si take  zamude  še 
vedno  lahko  privoščijo,  saj nekateri  organi-
zatorji raznih posvetov tudi  dokaj  jasno 
kažejo,  da  so take  zamude  pač  vzeli v zakup 
in se niti ne jezijo kaj preveč.  Take  zamudni-
ke še vedno  sprejemajo kot  drage  goste in v 
času  čakanja  tudi  druge  prepričujejo,  češ, 
saj veste, kaka  je cesta. Zal  je pa tudi  res, da 
je pomembneže iz Ljubljane na naš konec 
tako  težko  dobiti,  da  moraš biti še res hva-
ležen,  da  pridejo.  Obiski naših predstavni-

kov s province v naši veliki  metropoli  se 
namreč  žal  prepogosto  končajo  le s trkanji 
na vrata, ali pri sprejemih pri tretji  ali četrti 
garnituri  politikov.  Če pa že pridejo  v pro-
vinco, morajo ti politiki  le prisluluiiti  križem 
in težavam teh območij.  Ob vseh obrabljenih 
cestno-prometnih  izgovorih je zadnjič  v Ve-
lenju vnesel vsaj malo izvirnosti "že  kar  Ve-
lenjčan"  Boris Sovič,  ki  za svojo zamudo  ni 
okrivil  slabo cesto, ampak veselo dejstvo,  da 
je zamudil  zato, ker  so cesto popravljali. 

Nič  kaj izvirni pa niso tisti,  ki  še vedno 
niso pogruntali  prave trase za bodoči  po-
daljšek  Slovenike  proti Ljubljani. Da ljudi 
na Savinjskem  ne bi več  preveč  vznemirjali  z 
določanjem  trase tako,  da  bi imenovali kra-
je, so se zdaj  domislili,  da  je bolje, če  govori-
jo v šifrah.  Tako  naj bi zdaj  bila v obravnavi 
trasa J  4. Nekateri  radovedneži  sicer še ved-
no hočejo  vedeti,  skozi  katere  kraje  in prek 
katerih  hmeljišč  bo šla  ta trasa, drugi  pa 

morda  le zamahnejo z roko,  češ  - naj pa bo J 
4; samo da  ne gre čez  mojo njivo. Seveda  pa 
bodo  v teh jesenskih dneh,  ko sicer kmetje 
pobirajo pridelke  z njiv, Savinjčani  gotovo 
še velikokrat  podrobneje  pogledali,  kaj se 
res skriva  za J  4. Ta  mesec naj bi namreč  na 
teh hmeljiščih  in drugih  kmetijskih 
površinah vendarle  dokončno  padla  kocka. 
V  glavnem bi rekli  - končno.  Za!  pa za neka-
tere kmete  ta končno  pomeni tudi  dokončno. 
Da se bodo  dokončno  poslovili  od  zemlje. 
Pravijo sicer, da  ni težko,  kar  se mora, pa 
vendarle  le ni lahko. 

Ob vseh teh cestnih težavah  se zdijo  novi 
velenjski  ukrepi  za "reguliranje"  stoječega 
prometa prava igrarija.  Za  neke vrste 
igračkanje  imajo res to, da  morajo tudi  v Ve-
lenju vozniki  za stajo svojih železnih  kon-
jičkov  plačati  "stojnino".  Nekateri  sicer tudi 
v tem vidijo  še eno izmed  potez nedorečene 
velenjske  prometne politike,  drugi  pa, da  je 

to vsaj en viden  način,  da  se pridružujejo 
večjim  in pomembnejšim mestom. In  da  bi 
dedi  dober  zgled,  šota  "ukrep"  najprej uvedli 
pred  občino,  da  bi tako  pometi i pred  lastnim 
pragom in vozila uslužbencev  pregnali  na 
druga  parkirišča.  S tem jim naj bi tudi  nare-
dili  uslugo,  saj se s tem mnogim ne bo treba 
ukvarjati  s prekrški,  da  prek  dvojne  črte  za-
vijejo pred  občino.  Na  parkirišču  pa bodo 
tako  našli  prostor  tisti,  ki  iščejo  usluge pri 
prijazni materi občini.  Da pa tu skoraj  nič  ni 
zastonj, jim pokažejo  že takoj  ob prihodu. 

Ampak red  mora biti! Nekateri  le 
sprašujejo,  kje se bo ustavilo to plačevanje 
parkiranja:  pa tudi  to, koliko  bodo  plačevali 
tisti lastniki  vozil, ki  s parkiranjem  dejansko 
tudi  spreminjajo namembnost zemljišč.  Z 
drugimi  besedami,  koliko  bo stalo parkiran-
je na zelenicah. 

m m 
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Največ o vodi 
Tisti,  ki bi na hitro  pogledal  obravnave  in razprave  s torkovega  zasedanja  dveh  zborov  ve-
lenjske občinske  skupščine  (družbenopolitičnega  in zbora  združenega  dela) bi rekel:  vse se 
vrti  okoli  vode. 

In prav bi imel: v obeh zborih so 
sprejeli odlok o oskrbi z vodo, ki 
določa pogoje in način oskrbe z 
vodo na območju občine Velenje 
iz javnega vodovoda. Precej te-
meljita paje bila obravnava, saj je 
na predlog podala deset aman-
dmajev krajevna skupnost 
Plešivec. Glede na to, da o tem 
odloku še ni razpravljal in odločal 
zbor krajevnih skupnosti, in da so 
bili nekateri amandmaji v enem 
zboru sprejeti, v drugem ne, bo do 
dokončnega skupščinskega spre-

jema gotovo potrebo še usklaje-
vanje. 

Največ časa, vročih razprav, 
vprašanj in dilem paje bilo v zve-
zi z. obravnavo predloga programa 
vlaganj v oskrbovalni sistem vo-
dovoda ter odvajanja in čiščenja 
odplak. Če smo natančnejši, so se 
v zvezi s programom delegati bolj 
spraševali o denarju, ki ga naj bi za 
to zbirali, v kakšni višini in se 
spraševali o denaiju, ki so ga v Ve-
lenju ob ceni že zbirali. O tem 
želijo, tako so odločili, tudi ugoto-
vitveni sklep, ali so se investicij-

ska sredstva uporabila tako kot bi 
se morala, ali pa so bila porabljena 
za druge namene. Odločitve o tem 
družbenopolitični, zbor ni spreje-
mal, ker je postal vmes ne-
sklepčen, zbor združenega dela, 
paje stvar vsaj v enem delu dore-
kel: potrdil je predlagani program 
vlaganj s tem, da se letno določajo 
prednostne naloge na skupščini in 
določi tudi cena ter zagotovi nad-
zor nad zbranimi in porabljenimi 
sredstvi. 

H mkp 

Ob občinskem prazniku 
tudi priznanja in nagrade 

Zbor združenega dela je na tor-
kovem zasedanju sprejel predlog 
Komisije za odlikovanja, priznan-
ja in nagrade, ki jih v Velenju po-
deljujejo ob občinskem prazniku 
in sprejel tudi odlok o tem, da se ta 
letos praznuje ob 8. oktobru. 

Grb občine Velenje naj bi po-
delili (predlog morata potrditi 
tudi družbenopolitični zbor in 

zbor krajevnih skupnosti): An-
tonu Jelenu iz Arnač, posmrtno, 
za življensko delo in pomembne 
dosežke na področju dreve-
sničarstva in sadjarstva; Petru 
Krapežu iz. Velenja za skoraj 
30-letno delovanje na področju 
zaščite in reševanja v občini in 
Občinski organizaciji Rdečega 

križa Velenje ob 40- letnici 
krvodajalstva v Sloveniji. 

Plaketo občine Velenje pa naj 
bi podelili VVilfriedu  Hemmeri-
chu iz. Esslingena za dobro in 
vsestransko sodelovanje med 
Velenjem in Esslingenom. 

mkp 

Delegati so zvedavi 

V velenjski skupščini spet "streljali" 

Pištole - gesta zmagovalcem? 
Konec junija je delegat Vane 

Gošnik v skupščini postavil 
delegatsko vprašanje v zvezi s 
strelnim orožjem, ki so ga kot 
darilo, po desetdnevni vojni v 
Sloveniji, dobili člani velenjske 
vlade (Bartolčeve), sekretar in 
predsednik skupščine, direk-
torji uprav in še dva zaslužna 
delavca v upravnih organih. 
Zanimalo ga je, kakšne so te 
pištole, kakšna je njihova vred-
nost in kdo je sklep o takšnem 
darilu sprejel. 

Delegat je odgovor na postavlje-
na vprašanja v zvezi z oboroževan-
jem "elitnega jurišnega oddelka". 

kot se je izrazil, dobil, vendar bi 
želel, da se dopolni z imeni tistih, 
ki so takšno darilo prejeli. 

Zaradi izraza "jurišni oddelek" 
(Gošnik gaje kasneje razložil: gre 
za skupino ljudi, ki laže juriša na 
sovražnika kot goloroki ljudje), je 
Franjo Bartolac zasedanje, izraz 
je razumel kot žalitev, zapustil. 

Predsednik skupščine Pankrac 
Semečnik je rekel, da te "pištol-
ce" z jurišnimi oddelki nimajo 
nobene zveze, in da ni so bi le kupl-
jene zato, da bi bivši izvršni svet z 
njimi "organizirano" nastopal, saj 
s temi pištolami ne more nič nare-
diti, so le gesta zmagovalcem. 

Obenem pa povedal, da je v za-
sebni lasti v Velenju, prijavljene-
ga, vsaj 1600 kosov strelnega 
orožja, koliko gaje, ki ni prijavlje-
no, pa nihče ne ve. 

Vane Gošnik je vztrajal: želi 
imena ljudi, ki jim je bilo iz pro-
račinskega denarja kupljeno 
orožje in znesek, ki so ga odšteli 
zanj. Mnenju, daje nad proračun-
skimi sredstvi treba pozorno bde-
ti, so pritegnili še nekateri, zato je 
pričakovati, da "pokanju" v 
skupščini še ne bo tako hitro ko-
nec. 
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Delegatska vprašanja in po-
bude, kijih delegati po ustaljeni 
praksi postavljajo takoj po ti-
stem, ko pregledajo zapisnike 
prejšnjih sej, merijo tempera-
turo v mestu in so odraz tegob, 
ki tarejo ljudi v njem. Nič umet-
nega ni v njih in nič nastalega po 
sili. Kaj so recimo želeli zvedeti 
v torek? 
Velenjska tržnica ni prava 
tržnica 

Tržnica, tista ob Cankarjevi v 
Velenju, ni prava tržnica. Na njej 
in ob njej je vse preveč tistega, 
čemur ni namenjena in premalo ti-
stega, kar naj bi tam bilo: prodaja 
kmetijskih proizvodov. Milica 
Kovač (SKD) je predlagala, da se 
ta prostor do takrat, da Velenjačni 
dobimo pravo tržnico uredi, obe-
nem pa vprašala, zakaj je tudi ena 
najdražjih v Sloveniji. Pritegnil ji 
je Marjan Gaberšek (LDS) in 

Rudnik lignita Velenje 

Preboj do novih zalog premoga 
V jami Preloge v Rudniku ligni-

ta Velenje je bil pretekli teden na-
rejen nov preboj, in sicer v 
severozahodnem delu te jame v 
severno raziskovalno progo. S 
tem je omogčeno odkopavanje 
okoli 27 milijonov ton lignita, ki 
naj bi jih pri sedanji letni proiz-
vodnji v RLV pridobivali do leta 
2024, torej naslednjih 30 let. 

Odgovorni vodja celotnega 
projekta je bil mag. Boris Salobir, 
glavni projektant pa Gabrijel Tri-
glav. Študija o odkopavanju v se-

verozahodnem delu jame Preloge 
je bila pripravljena leta 1990, že 
prej pa so bile zanjo narejene hi-
drogeološke osnove. V treh letih 
je pri pripravi in izvedbi tega pro-
jekta sodelovalo veliko rudniških 
strokovnjakov. 

Odkopavanje novih zalog pre-
moga bo potekalo na šestdesetih 
ploščah v predelu Ležnja in Ga-
berk. Debelina premogovega slo-
ja je od 8 do 80 metrov. Premog 
leži pod 3 do 20 metrov debelo 
izolacijsko plastjo gline, nad kate-

ro so vodonosni peski. Iz njih so v 
RLV že leta 1984 začeli odvod-
njevanje. Ocenjujejo, daje dose-
daj odteklo že blizu 13 milijonov 
m3 vode. S tem so se zmanjšali 
tudi začetni pritiski vode od 25 ba-
rov na sedanjih 2 do 10 barov. Od-
kopavanje tega premoga bo zaradi 
težkih geoloških razmer dokaj 
zahtevno, zaradi kratkih odkop-
nih plošč in dolgih transportnih 
poti - delavci obrata Priprave so 
zgradili kar 7500 metrov jamskih 
prog - pa tudi nekoliko dražje. 

Okvara ustavila delo 
V četrtek, 9. septembra, je 

prišlo na izvoznem stroju jaška 
Nove Preloge do okvare, zaradi 
katere so se v RLV odločili za nuj-
ni remont na glavni gredi tega 
stroja. Popravilo bo zahtevno, 
zato ga bodo izvedli ob sodelo-
vanju strokovnjakov nemške fir-
me, kije stroj izdelala. 

Opozarjamo vas na javni razpis Mini-
strstva za gospodarske dejavnosti 
za sofinanciranje projektov pre-
struktoriranja podjetij v letu 1993, ki 
je bil objavljen v DELU 379 1993 in 
UL RS 46/93 z dne 6781993. 
-Sofinancirana bo priprava podjet-
niških projektov za prestrukturiranje 
po razpisnih pogojih; 
-Vir so proračunska sredstva za Projekt 
prenove podjetij v višini 180 mio SIT. 
-Informacije: ga. Renata Vitez, Mini-
strstvo za gospodarske dejavnosti, Lju-
blana Kotnikova 5, tel: 061/123-177 
V zvezi z brezplačno svetovalno 
pomočjo Nizozemske, vas opozarja-

Stroj bi sicer še lahko obratoval, 
toda tveganje bi bilo tako veliko, 
da bi ogrozilo varnost delavcev, ki 
se skozi jašek v Novih Prelogah 
vozijo v jamo in iz nje. Tega tve-
ganja seveda v RLV niso hoteli 
prevzeti, zato so se odločili da 
bodo delavci, ki so vezani na ta iz-
vozni jašek še danes doma, jutri, v 

mo na enodnevne posvete NMCP, ki 
jih bo vodil gospod van Beek, regio-
nalni koordinator za Slovenijo. 
Posveti bodo: 
- v MARIBORU, dne 29.9. ob 11.00 
uri v sejni sobi St. 6077VI. nadstrop-
je v prostorih Območne zbornice Ma-
ribor, Cankarjeva 3. Posvet bo 
potekal v nemškem jeziku. 
- v CELJU, dne 6.10 ob 11.00 uri v 
sejni sobi Celjske mestne hranilnice, 
Titov trg 6 (nasproti kina Union). Po-
svet bo potekal v angleškem jeziku. 

- v LJUBLJANI, dne 11.10. ob 10.00 
uri v prostorih GZS Ljubljana, Sloven-

petek, 17. septembra, pa bo kolek-
tivni dopust za vse delavce RLV. 

Stroj bo predvidoma usposo-
bljen za varno in zanesljivo delo-
vanje že v soboto, tako da bo v 
RLV v ponedeljek delo spet nor-
malno steklo. Izpad proizvodnje, 
ki bo nastal v tem tednu, bodo do 
konca leta nadoknadili, zato ne 

ska 41, IX nadstropje. Posvet bo po-
tekal v angleškem jeziku. 
Predsedništvo Madžarske zbornice 
v Grazu vabi slovenska podjetja na 
poslovne pogovore z madžarskimi 
podjetji na Zagrebškem velesejmu, 
14.9. od 9.00 do 14.30 ure. 

S 24. aprilom letos je začel teči dve-
letni rok, v katerem si mcrajo ose-
be, ki opravljajo trgovinsko 
dejavnost, pridobiti ustrezno izo-
brazbo in strokovno usposobljenost, 
če le-te nimajo. Center za tehnološko 
usposabljanje Ljubljana in Združenje 
za trgovino sta pripravila vrsto semi-
narjev za pripravo kandidata za preiz-
kus strokovne usposobljenosti za 

dodal, da se na njej zbirajo pre-
kupčevalci. 
Do kdaj še pogodbeno 
delo v Elektroniki? 

Prve dni maja je šla Gorenjeva 
Elektronika po poti stečaja. Brez 
dela je ostalo 400 delavcev, ki so 
odšli na Zavod za zaposlovanje. 
Sklad za razvoj je na starih temel-
jih registriral novo Elektroniko, ki 
delavce zaposljuje samo pogod-
beno. Čeprav je bil sprejet dogo-
vor, da bo to trajalo le tri mesece, 
se tak način dela nadaljuje. Dele-
gat v zboru združenega dela 
Branko Amon sprašuje: kakšen 
je status zaposlenih v Elektroniki, 
kdo dovoljuje takšno zaposlovan-
je in predlagal, da inšpekcija z 
delo pre veri kako je s tem v Elek-
troniki. 
Balkoni, ki to niso več 

V Velenju je vse več primerov, 
ko stanovalci v blokih zagrajujejo 

in zastekljujejo balkone. Odlok 
določa, pod kakšnimi pogoji se to 
sme. Vaneta Gošnika (Zeleni) 
pa zanima, kaj dela inšpekcija. 
Učence iz Šaleka vozijo v 
Pako 

Veliko razburjenja med starši 
učencev enega od 3. razredov 
osnovne šole Šalek povzročila 
odločitev, da učence, ker ni pro-
stora, vozijo k pouku v po-
družnično šolo v Pako. Menijo, 
da bi prostorsko stisko lahko 
rešili z izmenskim poukom ali pa 
jih usmerili v osnovno šolo Liva-
da, kjer naj bi prostor bil. Kakšno 
mnenje sekretariata za družbene 
dejavnosti, kakšni so stvarni ra-
zlogi in kakšne možnosti, da se 
težava reši, je zanimalo poslanca 
Mirka Melanška iz zbora krajev-
nih skupnosti. 
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Prve tone premoga naj bi iz tega 
predela prišle sredi prihodnjega 
leta, predstavljale pa bodo okoli 
20 % letne količine odkopanega 
premoga v RLV. To je bil zadnji 
zahtevnejši preboj v velenjskem 
premogovniku. Z njim seje od-
prlo peto območje odkopa vanj a 
premoga v RLV in pomembne 
količine premoga za nadaljnje 
delo v premogovniku in za slo-
vensko energetiko. 

• DianaJanežič 

predvidevajo nikakršnih odsto-
panj od letnega delovnega načrta. 
Tisti del jamske proizvodnje, ki 
dela normalno tudi ta teden, to je 
jama Škale, pa zagotavlja normal-
no oskrbo s premogom za široko 
potrošnjo in za Papirnico Videm v 
Krškem. 

• DianaJanežič 
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Z ruleto 
v Evropo 

opravljanje trgovinske dejavnosti, 
vsebina seminarjevje povzeta po za-
snovi programa za preizkus strokov-
ne usposobljenosti. 
Vse podrobnejše informacije lahko 
dobite GZS - Območni zbornici Velen-
je, tel: 0637856-920 ali na Centru 
za tehnološko usposabljanje, 
Dimičeva 9, Ljubljana, tel. 061/342-
671 pri ga. Hermini Krajnc. 
Vse podrobnejše informacije lahko 
dobite na GZS - Območna zbornica 
Velenje, tel: 063/856-920, Trg mla-
dosti 2. 

I Direktor:  Božo Lednik 

Kar  veseli smo lahko,  da  se nadležna  zadeva 
Z razvpitim Hitom  tako  dolgo  vleče.  Zakaj?  Po-
mislile  vendar,  za kakšno  zadovoljstvo  bi bili 
prikrajšani,  če  bi se afera  bognedaj  razpletla  piše:  Jože  Krajnc 
na škodo  njegovih vehnožali  celo prvopisane-
ga med  njimi in bi tako  ne mogel simbolično  po-
gnati prve kroglice  na ruleti  v novogoriškern  inegazabavišču  Perla. 
Gladko  bi bili ob navdušenje  spričo  dejstva,  da  imamo največje  igral-
niško  zabaviščno  središče  v Evropi, kar  seveda  niti slučajno  ni mačji 
kašelj.  Na  srečo  se je obrnilo drugače  in zdaj  smo vsaj v nečem  starokon-
tinentalni  rekorderji,  tako,  da  se ve, kdo  je kdo  in kaj je kaj. 

Objekt  vreden  trideset  milijonov mark  lahko  hkrati  sprejme do  petti-
soč  gostov, tako  oblegano maxi svetišče  sreče  pa bo odprto  sleherno uro 
dneva.  Neprekinjeno!  Dan in noč!  "S  Perlo  je Slovenija  dobila  nov pod-
jetniški  model,  ki  je naravnan k spodbujanju  poslovanja in k po-
speševanju zaposlovanja. To  pa je ne le za naše mesto in za občino 
temveč  za vso državo  bistvenega, če  ne le kar  usodnega  pomena, "je o 
imenitni pridobitvi  povedal  znani direktor  novogoriškega  Hita  Danilo 
Kovačič.  Po naklučju  ali pa tudi  ne se je o možakarju  skoraj  istočasno 
pisalo tudi  i'  zvezi z njegovo poslansko  imuniteto, ko gre za raziskovanje 
ozadja  primera Hit,  ki  za navadne  smrtnike  v vsem še naprej ostaja po-
potna neznanka. 

Veselje  ob izjemno pomembnem rekorderstvu  zato kcdijo  mnoga sitna 
vprašanja,  ki  seveda  niso niti malo zlonamerna, so pa po "hnečko" 
logična  in v marsičem  smiselna. Kaj  če  preiskava  pokaže,  da  gre zares 
"za nov podjetniški  model,  ki  bi lahko  bil celo za našo državo  bistvenega, 
če  ne že kar  usodnega  pomena ?" Kaj  bo rekla  Evropa, če  bo ugotovila, 
da  smo ji podtaknili  ponarejen rekord?  Kaj  si bo mislila  o urejenosti te 
države,  če  se pokaže,  da  so imeli prav listi,  ki  so staršem  in botrom 
bleščeče  lepotice ob njenem rojstvu čestitali  z novico, da  je bila na obe-
tavno življenjsko  pot spuščena  brez uporabnega dovoljenja?  Kaj  če  se 
potrdijo  donmeve  ministra Janše,  da  za očitno  zelo mogočnim  sloven-
skim igralništvoin  stoji močan  neokomunistični  lobi? In  kaj,  če  se 
slučajno  izkaže,  da  Perla  sploh ni največji  tovrstni  objekt  v Evropi? To  bi 
šele  bito razočaranje,  neprimerno večje  od  tistega,  ki  nas bo Slovence 
doletelo,  ko bomo ugotovili,  da  z dovoljenjem  za vstop v igralnico 
"domačini"  ne pridobimo  dosti.  Lahko pa izgubimo. Sreča  se v igralnici 
nikoli  ne obrne tako,  da  bi njej pokazala  hrbet. 

Vse  to mi skače  po možganih  in greni počutje,  ko ugibam, v kakšnih 
okoliščinah  nazdravljamo  našemu prvemu evropskemu  rekordu.  Težko 
bi bilo prenesti spoznanje, da  smo na tej ruleti  izgubili  vsi, še preden  je 
njen pr\>i mojster simbolično  pognal krstno  kroglico.  Toda  proč  s črnimi 
mislimi! Mi  bi še že pogoltnili  kakšno  perlo, če  bi bilo treba, ker  smo va-
jeni trdo  požirati,  drugi  se pa na tak  način  tiuli  ne bodo  ukvarjali  z nami, 
vsaj tako  dolgo  ne, dokler  ne ugotovijo, kdo  in kje smo. Do tja pa se ne 
pride  z igrami na srečo.  Na  žalost! 



Predsednik Izvršnega sveta Skupščine občine Velenje Srečko Meh 

Veliko problemov, malo denarja 
September je mesec, ko je treba pozabiti na dopuste, spet zavihati 

rokave, pobrskati po začrtanih ciljih in jih uresničiti. Konec leta bo 
kar naenkrat tu. To velja tako za šolarje, delavce, poslovneže, poli-
tike. 

Tokrat nas je zanimalo, kakšna politična jesen se nam v našem 
okolju obeta. Po zasedanju občinske skupščine sodeč, vroča! Pok-
ramljali smo najprej s predsednikom velenjske vlade, nato pa še z 
nekaterimi prvaki opozicijskih strank. 

Srečko Meh je poln delovnega 
elana, v službi takorekoč od zore 
do mraka. Se vedno poln optimiz-
ma in volje do dela, čeprav vedno 
ni tako kot si je zamišljal in kot bi 
si želel. Načrte velenjske vlade za 
to jesen paje takole strnil:""Na-
daljevali bomo z vsem, kar smo 
si pomladi zastavili. Velenjski 
izvršni svet ni imel dopusta. Ves 
čas smo normalno delali, pri-
pravljali potrebne materiale, ki 
jih bomo predložili v obravnavo 
in sprejem skupščini. Eno smo 

že imeli v torek, drugo načrtuje-
mo 28. septembra, potem pa še 
po eno v oktobru, novembru in 
decembru. Dnevni redi vseh 
bodo zahtevni in obsežni." 

Na septembrskih skupščinah 
bodo osredanja tema nujno po-
trebni prostorski akti. Kar okoli 20 
jih bo treba sprejeti, doreči pa bo 
treba tudi zakonodajo s pomočjo 
katere se bomo odločno lotili pro-
blematike črnograditeljev. Okto-
bra naj bi govorili o rebalansu 
proračuna, novembra o reorgani-

zaciji Komunalnega podjetja, 
vlada pa obljublja tudi, da bi v de-
cembru predložila v sprejem pro-
račun za prihodnje leto. To je 
seveda le nekaj najpomembnejših 
nalog. "Jihje še pa veliko," pou-
darja Srečko Meh. "Predvsem 

želimo spodbuditi razvojne sile, 
tako da bi občino prestruktu-
rirali. Korak k temu je vseka-
kor ustanovitev Tehnološkega 
sklada, mreže za pospeševanje 
drobnega gospodarstva in obli-
kovanje energetske pisarne. To 

Kaj pa pravijo opozicijske stranke ? 

"Ta skupščina ni legitimna za 
izpeljavo nove lokalne samouprave" 

Med opozicijskimi strankami 
so najbolj odločni Socialdemo-
krati in Krščanski demokrati, ki 
se tudi redno sestajajo in usklaju-
jejo stališča. Nazadnje so se se-

V opoziciji menijo, da bi bilo 
treba aktivnosti usmeriti v pri-
dobitev statusa pokrajine, kar 
bi bilo mogoče, če bi dosegli do-
govor z občinami okoli Uršlje 

stali v Paški vasi (poleg poslancev 
družbeno političnegazbora, še ne-
kateri iz zbora združenega dela in 
zbora krajevnih skupnosti ter ne-
kateri strankarsko neopredeljeni, 
tokratjihjebilopetindvajset). 

Največ pozornosti so namenili 
novi lokalni samoupravi, saj z ak-
tivnostmi uradne občinske politi-
ke niso zadovoljni. "Ta se bori, 
da si pribori okraj, ki pa nika-
kor ni vprašljiv," pravi Franjo 
Bartolac, ki je tudi podpredsed-
nik občinske komisije za lokalno 
samoupravo. 

gore. Vsekakor pa je treba 
počakati na ustrezno zakonodajo. 
Sedanji osnutek namreč opredel-
juje le delokrog, prav nič pa še ni 
znanega o bodočih pristojnostih 
občin in njihovem financiranju. 

Opozicijske stranke pa izposta-
vljajo tudi vprašanje legitimno-
sti, pravita v njihovem imenu 
Franjo Bartolac (SDSS) in An-
ton Lovrec (SKD). Trdita, da ta 
skupščina nima pooblastila, da 
izpelje tako pomembno 
vprašanje kot je preoblikovanje 
občin. Mandat zato je mogoče 

dobiti samo na neposrednih volit-
vah ali pa izpeljati referendum. 
"Nihče tudi nima pooblastila," 
pravita," da izdela in potrdi de-
litveno bilanco med bodočimi 
občinami." 

Zaradi vsega tega bodo opozi-
cijski poslanci še v tem mesecu 
predlagali zborom občinske 
skupščine, da vprašanja lokalne 
samouprave zamrzne do pomla-
di prihodnjega leta, ko bodo lo-
kalne volitve in prepusti to 
pomembno področje v odločanje 
novim poslancem, ki si morajo na 
volitvah pridobiti tudi pooblasti-
lo, da lahko takšno organiziranost 
izpeljejo. "V to smo še bolj pre-
pričani," pravi Anton Lovrec, po 
predlagani spremembi statuta 
občine Velenje, po kateri naj bi se 
združili vsi trije zbori, delovali 
enotno, kar bi pomenilo, da bi 
lahko 21 od 81 izvoljenih delega-
tov sprejelo tudi tako pomembne 
odločitev kot je nova organizira-
nost občin in delitvena bilanca." 

Opozicija še nima oblikova-
nega stališča, kako naj bi se 
občina Velenje v prihodnje 
preoblikovala, zavzemali pa se 
bodo za takšno organiziranost, 
ki bo imela tudi politično in go-
spodrsko moč. Brez tega je kot 
poudarjajo nepomembnen še 
tako zveneč naslov. Podpirajo 
usmeritev po oblikovanju okoli 

24. okrajev v Sloveniji (torej bi 
postal okraj tudi Velenje) in po-
polno depolitizacijo upravnih or-
ganov ter razvejano servisno 
mrežo (matična služba..). 

Da bo letošnja politična jesen 
še vroča, pa dokazujejo še druge 
pripombe opozicije vladni politi-
ki. Po besedah Franja Bartolca, 
prejšnjega predsednika velenjske 
vlade, bo opozicija šele zdaj, po 
pol leta vladanja sedanjega 
izvršnega sveta, pričela z "glas-
nimi primerjavami in oporekan-
ji". Sedanji vladi zamerijo, da ni 
nadaljevala začetih projektov, da 
se je izognila Staremu Velenju, 
Saleku, Šoštanju, Šmartnu ob 
Paki, ampak se usmerila le v cen-
ter Velenja. Prav tako jim je nera-
zumljivo, da je zavrgla projekt 
toplifikacije  Topolšica, se ognila 
problemu primestnih cest ter da 
tako radi poudarjajo, kako je 
državna javna poraba prevelike, 
sami pa jo preko vseh možnih vi-
rov povečujejo (nadomestila za 
uporabo stavbnih zemljišč, pre-
dlagani prispevek za vodo, 
parkirnine). "Obljubljali so tudi, 
da bodo "pripeljali" v Velenje več 
sredstev iz republike, vendar do-
slej ni videti, da bi jim to tudi 
uspelo. 

GZS, Območna zbornica Velenje 

Povišanje ni spre jeml j ivo! 
Na izredni seji upravnega odbo-

ra Gospodarske zbornice Sloveni-
je, Območne zbornice Velenje 
(pred tednom dni) so člani velen-
jskega dela gospodarstva namenili 
osrednjo pozornost vrednosti 
točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča v ve-
lenjski občini. Precej višjo novo 
vrednost točke so na zadnj i apri I ski 
seji sprejeli delegati zborov velen-
jske občinske skupščine. 

Kot so dejali, so izredno sejo 
sklicali zato, ker je problematika 
povišanja prispevka za te namene 

aktualna, in ker (po njihovih 
izračunih) več kot 500 - odstotno 
povišanje v primerjavi z lanskim 
letom preveč globoko posega v po-
slovanje podjetij. Po svoje, so pou-
darili, je razumljiv prispevek za 
nadaljnji razvoj občine iz tega na-
slova, vendar ne tolikšen in ne-
pričakovan. Po mnenju 
udeležencev seje precejšnje 
povišanje ni sprejemljivo glede na 
razmere. Tolikšnih dodatnih obre-
menitev težko sopihajoče gospo-
darstvo ne zmore. Po besedah 
predstavnice Gorenja Gospodin-

jski aparati pomeni 51 milijonov 
tolarjev, za kolikor so dobili zahte-
vek za plačilo, 0,2 odstotka cene 
enega velikega gospodinjskega 
aparata oziroma ta znesek predsta-
vlja toliko kot plača za zavarovanje 
cel sistem. Ob fiksno  dogovorjenih 
cenah na trgu jc to nevzdržno. V 
kolikortoliko pravni državi ni 
mogoče sprejemati odlokov sredi 
leta za tekoče leto, hkrati s tem pa 
zahtevati plačilo obveznosti za na-
zaj. V pravnih službah v nekaterih 
velenjskih firmah  pa so menda še 
ugotovili, daje bil odlok sprejet 

nezakonito oziroma v nepravem 
času, ker veljajo njegova določila 
"za nazaj". 

Pritožbe firm  velenjskega go-
spodarstva se seveda vrstijo druga 
za drugo. Člani upravnega odbora 
velenjske Območne gospodarske 
zbornice bodo velenjski vladi ozi-
roma skupščini predlagali vrnitev 
odloka nazaj v postopek in 
znižanje prispevka za sklad stavb-
nih zemljišč. Med drugim so tudi 
menili, da bi omenjeni sklad moral 
podati natančnejše poročilo, kako 
gospodari s sredstvi. 

• (tp) 

so tiste osnove, ki naj bi skupaj 
z inkubatorji, ki že delajo, po-
magale pri razvoju podjet-
ništva, predvsem 
samozaposlovanja.'' 

su bi radi pripravili vse potreb-
no za pripravo programa dela za 
prihodnje leto, ne glede na predvi-
dene aktivnosti pri reorganizaciji 
občin. Sem sodi seveda tudi celo-
vit program sklada stavbnih zem-
ljišč in potreb krajevnih 
skupnosti. "Program bomo iz-
delali celovito, ga zastavili prio-
ritetno, in dolgoročno. 
Prepogosto se namreč dogaja, 
da prioritete nenehno spremin-
jamo, potem pa nekatere naloge 
vedno izpadejo." 

Med pomembne naloge posta-
vlja predsednik velenjske vlade 
tudi aktivnosti na področju nove 
lokalne samouprave. Skušali 
bodo dokazati prednosti tega 
prostora, še zlasti na področju 
šolstva in gospodarstva, vse to 
povezati z regionalizmom in Ve-
lenju v Sloveniji zagotoviti me-
sto, ki mu pripada. 

Ekološka sanacija šoštanjskih 
termoelektrarn je pospešeno stek-
la. Vladajo spremlja in seveda 
vztraja pri sprejetih zahtevah, to-
rej celoviti sanaciji četrtega bloka 
do konca prihodnjega leta, sklen-
jenemu krogotoku tehnološke 
vode do konca letošnjega leta in 
zagotovilu za sanacijo petega blo-
ka do konca letošnjega leta. 

To jesen bodo stekle tudi neka-
tere že načrtovane investicije, 
med drugim sta to dva ali pa mor-
da celo trije bencinski servisi in 
nadgradnja gimnazije. Iščejo pa 
tudi že izvajalca za nadgradnjo 
Zdravstvenega doma in pripra-
vljajo vse potrebno za odprtje 
lokalov v podhodu Šaleške ceste. 
Izbirajo ponudnike za projekti-
ranje centralnih predelov Velenja. 
V letošnjem letu bi radi uredili 
Cankarjevo ulico. Seveda pa je 
vse to odvisno od finančne 
sposobnosti, ta paje neposredno 

povezana z izkupičkom pobrane-
ga nadomestila za uporabo stavb-
nega zemljišča. 

"Problemov pa je še veliko. 
Zadnje suše so pokazale, kako 
slabo smo preskrbljeni s pitno 
vodo, ki smo jo morali voziti v kar 
15 krajevnih skupnosti. Prav zato 
je med prioritetnimi občinskimi 
nalogami izgradnja vodovodov, 
Ker sredstev v ta namen ni, 
predlagamo uvedbo dodatnega 
prispevka, kar seveda ni popular-
no. a tega drugače ne moremo 
rešiti." 

Vlada sc bo morala aktivno 
vključiti tudi v opredelitev proble-
matiko beguncev, ki jc v Velenju iz-
jemno velika. Le desetina jih 
namreč živi v dveh begunskih cen-
trih. vsi ostali pri sorodnikih, za kar 
pa v občino ne pritekajo nobena 
sredstva. Potrebe pa so ogromne, 
kar dokazuje tudi begunska šola, ki 
jo obiskuje kar 400 otrok. Veliko 
begunskih otrok in mladih pa ne 
obiskuje nobene šole in so pre-
puščeni cesti, kar predstavlja prav 
tako velik problem. 

Glede na to. da s položajem, ki ga 
ima Velenje v Sloveniji niso zado-
voljni, bodo storili po besedah 
Srečka Meha, vse, da ta položaj 
utrdijo. Nikakor se ne morejo strin-
jati, da so edini stiki, ki so jih v zad-
njem času imeli z republiško vlado, 
le tri pisne finančne  zahteve mini-
strstva za finance. 

"Dela pa je še ogromno, torej 
bo za nas letošn ja jesen še hudo 
vroča," pravi Srečko Meh." Sko-
rajda ni dejavnosti, ki ne bi imela 
težav, največkrat so te seveda po-
vezane z denarjem. Sredstev pa 
ni. Še zlasti nimamo lastnih virov 
s katerimi bi pokrivali svoje po-
trebe. Tista sredtva, ki nam jihs 
proračunom določa republika pa 
so preskromna. Edino kar imamo 
je nadomestilo za uporabo stavb-
nega zemljišča. Če teh sredstev ne 
bomo pridobili, bo občina pre-
puščena stagniranju. 

Poudariti paje treba , da je za 
uspešno delo, potrebno tudi delo 
skupščine. Če ho to ohromelo, bo IS 
prisiljen sam sprejemati odločitve, 
saj nikakor ne smemo dovoliti, da 
hi zastalo začrtano delo." 

/ O ljubljanska banka 
Splošna banka Velenje d.d. 
Velenje 

Spoštovani 
varčevalci! 

Ste že razmišljali  o tem, da bi 
povečali  vrednost  svojih deviznih 
prihrankov? 

Pa ne veste  kako? 
Svetujemo  vam,  da jih  vezete,  saj so 

obrestne  mere  za vezane  vloge  tudi  do 
trikrat  višje  od tistih,  ki  veljajo  za 
vpogled  ne devizne  vloge. 

Izbirate  lahko  med kratkoročnimi  in 
dolgoročnimi  nenamenskimi  vezavami. 

Kratkoročno  lahko  vezete  svoje  devizne 
prihranke  nad 1, 3 in 6 mesecev, 
dolgoročno  pa nad 1,2,3,4 in 5 let. 

Vabimo  vas,  da se glede  najprimernejše 
vezave  svojih  deviznih  prihrankov 
posvetujete  v naših enotah. 
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Podružnične šole v občini Velenje 

Od potrebe do razkošja? 
V velenjski občini ob desetih 

centralnih prav toliko po-
družničnih osnov nih šol. Šolan-
je v teh neprimerno dražje kot v 
matičnih - Denarja ni dovolj za 
zagotavljanje osnovnih pogo-
jev, v občinskem proračunu niti 
tolarja za amortizacijo. 

Ali je lahko podružnična šola s 
tremi učenci problem? Je. Je to 
razkošje? Je. Si ga lahko privošči 
družba, ki nima v občinskem pro-
računu niti tolaija za amortizaci-
jo? Težko, skoraj ne. Takšnih in 
podobnih vprašanj o temi, ki je v 
delegatskih klopeh velenjskega 
skupščinskega parlamenta že pred 
dvema, tremi leti buriladuhoveje 
še veliko. Odgovori na nekatera 
so jasni, na druga nerazumljivi, 
zopet na tretja nesprejemljivi. 
Skratka, spet ena od nedorečeno-
sti. 

"Prehitevanje" ni dobro 
"Zadeva je zapletena, treba pa 

jo je obravnavati celovito," je bila 
izhodiščna ugotovitev pogovora z 
Dušanom Dolinarjem, strokov-
nim delavcem za področje izo-
braževanja na velenjskem 
občinskem sekretariatu za 
družbene dejavnosti. "Dejstva so 
sicer znana, toda kakšnega "prehi-
tevanja", tu ni dobrega, ker lahko 
kaj hitro i/, tega nastane politični 
problem". Republiško mini-
strstvo za šolstvo in šport je tisto, 
ki določa mrežo šol, normative in 
standarde. Ta isto ministrstvo je 
tudi "avtor" ene ob usmeritev gle-
te podružničnih šol: zaradi pose-
ženega načela je treba ohranjati 
te šole povsod tam, kjer so bili po 

osnovni zakonodaji razlogi za nji-
hovo ustanovitev. Otroci naj obi-
skujejo, če je to le mogoče, pouk v 
domačem kraju." Šola krajem kot 
so Cirkovce, Ravne, Zavodnje ve-
liko pomeni. Kajti, poleg cerkve, 
dobre gostilne, kulturnega ali ga-

učitelja vzela na svoja pleča še 
skrb za pokrivanje materialnih 
stroškov za vzdrževanje objektov 
in delovanje, bi... Tako pa je to 
dolžna storiti občina s svojim pro-
računom. Takrat, ko je vse v me-
jah normale, je financiranje 

omenjam posebej. In to je najbrž 
že eno od tistih dejstev, ki v 
določenem trenutku poraja toliko 
dvomov o smiselnosti vztrajanja 
pri delovanju nekaterih po-
družničnih šol." Amortizacija šol-
skih stavb je seveda poglavje zase. 
Niti tolaija v te namene v občin-
skem proračunu pomeni - po be-
sedah sogovornika - letos 
morebiti prihranek. Na dolgi rok 
paje to samomorilsko dejanje. Če 
vitalnih stvari ne saniraš pra-
vočasno, so stroški škode kasneje 
neprimerno večji. "Pri analizi 
stroškov kažemo različne pokaza-
telje. Pomembna ni samo končna 
vsota, koliko je kakšna šola dobi-
la, ampak so pomembne tudi or-
ganizacijske enote na tej šoli. 
Cena na oddelek ali cena na 

šolanje otroka na podružnični šoli 
je neprimerno dražje kot na cen-
tralni, matični." V občini Velenje 
pa imamo deset matičnih in prav 
toliko podružničnih šol! 

Rešitev? Ko gre za 
konkretnega Jožeka, 
Francko,... 

Lahko je govoriti o rešitvi, 
mnogo težje kaj ukreniti. Povsod 

sredstvom ni enostaven. Kajti, ko 
gre za konkretnega Jožeka, Fran-
cko, ... je vmes ustavna pravica 
staršev, kje bodo svojega otroka 
šolali. Kot je povedal Dušan Doli-
nar, zadeve največkrat urejujejo 
ravnatelji matične šole v dogovo-
ru s starši, krajani. Letos so uredili 
tako, daje ostala dosedanja "kom-
binacija" (Cirkovce). 

Podružnične šole občina ne 

Na podružnični  šoli  v  Cirkovcah  sedi v klopeh pet učencev,  na 
matični  šoli  Mihe Pintarja  Toleda  v Velenju  pa so letos "grozi-

le" celo tri  izmene 
silskega doma, je prav šola veli-
kokrat zbirališče krajanov. Z ak-
tivnim učiteljem prinaša pestre 
dejavnosti v kraj. Zato je treba ra-
zumeti krajane, ki z "vsemi štiri-
mi" vztrajajo pri delovanju 
podružnične šole." Razredi z 
manjšim številom otrok (ti so v ta-
kih šolah kar običajni) so lahko 
prednosti, a tudi pomanjkljivost. 

V oči "bodejo" stroški 
delovanja in vzdrževanje 
stavb 

Vse bi bilo lepo in prav, če ne bi 
bilo vmes, levo in desno, stroškov 
delovanja. Če bi država ob plači 

delovanja in obstoja podružnične 
šole lažje zagotavljati. Kadar pa 
temu ni tako, se "zalomi" kot seje 
v izobraževanju v občini Velenje 
letos. "Šola je živ organizem in tu 
obstaja zaporedje "dogodkov": 
higiensko neoporečna kuhinja, 
sanitarije, pa hodniki, učilnice in 
šele na koncu financiranje  osnov-
nega programa. 

Za to je denaija zmanjkalo. Ni 
ga torej za zagotavljanje najo-
snovnejših pogojev delovanja. 
Tega, da v dobri šoli ima učitelj za 
izvajanje kakovostnega pouka 
vzeti kaj v roke, učenec pa za so-
delovanje pri tem, seveda ne 

Na šoli  v  Topolšici  so se letos odločili  za kombiniran  pouk, kar 
je povzročilo  pri  starših  otrok  kar  precej  ogorčenja. 

V  osnutku  plana je bilo za šolstvo  predvidenih  270 milijonov to-
larjev,  v občinskem  finančnem  načrtu  pa je od  tega zneska ostalo le 
dobrih  1450tisočakov.  Jesen  in zima trkata  na vrata, na občinskem 
sekretariatu  za družbene  dejavnosti  pa ne vedo,  kje bodo  našli  de-
nar za nakup peči  za centralno  ogrevanje na 3 podružničnih  šolah. 
Nakup  ene pa je skoraj  10- krat  večji  kot  znaša delež  vseh stroškov 
za določeno  podružnično  šolo. 

more kartako zapreti. To stori lah-
ko le ministrstvo, seveda če ugo-
tovi, da v bližnji prihodnosti v 
kraju ni mladih družin, če ni pred-
videnih zazidav, revitalizacije 
kraja. Pa še takrat najprej "pride v 
poštev" začasno zaprtje in šele na 
to trajno. 

Pa smo spet pri kratkem stiku in 
pri vprašanju, zapisanemu v na-
slovu. Komu naj ga naslovimo? 
Občini, zakaj ta ne pridobi iz repu-
bliškega proračuna zaradi speci-
fičnih  pogojev dodatnega denarja 
za šolstvo, ali republiki, zakaj sle-
po vztraja pri poselitvenem 
načelu? Morda bi bil primeren še 
kdo drug. 

• (tp) 
učenca? 

Čeprav v tem kontekstu ne sme-
mo pretiravati, je dejstvo na dlani: 

se stvari menda ne da elegantno 
rešiti. Že prevoz otrok na central-
no šolo s kakršnimkoli prevoznim 

Andragoški zavod Ljudska univerza Velenje 
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Nihče se ne zmeni za nas! 
Novo šolsko leto se je naposled 

začelo tudi za tiste, ki so se odzvali 
na razpisane izobraževalne izzive 
Andragoškega zavoda Ljudska 
univerza Velenje. Oktobra pa še 
za udeležence drugih izo-
braževalnih oblik omenjene 
ustanove. Že 34 let "živi" v 
našem prostoru, želi biti 
družbeno koristna, a: "Nihče se 
ne zmeni za nas. Ne da bi se po-
sebej pritoževali, vendar je 
mnogo, mnogo premalo takih, 
ki bi nas povabili k sodelovan-
ju," je bil ob našem obisku kri-
tičen direktor Ljudske univerze 
Velenje Beno Groznik. Med 
drugim je takole odgovoril tudi 
na nekaj naših vprašanj o delu, 
načrtovanih aktivnostih, odzi-
vu širšega kroga občanov,... 

Velenjska  Ljudska  univerza je 
začela  novo šolsko  leto z novim 
imenom. Ni  več  Delavska,  am-
pak Andragoški  zavod  Ljudska 
univerza Velenje.  Ali ta spre-
memba napoveduje  tudi  spre-
membo dejavnosti  te ustanove? 

Beno Groznik: "Vsebina dela 
Ljudske univerze Velenje (tako se 
imenujemo od letošnjega junija 
dalje), se s tisto, ki jo je v 34 letih 
opravljala pod imenom Delavska 
univerza Velenje, praktično ni 
spremenila. Z ljudsko je morda le 
bolj poudarjena namembnost izo-
braževanja pri nas. V zadnjih ne-
kaj letih vse bolj stopajo v 
ospredje izobraževalne oblike, ki 
imajo za cilj zadovoljevanje 
splošnih tovrstnih potreb občanov. 

Morda je pomembnejše od same-
ga preimenovanja to, da smo iz 
delovne organizacije prešli vjavni 
zavod, katerega ustanovitelj je 
Skupščina občine Velenje. Kar pa 
je naša osnovna naloga izo-
braževanje odraslih, smo odslej 
Andragoški zavod." 

Ste  morda  v letih delovanja 
opazili, da  so občani  o znanju, 
izobrazbi začeli  drugače  raz-
mišljati? 

Beno Groznik 

Beno Groznik: "Ne. Če so se 
ljudje odločili za izobraževanje, 
so pri tem videli določeno delov-
no mesto. Spontanega čuta o po-
trebnem dvigu izobrazbene ravni 
ni. Ob tem moram poudariti, daje 
družba dokaj rezervirano in 
neučinkovito uresničila svoje ver-
balne poudarke o pomembnosti 

izobraževanja." 
Katere  izobraževalne  oblike  ste 

pripravili  za šolsko  leto 1993/94? 
Beno Groznik: "Naj najprej 

povem, da je načrtovanje dela na 
Ljudski univerzi dokaj težavno. 
Praktično do zadnjega trenutka ne 
vemo, za katere izobraževalne 
oblike bomo zbrali dovolj kandi-
datov. Naše je, da poskušamo po-
nuditi čimveč tistega, kar naj bi 
zanimalo občane in naročnike 
(Zavod za zaposlovanje,...). Od-
ziv je, kakršen je. Za nekatere 
oblike je interes velik, za druge 
proti pričakovanju nikakršen. Za 
letošnjo izobraževalno sezono po-
nujamo - poleg tistega, kar nare-
kuje zakonodaja in kar 
razpisujemo posebej (varstvo pri 
delu, pred požari, higienski mini-
mum, ...) - še izobraževanje, ki 
ima za cilj pridobivanje znanja, 
potrebnega za boljše opravljanje 
dela ter I. letnik srednje ekonom-
ske šole, šolo za pridobitev pokli-
ca prodajalec in priučene šivilje. 
Tu so še jezikovni tečaji za otroke 
in odrasle, tečaji s področja 
računalništva, izobraževalne obli-
ke ljubiteljskih dejavnosti, krea-
tivne delavnice. Organizirali pa 
bomo še vse tisto, kar se bo čez 
leto pokazalo kot potreba." 

Našteli  ste kar  precej izo-
braževalnih  oblik.  Ce jih primer-
jate z lanskimi...? 

Beno Groznik: "Glede ude-
ležbe pričakujemo nekaj podob-
nega kot lani. Seveda naša ocena 
temelji na dejstvu, da se splošne 

družbenoekonomske razmere ne 
bodo vidneje poslabšale. Lani 
smo organizirali 118 izobraževal-
nih oblik, udeležilo se jih je več 
kot 2000 občanov. Tudi letos si bo 
5 - članski kolektiv s približno 250 
zunanjimi sodelavci prizadeval, 
da bi bili uporabniki zadovoljni. 
Cene naših storitev so daleč najce-
nejše in praktično dostopne vsem. 
To nam omogočata uveljavljen 
način financiranja  in visoka pro-
duktivnost dela." 

Dejali ste, da  želite  biti družbeno 
koristni,  vendar  se nihče  ne zmeni 
za vas toliko  kot  bi si želeli? 

Beno Groznik: "Želim in 
upam, da bom pred odhodom v 
pokoj dočakal, da se bo udejanila 
deklarirana visoka pomembnost 
izobraževanja nasploh in izo-
braževanja odraslih posebej. Po-
men izobraževanja ne bi smel biti 
le papirnata puhlica, ampak živ in 
materializiran interes naše 
družbe." 
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VEDNO Z VAMI... 
AVTO CELJE 

tel: 855-828 
i/K. 

Del. čas: 
vsak dan od 7. do 19. 
ob sobotah od 7. do 13. 

• Pestra  ponudba  rezervnih  delov  za 
osebna  in  tovorna  vozila:  gume,  dodatna 
oprema,  olja,  akumulatorji,  zimska  zaščita 
za  vozila,  hladilna  tekočina  ... 
• kolesa  za  moške,  ženske  in  otroke 
• prikolice  za  osebna  vozila 

Možnost  plačila na 4 obroke brez obresti ali 
na 12 obrokov  z obrestno mero. 
Pri  gotovinskem  nakupu nad 10000 tolarjev 
vam nudimo 5 % popust. 

Prepričajte  se o dobrem nakupuI 

V Celju razstavljalci 
iz 18 držav 

Iskrice 
Plašen pes je redko debel. 

B Švedski  pregovor 

So ljudje, ki so nam od-
vratni, pa so krepostni, so 
pa tudi taki, ki ugajajo z 
napakami. 

I La Rochefoucauld 

Še do sobote je v Celju odprt 
letošnji mednarodni obrtni se-
jem. Z množico razstavljalcev, ve-
likostjo razstavnih površin in tudi 
v organizacijskem smislu je ta se-
jem že stopil ob bok velikim to-
vrstnim prireditvam v Evropi. 
Letos na 55 tisoč kvadratnih me-
trih razstavlja 1769 razstavljal-
cev in to kar iz osemnajstih držav. 
Razstavljeni izdelki pa kažejo, da 
sta se naša obrt in podjetništvo že 
zares dobro razvila in da lahko 
prav od tega področja pričakuje-
mo še večji razvoj našega gospo-
darstva. 

Na to so opozorili tudi govorci 
na otvoritvi - predstavnika 
obrtne zbornice in predsednik 
slovenske vlade Jane/, 
Drnovšek. Prva sta sicer ob tem 
še tudi opozorila, da vlada še ni 
izpolnila vseh zahtev, ki so jih 
obrtniki postavili preddvema le-

toma, zatotudi obrt ni mogladati, 
kar bi lahko. Gotovo bi to po-
dročje lahko letno zaposlilo na 
novo več kot pet tisoč delavcev, 
kot je to sedaj. Predsednik vlade 
Janez Drnovšek paje dejal, da so 
te zaposlitve tegapodročjadejan-
sko edina nova delovna mesta pri 
nas. Prav obrt in malo podjet-
ništvo sta tudi zdaj v veliki meri 
prispevala k pričetku oživljanja 
našega gospodarstva. Zauspešno 
deloobrti in malega podjetništva 
je po njegovem mnenju vendarle 
precej naredila tudi vlada in to 
predvsemsstabilnimirazmerami. 
Postopno pa naj bi uredili še tudi 
tiste zahteve, ki jih še niso ure-
sničil i, so pa pomembne/.a razvoj 
tegapomembnegapodročja. 

• (k) 



Šmartno ob Dreti 

Lepi sadovi 
žel je po 
napredku 

V krajevni skupnosti Šmartno ob Dreti so v teh dneh zelo pridni 
in se bodo kmalu še bolj veselili. Upravičeno so lahko tudi ponosni 
na vse svoje minule uspehe, na zadnji dosežek pa še posebej. Še zla-
sti se jim ni treba "sramovati", da so bili edina krajev na skupnost 
v mozirski občini, ki se je izrekla za krajevni samoprispevek, ki je 
predpogoj za sedanje in bodoče uspehe. 

Zadnji dosežek je torej povsem posodobljena cesta od Šmartnega do 
Lipe. Nova cesta z asfaltno  prevleko na 4,8 kilometrih je močno iz-
boljšala povezavo z Vranskim, še več paje vredno, da so se /. njo od-
dolžili krajanom Rovta za njihovo dosedanjo solidarnost pri uspehih v 

minulih letih. Obenem s to cesto bodo (so) položili še preko 1.000 me-
trov asfalta  na posameznih cestnih odsekih, dvoriščih in dovozih drugod 
po krajevni skupnosti. Prav jim je, spet se bodo morali veseliti. 

Logarska dolina 
»»»»»»»»»»»»»»»»»»»m 

Prihodnje leto turistični 
razcvet!? 

Ob asfaltiranju  ceste v  Rovt  so se prebivalci  Brda trudili  s spod-
njim ustrojem 

zenu bo v njem seveda vse, kar k 
sodobnemu hotelu sodi. V celoti 
je po nekaj pomladanskih zapletih 
zaživel lokal ob koncu ceste pred 
slapom Rinka, še posebej pa seje 
uveljavil kamp. 

Domačini v podjetju Logarska 
d.o.o.posebej poudarjajo, da je 
njihova osnovna želja še naprej 
ohraniti dolino takšno kot je obe-
nem pa jo infrastrukturno  do-
končno urediti. To naj bi jim 
uspelo prihodnje leto; torej lahko 
z novimi objekti in ponudbo 
končno pričakujemo razcvet tega 
alpskega bisera. Po obetavnem 
prebujenju v zadnjem obdobju je 
ta obet toliko bolj na trdnih no-

gah. 
Res bo čez nekaj dni koledarsko 

nastopila šele jesen, vendar v Lo-
garski dolini želijo že letos pravo 
zimsko turistično sezono. Kamp s 
smučiščem je razveseljeval že mi-
nulo zimo in bo letos zagotovo še 
bolj. Ob tem je celjska Kovinoteh-
na prispevala Logarski dolini tep-
talni stroj za urejanje prog za 
smučarski tek. Prav te proge v tem 
času pridno urejajo in označujejo 
in bodo s prvim snegom že 
pričakale ljubitelje teka na 
smučeh. 

• JP 

Planinski  dom kot ".zaščitni  znak"  nekoč... ...danes (jutri)  pa sodoben hotel z bazenom 

pomanjkanje prave ponudbe in 
zmogljivosti. Napredek je tudi tu 
očiten in bo prihodnje leto še bolj. 
Letos je vrata že odprla v celoti 
prenovljena Plesnikova turistična 
kmetija, na mestu nekdanjega 
Planinskega doma pa delavci ve-
lenjskega Vegrada pospešeno 
gradijo nov zasebni hotel. Dela 
tečejo po načrtu, nekaj zamude pri 
gradnji paje nastalo izključno za-
radi dejstva, da so morali v na-
sprotju z načrtom bivši dom 
podreti s temelji vred. Hotel bo 
pod streho do 1 .decembra, do kdaj 
bo dokončno zgrajen, pa bo odvi-
sno od vremena v zimskem času. 
Ob 35 dvoposteljnih sobah in ba-

Letošnja turistična sezona v 
Logarski dolini je bila doslej 
zelo uspešna, vsaj v primerjavi 
s prejšnjimi, z veseljem pou-
darjajo domačini. To alpsko le-
potico je že do minulega tedna 
obiskalo polovico več gostov 
kot v vsem lanskem letu. Pobi-
ranje parkirnine tudi ni več 
tako "sporno", velika večina 
obiskovalcev to obliko z razu-
mevanjem sprejema, tudi za to, 
ker po vsej dolini opazijo na-
predek, če le hočejo seveda. 
Pretežni del sredstev namreč 
namenijo za urejanje parkirišč 
in druge "malenkosti". 

Velik problem je (bilo) seveda 

Po požaru v Juvanju 
» » » » » » • » » » » » » » » » » » » » » » » » S ! 

Center bodo obnovili! 
Poročali smo že o hudem 

požaru, kije pred nedavnimi pov-
sem uničil nov objekt ob špor-
tnem centru Prodnik v Juvanju. 
Zgorela je namreč čolnarna z bli-
zu 50čolni in vso kajakaško opre-
mo, skupnimi ležišči in ostalim. 
Škoda je ogromna, tu so še krediti, 
kijih bo treba odplačati, delo cen-
tra pa bo za dalj časa prekinjeno, 
čeprav sta od otvoritve minila le 

dobra dva meseca. Preiskovalci so 
že potrdili, daje bil ogenj namer-
no podtaknjen. V nesreči pa la-
stnik Edi Jurjevec ni ostal sam in 
prva pomoč pri odpravljanju po-
sledic te nesreče je že prišla. Člani 
Zveze podeželske mladine Slove-
nije so prvi priskočili na pomoč. V 
soboto so že pospravili pogorišče 
in obenem obljubili, da bodo po-
magali vse dotlej, dokler na istem 

Rečica ob Savinji 
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Poslej stalna 
zbirka 

Na Rečici ob Savinji so minuli petek s priložnostno slovesnostjo in 
prikupnim kulturnim sporedom poskrbeli za svojevrsten in obenem 
pomemben kulturni dogodek. V prostorih osnovne šole so namreč 
odprli stalno razstavo likovnih del znanih domačih umetnikov. Zani-
mivo je, daje zbirka nastajala polnih devet let in se bo poslej vsako 
leto še bogatila. Ob svoji veliki turistični prireditvi na Rečici nam-
reč vsako leto pripravijo razstavo likovnih del uveljavljenih slikar-
jev iz domačega zgornjesavinjskega okolja, vsak umetnik pa vsaj 
eno svojo stvaritev podari kraju in to je bila osnova za stalno zbirko, 
ki se bo seveda vsako leto sproti dopolnjevala, obenem paje to nov 
kamenček v mozaiku prizadevanj Rečičanov za lepši in bolj zanimiv 
kraj. 

• JP 

Kinološko društvo Mozirje 
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V soboto mala 
pasja šola 

Za konec delovno zelo uspešnega leta bodo člani kinološkega društva 
Mozirje v soboto pričeli še začetni tečaj, pravzaprav malo šolo za pse 
(starenad 4 mesece) in njihove lastnike. Na vadbenem prostoru v Var-
poljah se bodo torej zbrali v soboto, 19.septembra, ob 10.uri 

mestu ne bo znova stal enak ali še 
lepši objekt. Ironija je namreč v 
tem, da je lastnik izkupiček z ot-
voritve centra 25.junija namenil 
duševno prizadetim otrokom v 
varstveno - delovnemu centru v 
Moziiju, skupaj z Zvezo podežel-
ske mladine, ki je imela v njego-
vem centru svoje letne igre le pet 
dni pred nesrečo, pa izkupiček s 
tega srečanja otrokom obolelim 
a rakom, torej ljubljanskemu on-
kološkemu inštitutu. Mnogi se ob 
tem sprašujejo, komu in zakaj je 
bil napoti uspešen rekreacijski 
prostor, ki je privabljal staro in 
mlado od blizu in daleč; sprašuje-
jo se, če to ne bo postala "metoda" 
za onemogočanje uspešnih. 
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Izvršni svet SO Mozirje 
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Ne seja, pravo 
zasedanje! 

Kako izvršni svet moziske 
občinske skupščine resnično 
zamuja s prvo sejo po počitni-
cah, najlepše priča predviden 
dnevi red za jutrišnjo 
(četrtkovo) sejo. Obsega celih 
26 točk, med njimi pa je kopi-
ca zelo pomembnih. 

Najprej poročilo o realizaciji 
proračuna v prvem polletju in ta-
koj za tem osnutek njegovega 
rebalansa, kije ob neuspelih re-
ferendumih  za samoprispevke 
ključnega pomena za delovanje 
krajevnih skupnosti. Tu je 
poročilo o pregledu SDK o fi-
nančnem in materialnem poslo-

vanju vseh treh zavodov s po-
dročja zdravstva, na to vročo 
problematiko pa se v zvezi s fir-
mo Božič d.o.o.navezuje še ena 
točka. Pomembno bo poročilo o 
delu nadzornega odbora Javene-
ga podjetja Komunala o poslo-
vanju in stanju v tem podjetju, 
prav tako o poslovanju občin-
skega gospodarstva v 1.polletju, 
poročilo komisije za lokalno sa-
moupravo in o posledicah suše. 
na vrsti naj bi bil pravilnik o do-
deljevanju sredstev za po-
speševanje razvoja drobnega 
gospodarstva v občini Mozirje, 
na to se navezuje še program so-

financiranja  programov razvoja 
malega gospodarstva v občini, 
ob vsem ostalem pa za nameček 
še obravnava Alpske konvencije 
in protokolov. 

Če k temu dodamo še vse 
ostale točke, potem bodo morali 
biti člani mozirskega izvršnega 
sveta resnično delovno razpo-
loženi, tudi in predvsem za to, 
ker naj bi bilo (tudi prvič po 
počitnicah) prvo zasedanje zbo-
rov občinske skupščine (že) če/ 
dobrih 14dni,torej I.oktobra. 
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Ljubno ob Savinji 
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Nova podoba 
kraja 

Tri leta je moralo miniti, da se 
je Ljubno ob Savinji znebilo 
moreče podobe, ki je ostala po 
katastrofalni  poplavi. Pravza-
prav je dobilo novo in lepšo po-
dobo. To seveda velja za 
opravljeno sanacijo Ljubnice in 
še posebej za izgradnjo obvoz-
nice, ki jo dopolnjuje stometrski 
most, oba objekta pa bosta 
sprostila središče tega trga, ki se 
mu s tem nudijo nove možnosti. 

Končno seje na Ljubnem in v 
vsej dolini pojavil izvajalec del, ki 
je resnično delal in ni razburjal 

ljudi ter izzival narave. Delavci 
Pri morja iz Ajdovščine dela opra-
vljajo v skupno zadovoljstvo, ka-
kovostno in v predvidenih rokih. 
Te dni opravljajo zaključna dela z 
asfaltiranjem  obvoznice vred. Vse 
bo sklenjeno do konca tega mese-
ca, potem bodo sledili tehnični 
pregledi in ostale formalnosti  do 
uradnega odprtja enkrat v okto-
bru, pred tretjo "obletnico" torej. 
Obenem bodo sklenjena dela na 
pritoku Ljubniva, vključno z no-
vim Batlnovim mostom, začasni 
vojaški most preko Savinje pa 
bodo odstranili. 

Z obvoznico  se bo na 

Z 850 metrov dolgo obvoznico 
bodo dani tudi pogoji za nadalje-
vanje gradnje ceste proti Lučam, 
ki si tega imena že dolgo ne za-
služi več. Žal je gradnja še vedno 
visoko v oblakih, razen prvih 
1.700 metrov od Ljubnega naprej. 
Odstopne izjave lastnikov zem-

Ljubnem marsikaj  spremenilo 

ljišč so že pridobili, sedaj so na 
vrsti odkupne pogodbe, da se zati-
ka glede cene, ni treba posebej 
poudarjati, končan je že razpis za 
izvajalca del, sredstva pa so tudi 
zagotovljena (če niso bila med 
tem "prerazporejena" kot se pri 
nas tako zlahka dogaja). 

• iP 



RDEČI PAJEK 

Novice, ki odkrivajo tančice 

Skromna priložnostna 
slovesnost 
Ob 125. obletnici  žalskega 
plakete  mestne skupnosti. 

Tako občina Žalec kot žalska 
Mestna skupnost praznujeta svoj 
dan 6. septembra v spomin na H. 
slovenski tabor. V počastitev tega 
dneva je Svet Mestne skupnosti 
v petek pripravil skromno 
priložnostno slovesnost, na kateri 
je predsednik Sveta Janez Krof-
lič opisal pridobitve v mestu in 
tudi težave. 

V preteklem letu so posodobili 
cesto v Vrbju. uredili pločnika v 
Žalcu in na Ložnici, pešpot na 
pokopališču in obnovili nekatere 
semaforje.  Skupna vrednost teh 
investicij jc 13,7 milijonov tolar-
jev. Prav v tem času poteka 
izgradnja sistema kabelske tele-
vizije. naslednje leto pa naj bi 
začeli graditi plinovod. Eno 

tabora.  Podelili  priznanja  in 

največjih težav v razvoju mesta, ki 
bo naslednje leto praznovalo 30-
letnico svojega imenovanja in 100 
- letnico delovanja turističnega 
društva, predstavlja nesprejet 
urbanistični načrt. Zbranim je 
spregovoril tudi predsednik občin-
ske skupščine Milan Dobnik. Svet 
Mestne skupnosti je podelil 
priznanja Občinski matični knjiž-
nici za uspešno organiziranje raz-
ličnih prireditev, Dušanu Šipu za 
delo v Planinskem društvu, uspeš-
nemu podjetju EMG in Mikropis, 
Sašu Sarlahu za delo na športnem 
področju in Bojanu Ažniku, članu 
Gasilskega društva Ložnica. Pla-
keti sta prejela Miha Krečič in 
Rokometni klub Žalec. 

• rox 

Praznik mestne 
skupnosti Žalec 

Celotedensko praznovanje 
mestnega praznika so v Žalcu zakl-
jučili s slavnostno sejo skupščine 
mesta. O doseženih uspehih, pa tudi 
neuspehih in načrtih je govoril pred-
sednik sveta mesta skupnosti Janez 
Kroflič. 

Dejal je, da tudi 125 let po dru-
gem slovenskerh taboru, kije bil 6. 
septembra 1868 v Žalcu in v spomin 
na katerega Žalčani praznujejo svoj 
praznik, izročila tabora še vedno 
veljajo. Bila so namreč pozivi k 
enotnosti slovenskega naroda, spod-
bujanje narodove zavesti, skrb za 
slovenski jezik in gospodarski raz-
voj. Vsemu temu skušajo slediti tudi 
Žalčani še posebej v tem času, ko se 
pripravljajo na praznovanje 30 let-
nice, dokler so dobili status mesta. 

Po besedah Janeza Krofliča,  si 
v mestu prizadevajo za razvoj trgo-
vine gostinstva, turizma, ban-
čništva, intelektualnih dejavnosti, 
medtem ko industrije ne bodo širili, 

temveč si prizadevali za posodo-
bitev obstoječe in za preusmerjanje 
v okolju prijazno proizvodnjo. 
Poseben povdarek dajejo razvoju 
obrti, predvsem storitvene. Sad tega 
je vrsta novih obratovalnic. Tudi na 
komunalnem področju so bili 
uspešni. Pričeli so posodabljati ces-
to v Vrbje, zgradili so pločnik ob 
Kardeljevi ulici, peš pot pri cerkvi, 
pločnik na Ložnici, do konca leta pa 
bodo razširili še most na Ložnici in 
uredili javno razsvetljavo. Obnovili 
so več semaforjev,  začeli z urejan-
jem pokopališča in obnovo športne-
ga centra. Za vse skupaj so porabili 
13,7 milijona SIT. Ob koncu slov-
esnosti so podelili plaketi in priznan-
ja. Plaketi so prejeli Miha Klepec in 
Rokometni klub Žalcc; priznanja 
Občinska matična knjižnica, Dušan 
Šip, EMG Mikropis, Sašo Šarlah in 
Bojan Ažnik. V kulturnem progra-
mu je nastopil Savinjski oktet. 

• Besedilo  in slika -er 

Slavni novinar, član ene izmed žalskih strank je izjavil v piv-
ski družbi: "Savinjčan je bil in je ostal režimski časopis. Nekoč 
je poslušal občinske funkcionarje  ZKS, danes posluša današnje 
občinske funkcionarje!" 

* * * * 

Na občini se nekateri pripravljajo, da bodo za vekevekomaj-
amen zavzeli določene državne službe. Moto tega dela je: KAR 
JE ZASRANO, NE MOREMO BOLJ ZASRATI! 

* * * * 

III. modri tenis turnir, v organizaciji LDS Žalec, je dobro us-
pel. 28 vztrajnih je pospravilo hrane za sto ljudi. 

* * « * 

Kmetje se bodo upirali novi trasi avtoceste. Ostali se bomo 
upirali uporu kmetov. 

Zadnjič skupaj? 
Slavnostna  seja zborov  žalske  skupščine  - Spet čas predvolilnih  govorov  - Prijazen  sprejem 

storjenega. Poudaril je, da tudi naši mo po polževo. Šolstvo še vedno 
ljudje bolehajo za tisto obče- deluje po starih učbenikih in za-
človeško slabostjo, ki seji pravi k o n i h , iz šol pa še vedno ne prihaja-
nevoščljivost. Če daš denar za tele- jo takšni kadri, kakršne potrebuje 
fonijo,  drugi kritizirajo, zakaj ni bil 
namenjen za asfaltiranje  cest. Slo-
venci še vedno verjamemo v zgod-

Praznovanje občinskega praz-
nika so tokrat po dvajsetih letih 
spet pripravili krajani Ponikve. 
Začelo seje v soboto s slavnostno 
sejo zborov skupščine, ki so se je 
poleg poslancev udeležili tudi 
mnogi gostje. Med njimi velenjski 

. župan, podpredsednica šentjurske 
skupščine, predsednik celjske 
vlade, republiški poslanec Janez 
Zupanec in drugi. Povabljen je bil 
tudi Milan Kučan, ki pa se je 
opravičil zaradi drugih obveznosti 
in je pisno čestital vsem občanom 
za njihov praznik. 

Najprej je zbrane pozdravil 
predsednik sveta KS Ponikva Ivan 
Jelen. Povedal je, da se jc od zad-
njega praznovanja v njihovem kra-
ju marsikaj spremenilo, zaradi česar 
spet narašča število prebivalcev. As-
faltirali  so mnogo cest, še letos bodo 
imeli v vsaki drugi hiši napeljan 
telefon.  Lani so zgradili igrišče in 
uredili dvorano v hmeljski sušilnici. 
5. septembra letos jc bila blagoslov-
ljena mrliška vežica. Najbolj pereče 
je pomanjkanje pitne vode, z majh-
no zamudo pa bodo do te kraške 
planote kmalu pripeljali vodo iz 
vrtine v Libojah. Zgradili so 
Slomškov dom in si privoščili tudi 
krajevni muzej. Največji zalogaj pa 
zanje predstavlja gasilski dom, ki je 
zdaj zgrajen do tretje faze. 

Vse prej kot slavnosten paje bil 
govor župana Milana Dobnika, ki 
seje odločil, da kljub drugočnim 
navadam ob praznikih spregovori 
predvsem o tistem, kar v tem času 
in ob iztekanju mandata ni bilo 

naše gospodarstvo. Nazadnje je 
omenil tudi nespremenjeni imeni 
Titovega trga in Kardeljeve ulice 

Pogled  na del udeležencev  slavnostne  seje na Ponikvi 

bo o uspehu, čeprav je lani izguba v Žalcu. Kljub stroškom bi ju po 
v gospodarstvu narasla za 23 
državna poraba za 11 %, potencial-
ni investitorji pa Slovenijo uvrš-
čajo na tretje mesto konca lestvice 
držav. Temu gotovo ni kriva naša 
majhnost, saj je prav na dnu tudi 
Rusija, na vrhu pa Češka kot zelo 
uspešna država, ki se je najbolj 
oddaljila od prejšnjega sistema. 
Županje poudaril največje pomanj-
kljivosti v naši družbi, za katere se 
po lastnih besedah sam čuti najbolj 
odgovornega. Zamujamo pri last-
ninjenju, denacionalizacijo izvaja-

njegovem morali zamenjati, Tita pa 
je celo primerjal s Hitlerjem. 

Da se bližajo volitve sta poka-
zala tudi kratka nagovora celjskega 
izvršnika in poslanaca Janeza 
Zupanca. Jože Zimšek je poudaril, 
daje zdaj čas dogovorov in pove-
zovanja na področju naše regije, saj 
se bomo le tako lahko uprli težnjam 
po centralizaciji države. Janez 
Zupanec je poudaril, da so občanke 
in občani vendarle naredili v tem 
letu dni tudi kaj dobrega in da ga 
je zato presenetil županov govor. 

domačinov 
Priznal je, da nas res čaka še nekaj 
let trdega dela, da pa ga veseli, da 
so se zbrali prav v kraju, ki 
ponovno oživlja. Opozoril jc na 
svoja prizadevanja v parlamentu, 
da se ohrani naše podeželje. 

Milan Dobnik je podelil grb 
občine Žalec Francu Kosu iz Su-
denc, Francu Tkavcu iz Kal, Ivanu 
Jelenu s Ponikve, Kulturnemu 
društvu Ponikva in Milanu Lesjaku 
iz Žalca. Plaketo so prejeli: Martin 
Potočnik s Ponikve, Ivan Lebar iz 
Matk, prof.  dr. Marija Petrov Slod-
njak iz slovenskega kulturnega 
društva Oton Župančič iz Salzbur-
ga, Konrad Brunšek iz Andraža ter 
odbor za organiziranje prireditve 
Družina poje iz Andraža. Značke 
občine je podelil predsednik 
izvršnega sveta Boris Krajnc in sic-
er Rudolfu  Cizeju iz Žalca, 
učiteljici Anici Drev iz Vinske gore 
ter Slavki Fraueneder iz kulturne-
ga društva iz Salzburga. Priznanje 
Inovator leta 92 z denarno nagra-
do je prejela Ivanka Turnšek iz 
Prebolda za omarico za shranje-
vanje zobnih ščetk. 

Po končani seji in kulturnem 
programu so domačini povabili 
svoje goste na ogled mrliške 
vežice, otvoritev asfaltiranega  cest-
nega odseka v Srednji Ponikvi, 
ogled krajevnega muzeja, Slomš-
kovega doma in gasilskega doma. 
Nato so jih prijazno pogostili. 
Popoldne so pripravili še srečanje 
s krajani in seveda veselico, kot se 
za praznik pač spodobi. 

• K. Rozman 

Avtocesta prvič, 
drugič... zadnjič 

Ministrstvo za varstvo okolja in 
urejanje prostora je organom upra-
ve na občini Žalec posredovalo 
tako imenovano J4 varianto avto-
cestne trase Ljubljana - Arja vas. 

Ker je po novem za določanje 
trase meritorno Jazbinškovo mi-
nistrstvo. kar pomeni, daje njiho-
va beseda zadnja, so po besedah 
Vinka Debelaka, sekretarja 
občinskega organa za varstvo okol-
ja in urejanje prostora, pritisnjeni 
ob zid in nimajo praktično več 
druge variante. Ministrstvo za 
okolje in prostor bi tudi rado na 
vsak način speljalo traso avtoceste 
preko Trojan, zato debata okoli 
Motniškega predora postaja nična. 
Res je, da po slednji J4 varianti gre 
nekaj več prvokategorne zemlje, 
namenjene predvsem gojenju 
hmelja, toda po drugi strani se je 
oranil večji kompleks kvalitetne 
zemlje med Ločico in Spodnjimi 

Hrušovljami ter hmeljnemu ko-
mpleksu med Latkovo in Orlo vas-
jo. Dejstvo je, da brez posegov v 
prostorne bo šlo, izpeljava ceste pa 
je najbolj idealna ravno po sredi 
doline, kjer je hmeljišč največ. 

Kakorkoli že, poslanci bodo v 
septembru morali dati odločni da 
ali ne predlagani varianti. Pritisk je 
seveda velik, kajti dozdeva se, da 
nemalo aparatčikov in skupin na 
republiki veselo čaka na negativno 
mnenje iz Žalca, kajti potem bi se 
denar za to traso lahko porabil za 
ljubljansko vzhodno obveznico ali 
za kakšno drugo traso. Na približno 
21 km avtoceste bo uničenih pred-
vidoma 90 hektarjev zemljišč, ven-
dar je predlagana varianta po 
zagotovilih republike in občine 
optimalna za ljudi v naseljih. 

Do odločitve bo moralo priti, pa 
naj si bo še tako težka. 

• G. V. 

Janez Kroflič  (levo)  podeljuje  priznanje  EMG Mikropis 

Koncertno darilo Žalčanom 
Mestna skupnost Žalec je v počastitev svojega praznika krajanom po-

darila brezplačen koncert Celjskega godalnega orkestra. V župnijski 
cerkvi svetega Nikolaja so v četrtek glasbeniki pod taktirko Nenada Firšta 
izvedli delo Josepha Haydna Sedem besed Kristusa na križu. Za kon-
certno izvedbo skladbe je Haydn uglasbil Kristusove besede tudi za štiri 
glasove, ki so jih pred vsakim stavkom izvajali sopranistka in domačinka 
Andreja Zakonjšek, altistka Adriana Požun Pavlovič, tenorist Vencelj 
Ferant in basist Filip Simoniti. 

• rox 

V lepše čase 
s starimi politiki 

Med ustvarjanjm  akademika  Staneta Zerka 

političnih razprtijah, kijih porimljanjeno rado pospravi v svoje sive 
predalčke in kasneje premleva v junaških gostilniških debatah. Kaj 
malo se vidi, da ni izgrajene deponije komunalknih odpadkov, da 
nismo pripravljeni za začetek gradnje avtoceste, saj bomo popolno-
ma nemočni glede vprašanj, kje sc bo gradila, kdaj se bo gradila, 
kako se bo gradila in kdo jo bo gradil? Ali bodo tudi naša podjetja in 
obrtniki sodelovali pri velikih posegih v prostor v naši dolini in imeli 
kaj od razvezane malhe cestnega denarja!? Kdaj bomo imeli obrtno 
cono in zakaj je šc nimamo!? Kaj nas brigajo politični prepiri o levem 
in desnem bregu slovenske pomladi, dajte nam konkretne zadeve: 
možnosti zaslužka. Ne iščemo zastonj denarja in nepovratnih sred-
stev: ZGOLJ MOŽNOSTI. Kdo vodi integralno turistično politiko, 
kdo ekološke projekte, kdo nadzira investicije v gospodarstvu, kdo 
se ukvarja z zavoženimi posegi v prostor, kdo ustvarja potencialne 
možnosti boljšega življenja prihodnjih rodov? Ali res, tisti neznani, 
umazani, grdi in zli iz oddaljenih močvirniških vršacov? 

Gospodje oblastniki, tukaj in zdaj je nujen generalni občinski 
servis?! Če se vam ne ljubi, saj pustite tistim, ki resno mislijo, da 
bodo storili nekaj zase in s tem za kraj! 

• Tekst:  Tea  Rinček,  foto:  Ljubo Korbar 
-

! Slikarska kolonija 
Galerija mozaik iz Celja je od 5. do 10. septembra pripravila med-

narodno slikarsko kolonijo. Dela akademskih slikarjev so nastajala 
v Savinjski dolini, v okolici Braslovč in Celju. Na koloniji so sode-
lovali Narcis Kantardjič, Ismair Mujezinovič iz Bosne in Hercego-
vine, Djuro Mlinarec iz Hrvaške in Jože Kotar, Milan Tadič in Jože 
Tisnikar ter Stane Žerko iz Slovenije. Minuli petek paje bila v Atri-
ju na glavnem trgu otvoritev razstave umetniških del ustvarjenih na 
Mozaikovi slikarski koloniji. Lastnik galerije Mozaik je povedal, da 
bodo pozneje razstavo teh del tudi v Mozaikovi galeriji v Zidanškovi 
ulici v Celju. 

• Besedilo  In slika,  -er 

Občinski praznik ne bi bil pravi občinski praznik, če ga ne bi župan 
obeležil s svojim teatraličnim govorom tudi savinjski oča naroda, 
sam presvetli gospod župan. 

V govoru, ki jc na ravni očeta naroda, župan kajpada mimoide 
vse tisto kar ni bilo narejeno. Daje republiška vlada zanič, je itak 
jasno, kajti v Žalcu je še vedno demos na oblasti. To je seveda 
praktično, kajti ob čedalje večjem govorjenju o novi ustanovitvi 
demosa II za nove lokalne volitve, ne potrebno kaj velikih napre-
zanj, da se bo zbrala stara klika skupaj. Na veliko se govori o 



Nagradna križanka "EXPRESS OPTIKA PODGORŠEK" 
1. nagrada: nakup v vrednosti 5.000,00 SIT, 2. nagrada: nakup v vrednosti 3.000,00 SIT, 3. nagrada: nakup v vrednosti 2.000,00 SIT 

• Rešitev gesla križanke izrežite in pošljite do 27. septembra na uredništo: Naš čas d.o.o., Foitova 10, G3320 Velenje. 

NAS 
CA S 

R E L A K -
SAC1JA 

ZAPOR-
N I C A , 
J E T N I C A 

ELE6AN. 
ŽENSKI 
Č E V E L J 
VRSTA 
BONBONOV, 
Z MAR-
CIPANOM 

DEL 21-
VALSKE6A 
TELESA 

MESTECE 
NA CRESI/ 

OBLIKA 
PLODU 
P R I STRO-
C H K A H 

SKRIVNOST 

SPANSKO 
Ž E N . I H E 

T I N A 
TURNER 

VRSTA 
ACETATNE 
CELULOZE 

POPOTO-
VANJE 
( L J U D S K O ) 

V E Č J I 
KRAJ 
B L I Z U 
POLJCAN 

OLEG 
L I T V I N O V 

VELETOK 
V E G I P T U 

% 

\1 

E R . P E S N I K , 
VODJA 
PLEJADE 

K A R L I 
ARHAR 

V I T A M I N B 
Z E L E Z N . 
TRACNICE 

GR. B 061N JA 
NESREČE 
ANTON 
NOVACAN 

4£> 

NAČRT 
T E S K A 
P R I T R -
D I L N I CA 

TRAVNATA 
P O K R A J . V 
J U Ž N I 
AMERIKI 

SODNIK 
V HADU.V 
GR. M I T O L . 
D A N I L O " 
PUDGAR 
OČETOVA 
SESTRA 

NAS 
CAS 

PODROČJE 
P O K L I C N . 
U D E J S T -
VOVANJA 

G L A S N I K , 
ZAGOVOR-
NIK L J U D . 
PRAVIC 

E R . S K L A -
D A T E L J 
( H A U R I C E , 
•BOLERO 

P R I P A D N I K 
STRANKE 

ODSKOC-
NA A L I 
SKAKALNA 
DESKA 
I T . M E S T O 
08 JEZERU 
LAGO 01 
GARDA 
AVAR 
OSKAR 
LANGE 

AVTOR 
KRIŽANKE 
R.NOC 

Ž E L E Z N I -
ŠKA KOM-
P O Z I C I J A 

VNAŠANJE 

POTOVANJE 
PO ZRAKU 
MALENKOST« 
NEZNATNOST 

J . A F R . S R Č 
NI KIRUR6 
DENAR 
( A N G L . ) 

S L . S T R O -
KOVNJAK  ZA 
S T R O J N I S T 
( F E L I K S ) 
PESNICA 
SEiDEL 
NINO 
ROB IC 

DEL DREV. 
KROŠNJE 

A N G . F I L M 
R E Ž I S E R 
IGRA NA 
SREČO 

n 
REKA V 
A N G L I J I 

MAJHNA 
Ž I V A L , 
K I LEZE 
(OTROŠKO) 

NEVARNO 
MAMILO 
DALMAT. 
ŽEN.IME 

L I L I J I 
PODOBNA 
OKRASNA 
LONCNICA 

N I K O L A J 
P I R N A T 

PREPOVED 
SKRIVANA, 
P R I K R I V A -
NA STVAR 

SESEK 

NOVINAR 

ST1CISČE 
TREH 
PLOSKEV 

VRSTA 
AMINO 
K I S L I N 

ZGODOV. 
MESTECE 
P R I ZADRU 
ZMIKAVT 

45 

DEL ME-
STA KOPER 
OTOČJE V 

.OCEANU 

M I K , P R I -
VLAČNOST 

STAR 
SLOVAN V 
L O J Z E 
ROZMAN 

N A Z I V 

I Z D E L O V A -
LEC PODOB 
R I 8 J A 
KOSCICA 

R180-
LOVEC 

N A S 
CAS 

ANGLEŠKI 
S A H . V E L E -
MOJSTER 
( J O H N ) 

i 

KOVAŠKO  MESTO 
P R I S L . K O N J I C A H 
PETER 
ERŽEN 

Z A J E D A L . 
R A S T L I N A 

BOLGAR. 
P I S A T E L J 
P E L I N 

VRSTA  RAZ-I 
C V E T J A 
GUSTAVE 
OORE 

H R V . R E 2 I -
SER(BSANKO) 
DOHOD.OD 
GLAVNICE 

SPOSOB-
NOST IN 
NALOGA 
ŽENSKE 

OLGA 
VIP0TN1K 
T R O P . Č R -
NI HRAST 

IVAN 
1IM_ 
LUDVIK 
I V A N C I C 

MONGOL. 
POGLAVAR 
TELESNA 
POŠKODBA 

R E L I G I J A 

VRSTA 
ZEMLJE 

SUROVI-
NA ZA 
TKANJE 
PLATNA 
11 

S L . S T O -
HATOLOG 
SL.MLAD. 
P I S A T E L J 

PEVKA 
CALLAS 

n 
BRANKO 
A V C I N 

SKUPINA 
TREH GLA-
SBENIKOV 

I TAL  I J 
MESTO, 
B L I Z U 
RIMA 
CLOVEC-
NJASKE 
O P I C E , C L O -
VECNJAKI 

w 

OBRAMBNA 
Z A Š Č I T N A 
PLOŠČA 

NEMŠKO 
ZEN.IME, 
DRSALKA 
K AN IA 

E T I O P S K I 
P L . N A Z I V 
VERA 
ALBREHT 

Ž I V I N O 
REJSKA 
FARMA 
V ZDA 

KARLIN 
ALMA 

GROBO DOM, 
SUKNO 
SLAVKO 
OSTERC 

2V 

ORUGO 
IME ZA 
KOBILCO 
6L.MESTO 
Z1MBA8V. 
NEKD.AM. 
R E V I J A 

I 

EXPRESS OPTIK 

Š a l e š k a 16, V e l e n j e P o š t n a ul. B, SI. G r a d e c 
tel: 0 6 3 852 7 7 3 tel: 0 6 0 2 43 4 7 0 

Nudimo vam bogato izbiro 
domačih in tujih okviiiev za 
izdelavo korekcijskih; očal iz 1 
- najkvalitetnejših stekel. 

Imamo tudi posebno 
ponudbo otroškihOkviiiev, 

ter sončna očala po 
ekskluzivnih cenah. 

S • ; Delovni čas : 8.00 -18.30 
sobota: 8.00 -12.00 •";.. / - ;... : 

DEDNA 
ZASNOVA 
V KROMO-
SOMIH 

P O Z I T I V -
NA E L E K -
TRODA 

SPAN.flLO-
ZOF(JOSE 

Y 
IGASSET) 

SRE8RN0-
BELA 
KOVINA, 
KOSITER 

I T . M E S T O 
V PADSKI 
N I Ž I N I 

A M . F I L M 
R E Ž I S E R 
KAZAN 

NEMŠKI 
F I L O Z O F 

SLOV.HOK EJ 

JIST fAL  BIM) 
R A D I O T E -
L E V I Z I J A 

SKLADAT. 
D E L I B E S 

T I N E 
OREL 

TUJE 
MOS.IME 

NAGRADE: 1 x bon za 7.000,00 SIT, 
1 x 5.000,00 SIT in 1 x 3.000,00 SIT 

Z N A Č I L -
NOST 
UPORNEGA 
ČLOVEKA 

FRANC. 
P I S A T E L J 
( P I E R R E ) 

T E N I S A C 
C0UR1ER 

DRUGI PRE-
DSEDNIK 
Z D A ( J O H N ) 

NAS 
CAS 

V E L . F I N S -
•KO JEZERO 
ROBERT 
INDIHAR 

EDVARO 
IZGORSEK 
A E R I S . R E -
PUBL1KA 

K R A J , K J E R I 
JE ZUPNIKO-
VAL A L J A Ž I 
6 R . C R K 1 

REKA V 
A L B A N I J I 

"SNEŽNI 
ČLOVEK 

N A J V . K O P -
NA Ž I VAL 

KI I C A , 
POGANJEK 
MIRO 
CERAR 

A V S T R I J 
POR.AGENC 

MIT.NAROO 
V E L I K A N O V 
NIKO 
MATUL 

P R E B I -
V A L C I 
IRSKE 

MINSKI 
VETER, 
KI PIHA 
OD EKVA-
TORJA 
PROTI • 
SEVERU 
IN JU6U 

EKSPLO-
ZIVNO 
TELO 

AUTTi*yA AN6.R0HAN. 
K PFSN1«. 
PESNICA OTMION") 

ANDREJ 
STOJAN 

SAH1STKA 
MARIC 

NEKDANJI 
PRAVNIŠKI 
POKLIC 

AM.FILM. 
IGRALKA 
EKBERG 

D0L60RE-
PA TROP. 
PAPIGA 

r 1 
i 4 s 

i 
1 

i 
i 

9 M M M 1<l <6 i* 
i 
i 

1 1 11 25 m 2.r 
i • 

n M 



Knjige gradijo mostove 
Slovenija (in tudi Knjižnica Velenje) s e j e letos že drugič vključila v 

mednarodni knjižni kviz, ki ga vsako leto pripravi ustanova za pospeševanje 
branja iz Mainza in je letos potekal pod naslovom "Knjige gradijo mostove". 

Otroci vseh držav, ki so se vključili stari od 9 do 14 let, so prebirali v 
času od maja do septembra naslednja dela: Pika Nogavička (A. Lindgren), 
Snežna kraljica (H. Ch. Andersen), Momo (M. Ende), Čudovito popotovanje 
N. Holgersona(S. Lagerlof),  Knjiga o džungli (R. Kipling), 01iverTwist (Ch. 
Dickens), Drcjčck in trije marsovčki (V. Pečjak), Ostržek (C. Collodi). 
Mnogi so poleg teh naslovov prebrali še mnoga druga dela istih pisateljev. 

V Knjižnici Velenje smo pripravili v juniju knjižno razstavo, obvestili o 
kvizu vse šolske knjižnice v občini, razdelili vprašalnike, organizirali 
reševanje, v juliju pa pripravili knjižne uganke. 

Do 6. septembra smo dobili 247 rešitev, 218 pravilnih in 29 napačnih. 
Žrebanje jc bilo v Knjižnici Velenje, 9. septembra, ob 16. uri. Pester izbor 
otroških pesmi slovenskih pesnikov (Pavčka, Novaka, Rozmana in Grafe-
nauerja) jc pripravil in občuteno prebral Ivo Stropnik. 

Izžrebali smo 82 nagrad. Seznam srečnih nagrajencev je objavljen v 
knjižnici. Prvo nagrado je dobila Tjaša Copot z OS Livada, stara 11 let. 17. 
septembra sc bo udeležila državnega srečanja vseh prvoizžrebanih reševalcev 
kvjza. Republiši zvezi prijateljev mladine, ki jc pokroviteljica tega kviza, 
bomo poslali vse rešitve, nato pa bodo potovale v Mainz na zaključno žre-
banje. Da smo lahko otroke razveselili s tako lepimi nagradami, se vsem, 
ki so tako ali drugače prispevali k uspešnosti počitniškega kviza, iskreno 
zahvaljujemo. Vsem mladim bralcem želimo uspešno šolsko leto in ve-
liko veselja pri branju. 

• Knjižnica  Velenje 

Prireditve Kulturnega centra 
"Ivan Napotnik" 

FLAVTISTKA IRENA GRAFENAUER 
- izjemen glasbeni dogodek v Velenju 

Med vrhunskimi glasbenimi poustvarjalci našega časa sodi flavtistka  Ire-
na Grafenauer  brez dvoma v sam vrh. Po končanem študiju na Akademiji za 
glasbo v Ljubljani seje izpopolnjevala pri prof.  Karlheinzu Zollerju v Ham-
burgu in pri znameniti flavtistki  Aurele Nicolet v Freiburgu. V sedemnajstem 
letu starosti je prejela nagrado na znanem uglednem tekmovanju mladih, ki 
ga organizira Bavarski radio v Munchnu. Še isto leto je prejela prvo nagra-
do na mednarodnem tekmovanju "Jeunesses Musicales" v Beogradu in prvo 
Zveze jugoslovanskih skladateljev za interpretacije del sodobnih jugoslo-
vanskih skladateljev. Sledi še vrsta nagrad z najbolj uglednih mednarodnih 
konkurzov, ki so mladi flavtistki  odprla vrata na mednarodne koncertne odre. 

Doslej je nastopala z znanimi orkestri in dirigenti. Zdaj deluje kot solist-
ka v Simfoničnem  orkestru Bavarskega Radia v Munchnu - je redni profesor 
Akademije - Mozarteum v Salzburgu. Od leta 1987 dalje snema pri Philipsu 
iz zbirke plošč, ki bodo v bodoče izhajale pri Philipsu. Stalno gostuje v Evropi, 
Ameriki, Japonski in Avstraliji. Bogat umetniški prispevek Irene Grafenau-
er slovenski glasbeni kulturi paje dobil potrditev s Prešernovo nagrado 1980. 

Na koncertu v Velenju se bo predstavila s skladbami Handela, Teleman-
na, Bacha, Scarlattija, Dowlanda, Gulianija, Vivaldija. Spremljal jo bo kitarist 
Klaus JACKL. Koncert bo 24. septembra 1993, ob 19.30, v domu kulture 
Velenje. Vstopnice 600 SIT. Abonenti glasbenega abonmaja 92/93 koris-
tijo stare abonmajske izkaznice. 

Velenje - razstava, pesem, beseda 

0 šentiljskem rojaku Antonu 
Jelenu in ženi Mariji Brenčič 

Jesen  se zopet spušča  v našo deželo  in prinaša  zrelost.  Prav v teli  dneh je 
luni  oktobra  preminul  poznani šenliljski  drevesničar  in sadjar  Anton jelen 
iz Šentilju  pri Velenju.  Veliki  mož je od  trinajstega  leta  dalje  opravljal  z vso 
ljubeznijo  delo  v vzorno urejenih drevesnicah,  študiral  in pisal  strokovne 
članke  v razne revije  in časopise.  Njegova  narava je bila  vedno razmišljajoča 
in kadar  jo je iz. zadrege  reševala  kaka humoristična  misel,  se je obraz pod 
modrimi  očmi  veselo raztegnil. 

Naj  tudi  zdaj  uporabim stereotip:  bil  je vse življenje  mož s pokončno  držo! 
Vzdržal  je vso pezo življenja,  družini  se mu je rodilo  devetero  otrok.  Šes-

leri>  teli  je šlo  po njegovi  poli.  Ljubezen do  zemlje  jih osmišljuje  tudi  danes. 
Verjetno  ne bodo nikoli  mogli  odkriti  tistih  tihili,  zaupnih besedovanj  z ženo 
Marijo  Brenčič.  ženo  z razgibano  domišljijo,  dovzelo  za pesnikovanje in 
pisanje. Zato  ni čudno,  če  se je tudi  sam poskušal  s prozo. Iz  neposrednega 
doživljanja  sla nastali  dve  igri:  Strah  v Kožlju  in Elektriko  hočemo.  Prav tako 
je zelo  zanimiva njegova biografija,  kije  izhajala  v nadaljevanjih  v Kmečkem 
glasu.  Gre nedvomno za osebnost, ki ni le udejanila  ljubezni  do  zemlje,  trsja, 
vrtnic  in sadnih  dreves:  bila  je veliko  več.  nemirna ljudska  in pisateljsko 
razgibana!  Vse  to bo odkrila  šele  prihodnost.  Vse,  kar je ustvarjal,  je raslo 
kot drevo  in doseglo  svoj vrh v zreli  starosti.  Pozabljeni  so vsi napori, pozabl-
jeno trpljenje  v vojni, kjer je njegova hiša bila  imenovan Pri  muziki.  Tam  so 
Klemšetovi  in sosedje  poslušali  ohrabrujoča  poročila  o našem uporu. Pozabl-
jeno je trpljenje  in garanje takoj  po vojni. Otroci  si zrasli  in se oprijeli  zem-
lje:  šestero  se jili  je odločilo  za delo  v kmetijstvu,  sin Florjan  uspešno vodi 
dalje  šentiljsko  drevesnico.  Eden  sinov, Ivo,  je duhovnik,  ustvarjalen,  saj je 
napisal  že štiri  knjige. 

Takt)  se ta notranji  in poduhovljeni  svet Klemšetovili  - tako se reče  pri njih 
po domače  - oklepa  tudi  otrok  in z ustvarjalno  energijo  zida  steber,  ki ga ne 
porušijo  stoletja.  Koliko  bi še lahko  brskali  po zapuščini  velikega  Šentiljčana 
in Velenjčana!  S kakšno  vnemo in ljubeznijo  je pod njegovim peresom nas-
tala  zgodba  o avtohtovni  sorti  Jakopičeve  marelice.  Ko  bereš njegov živ-
ljenjepis,  čutiš  njegovo občutljivo  in nežno naravo, prepojeno tu in tam s 
humorjem, ki odrešuje  človeka  v delu  in trpljenju.  Zajeti  vse veliko  in ne še 
popolnoma zbrano delo  Antona Jelena,  bi pomenilo,  ponovno odkrili  v Šaleški 
dolini  moža, ki si vsaj po svoji smrti  tak sloves zasluži. 

Nocoj  bo v velenjski  knjižnici  njegov večer.  Ta  bo v pesmi in besedi 
preletel  bogato življenje  delovnega  in strokovno  razgledanega  človeka. 
Njegova  beseda bo tokrat  dokazala,  da  Anton Jelen  ni bil  navaden 
človek... 

Njegovi  cilji  so bili  višji.  Sodijo  tudi  v današnji  čas.  Nenehno  pomlajevanje 
narave s sasnimi drevesi  je pomembno poglavje  v ekologiji.  Njegova  izpoved 
o življenju,  zapisana v biografiji  Križev  pot, ustvarja  nesmrtnost  človeku, 
vedno skromnemu, vernemu in poštenemu.  K  pogovoru lani  so ga nosili  nje-
govi štirje  sinovi - kakšna simbolika!  Življenje,  tako ponolranjeno,  se bo 
nadaljevalo  v njih. Rod bo ostal  ponosen, slovenski  in razmišljajoč.  In  taka 
slovenska  korenina,  ki presega velenjske  meje, si gotovo zasluži  kaj več. 
Verjetno  se bo kdo  zganil.  Priznanje  je vendar  vspodbuda  vsem njegovim. 
Ohranili  bodo slovenskosl,  nadaljevali  njegovo bogato delo,  vteleseno  v 
tisoče  in tisoče  žlahtnih  stebel:  v nekaterih  teh deveterih  otrok  pa bo tlela  želja 
po pisani izpovedi.  Tako  naslaja  in ostaja zgodovina.  Te  pa ne izbriše  čas!.' 

• Vinko  Šmajs 

Zgodilo se je... 
16. kimavca 

; LETA 1876 
• Ker stara modrost pravi, da je smeh pol zdravja in ker sem 
a prepričan, daje temu res tako, začnimo današnjo rubriko s šalo, 
a ki je bila objavljena v Slovenskem gospodarju: "Sosedinja mesa-
• rica nagovori gospoda fajmoštra  kazaje na svojega 6 letnega fantiča, 
• ki se ravno z nekim drugim paglavcem ravsa: častivredni! glejte mojega 
" Francelna, to Vam je dečko! Uže ve keglati, kartati in prckljinjati, ka-
a kor kak husar. Fajmošter sedaj poprašajo ženo: ali zna fantič  tudi kaj 
• moliti? Mesarica pa jim odgovori: nc, moliti šc nič ne ve, za molitev 
• je še vendarle premajhen in premlad." 

S LETA 1881 
Naslednji članek iz Slovenskega gospodarja govori o dobri le-

m tini in o urejevanju šoštanjske farne  cerkve Sv. Mihaela: "Od sv. 
• Mihaela pri Šoštanji. (Letina, farna  cerkev, organist). Pri nas nam let-
• ina dobro obeta, čeravno na večih krajih jc že toča hudo klestila. Pri 
a nas hvala Bogu je še letos nismo dobili in sc dobre letine nadejamo, da 
B bi se mi ubogi kmeti, ki smo z davki in z dolgi preobloženi, malo 
• pomagali. Tudi našo farno  cerkev smo lepo olepšali: V nji smo nov 
• dragi tlak položili, ter jo znotraj in zunaj vso pobelili. Pa samo nekaj 
" nam še manjka, pri ccrkveni godbi smo čisto slabi, ker že dolgo nismo 
B nobenega izobraženega organista imeli, da bi razumel, kakšna je 
• cerkvena godba in kakšna da bi morala biti. Eden je bil dve leli pri nas 
• in druga v cerkvi igral ni, kakor tiste v cerkvi nespodobne gorjanske 
a poskakovalke. Ko bi še le bil kaj znal, pa ne več ko kake tri dur glase: 
• C dur, g septim. - akord, pa nazaj v c dur, tudi trilerje je igral, pa kako? 
• S prstom je potegnol po klavijaturi, to so bile vse njegove preludije in 
• modulacije. Zdaj imamo drugega, kije bil učitelj, paje učiteljsko breme 
a odložil. Nadejamo se, daje bolje izobražen in da bo v cerkvi za božjo 
• čast igral, ne pa tistim ustrezal, ki bi se radi v cerkvi naplesali. Fr.H." 
• Zal se je skupaj z vasjo Družmirje, zaradi izkopavanja pre-
• moga, pogreznila tudi cerkev sv. Mihaela. Skoda! 

\  LETA 1898 
Današnjo rubriko končajmo z zanimivo novico iz Slovenskega 

. naroda: "IZ ŠOŠTANJA se nam piše 14.t.m.: Pri zgradbi železnice 
• Velenje - Dravobreg primerile so sc danes demonstracije proti laškim 
• delavcem. Štajerski in kranjski delavci zbrali so se dne 14. t.m. okrog 
a avstrijske zastave, ki jo je nosil jeden delavec, so napadli Lahe, jim 
• pobrali nože in orodje ter zahtevali, da morajo Lahi takoj oditi, češ, da 
• ne puste, da bi Lahi še hodili po avstrijskih tleh. Lahi so zbežali v 
" gozd in čuje se, da odpotujejo. Tudi ljudstvo v okolici se je začelo 
a zbirati, da prepodi Lahe. Okoli Hude luknje in Velenja vre. Od vseh 
• stranij kličejo orožnike. Sploh se govori, da v naših krajih ni treba 
• laških delavcev, ker je dovolj domačinov. Žal da daje država večje 
" zgradbe najraje tujcem. Zgradbo železnice Velenje - Dravobreg so 
m dobili Lahi Galunbcrti, Faccanoni & Sard, ki so seveda najeli same 
• laške delavce, dočim morajo domačini gledati, kako gre naš denar v 
• deželo polente." 

Komentar verjetno ni potreben! Vsak si lahko to novico raz-
a laga na svoj način. 
• • Damijan Kijajič 

* GLASBENE NOVICE * GLASBENE NOVICE * GLASBENE NOVICE * 
Če bi ljudi vprašali, ali ima-

jo radi presenečenja ali ne, bi jih 
večina verjetno odgovorila z da. 
Pri tem bi velik del le teh imel v 
mislih le prijetna presenečenja, 
ki na svojevrsten način popestr-
ijo njihov življenski vsakdan in 
jih spravijo v smeh ali dobro vol-
jo. Presenečenja pa so lahko tudi 
neprijetna in teh navadno ni ve-
liko manj (na žalost), kot onih 
prvih. O presenečenju na 
splošno, pa naj bo prijetno ali ne-
prijetno, govorimo takrat, ko 
nekdo, ki ga dobro poznamo, 
stori nekaj takega, kar od njega 
sicer ne bi pričakovali. Mimo-
grede, po vsej Evropi znan in 
priljubljen show "Pustite se pre-
senetiti", ki ga pripravlja in vodi 
slavni bogataš in showmaker 

Rudi Carrel, ravno zaradi tega, ker 
nas poziva naj se vendarle pustimo 
presenetiti, ne preseneča nikogar 
več, saj so vsa presenečenja tam 
pričakovana in so zato vse prej kot 
- presenečenja. Pravo presene-
čenje, res nepričakovano in na 
žalost tudi zelo, zelo neprijetno pa 
je vsem svojim oboževalcem pred 
kratkim pripravil nihče drug kot 
sam Michael Jackson. Slavni pop 
zvezdnik, posebnež, kožni bolnik, 
dobrotnik in velik ljubitelj otrok jc 
namreč ravno v tej svoji ljubezni 
do otrok nekoliko pretiraval. Če 
namreč njegova glasba ni bila tis-
to, kar je pritegnilo tako veliko 
število ljudi, da so prihajali na nje-
gove koncerte, kupovali njegove 
plošče in se včlanjevali v klube 
njegovih oboževalcev, je bila to 

prav gotovo dobrota in milina, ki 
jo jc izkazoval, nemalokrat z izra-
zom globoke osebne prizadetosti, 
do trpečih otrok. Zaradi tega so ga 
vzljubile številne gospodinje po 
vsem svetu, ki so jim ob pogledu 
na prizore v katerih je ljubeče gladil 
po laseh nebogljene otroke, ki jim 
je lakota, vojna ali pa življenje brez 
staršev v očeh pustilo tisti večno 
nezaupljivi izraz, privrele solze na 
oči. In ko so pred časom lahko v 
časopisih prebrale, daje ta isti M.J. 
osumljen spolne zlorabe otrok, jim 
je verjetno namesto solz na oči 
prišla tema. V njihovih možganih 
seje nekaj premaknilo in ubogi (to 
v vsakem primeru lahko zapišemo) 
Michael je iz čutečega in dobrega 
bitja (težko zapišemo moža) prera-
sel v navadnega prasca in nič-

vredneža. Diametralno spremi-
njanje mnenj je pač značilno za 
tiste, ki so, namesto da bi kaj 
prebrali, v mladosti raje počeli 
kaj drugega. In če je med 
oboževalci Michaela Jacksona 
takih veliko, se mu verjetno ne 
obeta nič dobrega, saj bo števi-
lo njegovih sovražnikov močno 
naraslo. Ostal bo torej sam s 
številnimnii obtožbami, ki so 
mimogrede, tako hude in nepri-
jetne (objavil jih je Daily Ex-
press), da si jih kar ne upam 
zapisati. Proti tem obtožbam se 
bo torej moral spopasti z neiz-
prosnimi ameriškimi možmi 
pravice in kar bojim se, da bomo 
na koncu zopet presenečeni, ko 
se bo pokazalo, daje vse, kar mu 
očitajo - res. 

Kaj počnejo, govorijo, lažejo, obljubljajo, ponujajo, ljubijo. 
UGLY KID JOE 
Ugly Kid Joe prav gotovo 

spadajo med najbolj delovne 
rockerje na svetu. Kalus Eichs-
tadt, Whitfield  Crane, Cordell 
Crockett, David Fortman in 
Mark davies so nemreč v enem 
letu nastopili na kar 300 kon-
certih, zato tudi ne preseneča, 
da so z novim hitom "Busy 
Bee" naleteli na tako dober 
sprejem pri številnih obo-
ževalcih. To je po "Everything 
about you", "Neighbours" in 
"Cats in the craddle" že njihov 
četrti hit z debitantskega albu-

DUFF McKAGAN 
Velika turneja skupine 

Guns'n'Roses je končana, nji-
hov basist Duff  McKagan pa 
nadaljuje s polno paro. Potem, 

ko seje kar nekaj časa odvajal od 
alkohola, je zdaj novo drogo našel 
v delu. V kratkem bo izšel njegov 
solo album "Believe in me", na 
katerem bo kar nekaj avtobiograf-
skih pesmi iz obdobja njegove zas-
vojenosti z alkoholom, načrtuje pa 
tudi samostojno promocijsko 
turnejo svojega prvega albuma. 

MADONNA 
Tudi veliki zvezdniki niso im-

uni pred zakonom o javnem redu 
in miru. Tako je Madonna pri 
praznovanju svojega 35-ega rojst-
nega dne priredila noro zabavo s 
številnimi povabljenci, ki so okrog 
polnoči proizvajali že tak hrup, da 
Madonnini sosedje tega niso več 
prenašali, poklicali so policijo, ki 
je slavno slavljenko opozorila, naj 
vendarle zmanjšajakost zvočnikov 
na primerno. 

GUNS'N'ROSES 
Tudi Gunse čaka v Avstraliji 

podoben sodni proces, kot so ga 
leta 1989 v ZDA doživeli Judas 
Priest. Neki njihov 20-letni avstral-
ski oboževalec se je namreč obe-
sil. Ko ga je njegova mati našla 
mrtvega, se je na gramofonu  še 
vedno vrtela skladba "Estranged", 
skupine Guns'n'Roses, zato je 
gospa Bryant (tak je namreč pri-
imek nesrečnega Avstralca) 
prepričana, da ga je k samomoru 
napeljala glasba omenjene skupine. 
Proti njihovim članom je zato 
vložila tožbo na pristojnem 
sodišču, kjer pa so njene možnosti 
zelo majhne, saj so bili v podob-
nem procesu Judas Priest oproščeni 
vsake krivde. 

DECONSTRUCTION 
Bivša člana skupine Jane's Ad-

dietion, kitarist dave Navarro 
in basist Eric Avery, sta na 
noge postavila nov band z ime-
nom Deconstruction. Njihov 
debitantski album je že narejen, 
izšel pa naj bi v začetku prihod-
njega meseca. 

POPRAVEK 
V prejšnji številki smo 

napačno objavili, da bodo Šank 
Ročk, Agropop in Vlado Kres-
lin nastopili v Beli dvorani v 
Velenju, v petek, 17. septembra. 
To ne drži! Koncert bo namreč 
v soboto, 18. septembra, dan 
prej pa bo v Beli dvorani final-
na prireditev izbora Pesmi po-
letja, ki jo skupaj organizirata 
Radio Velenje in mariborski 
tednik Kaj. 

• Mitja  Čretnik 

LESTVICA DOMAČE GLASBE 
Vsako  nedeljo  ob 17.30  na Radiu  Velenje 
Vsak  četrtek  v tedniku  Naš  čas 

V nedeljo, 12. septembra, vas je najbolj navdušila Teta Fani. Verjetno 
zaradi svoje poskočnosti. Izid je tak: 

1 .VAGABUNDI: "Teta Fani" 8 glasov 
2.Karli GRADIŠNIK: "Življenje hiti" 4 glasovi 
3.BENEŠKI: "Dolince Beneške" 2 glasova 
4.SLOVENIJA: "Ob prazniku" I glas 
5.DOVŽAN: "Dimnikar, ki nosi srečo" 0 glasov 
Predlogi za nedeljo, 19. septembra: 
1.KOVAČI: "Gasilci" 
2.PODKRAJSKI: "Prav zato jo rad imam" 
3.RUPAR: "T'k si (letna" 
4.SKUBIC: "Najlepša leta" 
5.VANDROVČEK: "Micika" 

• Vili  Grabner 

Slike iz življenja 
Jeršiča in Jakšetove 
v Amsterdamu 

Od 14. julija pa do 5. septembra jc v galeriji MELKVVEG -
MULTIMEDIA v Amsterdamu na ogled zbirka dvainštiridesetih-
fotografij  tridesetih evropskih fotografov. 

V zbirki, ki je ena najpomembnejših kolekcij evropske fotogra-
fije,  je sloven-
ska predstav-
ljena kar s 
tremi deli ve-
lenjskih avtor-
jev, Staneta 
Jeršiča in Bar-
bare Jakše iz 
sklopa Slike iz 
življenja. Po 
razstavi v Am-
sterdamu se 
zbirka seli v 
druge evrop-
ske prestol-
nice. Nizo-
zemska revija 
Homologie je 
ob tej prilož-
nosti objavila 
portfolijo  foto-
grafij  Staneta 
Jeršiča in Bar-
bare Jakše. s l l k e i z življenja 



KAK CAS NASI KRAJI IN LJUDJE 16.septembra 1993 

Srečanje ljudi dobre volje v Šmartnem ob Paki 

Za medsebojno 
sporazumevanje 
druženje 

94 letna Rozika Kerner iz Saleka 

Kar naenkrat je "frknilo" 
Preveč je bila v svojem 

življenju zaposlena, da bi na-
menjala letom kakšno pozor-
nost. Zato danes preprosto ne 
more verjeti, da jih je pred ne-
davnim dopolnila 94. "Bo že 
držalo, če tudi drugi tako pra-
vijo. Zdi se mi, da nisem dolgo 
na sveti, kar nekaj let pa že šte-
jem", se je ob našem obisku 
pošalila Rozika Kerner. Men-
da sodi med najstarejše kra-
janke Šaleka. 

Rozika pravi, da so ta leta kar 
"frknila"  mimo nje. Za sabo so 
siccr pustila vidne sledi: pešajo 
ji oči, trgajo zdaj v enem, drugič 
v drugem sklepu,... Spomini. Ti 
so pri tem nekaj posebnega. Kaj 
rada si ob njih zapoje tisto: Oj, 
mladosti moja, kam si šla, oj, kje 
si. 

Ta refren  pesmi je zapela tudi 
nam in se nato kot "odprta knji-
ga" z besedami "sprehodila" od 
zgodnjih otroških let do jeseni 

življenja. Preživljajo pri edini 
hčerki Štefki  v Šaleku. "V 
življenju sem poznala le delo. In 
to tisto trdo, pri katerem znojne 
kapljice ne kapljajo, ampak 
tečejo. Kot 16 - letno drobceno 
dekle sem morala prijeti za vsa-
ko opravilo na kmetiji. Tudi v 
žagi in mlinu. Bratje so morali 
med vojake v drugi svetovni 
vojni in ni mi preostalo drugega 

kot le delo in spet delo." Rozika 
se spominja, kako je s parom 
konjev vozila les v Celje tako 
kot bi bilo to danes. In kako seje 
velikokrat pozno zvečer "zlek-
nila" na posteljo, a od utrujenosti 
ni mogla zaspati. Izpod vzglav-
nika je potegnila kakšen roman 
in braladojutranjih ur. Ob temje 
(hote ali ne) primerjala svoja 
mladostna leta z današnjimi 
časi. Kar pritisk ji je "naraste", 
ko je na glas razmišlja o vzgoje-
nosti sedanjih generacij otrok. 
"To je tako zato, ker nikomur ne 
smeš pokazati krivega prsta. Kaj 
bi šele bilo, če bi koga malo "po-
cukal" za ušesa ali lase." Prav nič 
lepih besed nima o politiki, o 
državi. "Nič drugega ne rečem -
nobena ni nedolžna". 

Nikoli ji ni bilo lepo. Danes, 
ko bi ji lahko šlo, ji nagaja zdrav-
je. Takšno je pač. 

Turistično društvo Topolšica 
i 88 88 88 88 88 i 

10 uspešnih let 
Oktobra  bodo proslavili  jubilej  - Turizem  ni samo 
hotelska  dejavnost  • Postavili  so si še kopico zahtevnih 
nalog 

Je 10 let delovanja nekega 
društva veliko ali malo? Maj-
da Menih, predsednica turi-
stičnega društva Topolšica 
pravi, kakor za koga. "Za nas, 
ki se zavedamo, da turizem v 

pričani - jim bo uspelo pridobiti 
v svoje vrste tudi te. Na tam-
kajšnji podružnični šoli so aktiv-
nosti glede tega dokaj dobro 
zastavili. Zelo dobro namreč 
vedo, da brez skupnih prizade-

kraju ni le dejavnost hotela 
Vesna, ampak tudi življenje in 
delo krajanov, njihova "na-
klonjenost" tej dejavnosti, je 
veliko. Predvsem pa nezane-
marljivo". 

Že dejstvo, da turistične de-
lavce tega kraja krajani poznajo, 
vedo za njihova prizadevanja in 
se vanje, vsaj nekateri, pridno 
vključujejo je nekaj. Morda tega 
ni čutiti toliko pri mladih, a s pra-
vo vzgojo, spodbudami - so pre-

vanj vseh v kraju ne bo sadov. 
Po besedah sogovornice se je 

vloga društva v letih delovanja 
menjala. Če so bili na začetku 
med organizatorji kulturnih pri-
reditev, so danes še vneti ekolo-
gi. "Med 16 naravnimi 
zdravilišči v Sloveniji je To-
polšica ekološko najbolj priza-
deta. Prav to, resnici na ljubo, v 
dandanašnjih časih postaja v tu-
rizmu ena od izločilnih prvin. Če 
krajani vemo, da smo poleg 

šoštanjskih termoelektrarn prav 
sami največji onesnaževalci 
okolja, potem ... Na kraj bi mo-
rali odgovorni drugače gledati 
kot danes." 

Ne gre vse gladko, ni vse hva-
le vredno, prvi sadovi prizade-
vanj niso "od muh". Veselje ob 
Toplici je že tradicionalna prire-
ditev, s katero skrbijo za varo-^ 
vanje kulturne dediščine. Boljše 
sodelovanje s poklicnimi usta-
novami naj bi prineslo več uspe-
ha pri popestritvi turistične 
ponudbe /. zanimivostmi kraja 
(trenutno se trudijo skupaj s ho-
telom in tamkajšnjo Bolnišnico 
pri ohranjanju parka, v nasled-
njih dneh naj bi uredili vhod v 
kompleks zdravilišča. V načrtu 
imajo med drugim ureditev do-
stopa do Mornove zijalke. Sploh 
ponosni pa so na to. da seje leta 
1617 kopal v tem kraju Tomaž 
Hren in tudi to bi radi vključili v 
turistično ponudbo). Prav tako 
bi radi prireditvam V petek 

zvečer, veliko Miklavževanje 
dodali še katero. Najbrž pa tudi 
pri šestih motivih razglednic 
svojega kraja ne bodo ostali. Ju-
bilej (10 - letnico delovanja) 
bodo proslavili prihodnji mesec, 
ko bodo s šoštanjskimi turi-
stičnimi zanesenjaki pripravili 
skupno prireditev. 
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Šmartno ob Paki 
88 88 88 88 88 88 88 f 

Igre so se "prijele" 
Res škoda je, da se je letošnje 

poletje v Šmartnem ob Paki do-
dobra razživelo šele ob njego-
vem koncu. Ugotovitev 
marsikaterega krajana je 
najbrž povsem na mestu, saj so 
ti z obiskom na prireditvah do-
kazali, da se v kraju nekaj mora 
doga jati, da si razvedrila, zaba-
ve in smeha želijo. 

Za prijetno minulo nedeljsko 
popoldne so tokrat poskrbeli 
člani šmarškega turističnega 
društva. Pri tamkajšnji osnovni 
šoli so organizirali četrte vesele 
vaške igre. Da so sp " prijele ", ob 
pogledu na polne tribune in 
mize ni bilo težko uganiti. Pa 
tudi udeležba sodelujočih ekip 
je dokaz prej zapisane trditve. 

Kot za stavo so opravili tekmo-
valke in tekmovalci iz Slatin, Pod-
gore. Velikega in Malega Vrha. 

ga do drugega podajalca. Igre me-
tanje s fračo  v tarčo, metanje 
podkve čim bliže osi ter polo pa so 
pokazale, da je treba ob spretnosti 

avtorjem iger Antijem Kačični-
kom določili pletenje snopa. 

Ob tekmovalcih in tekmoval-
kah velja omeniti še povezovalca 

h, A 

Rečice, Šmartnega prvo preiz-
kušnjo - metanje vreč sena od ene-

Gasilski  posnetek vseh sodelujočih  (v  ospredju  zmagovalna  eki-
pa Velikega  Vrha) 

programa Jožeta Robido (jezik 
muje seveda tudi tokrat tekel kot 
"namalan"), vaškega posebneža s 
frajtonarico,  basista in klarineti-
sta. ki so ob koncu tvorili /e kar 
pravi ljudski ansambel (le utrudil 
se je prekmalu). Šrnarške gospo-
dinje pa so tudi tokrat poskrbele, 
da so se lahko obiskovalci vaških 
igerposladkali z njihovimi dobro-
tami. Tistim, ki jedače in pijače ni 
bilo dovolj na igrah, so "priman-
jkljaj" nadomestili v nadaljevanju 
nedeljskega popoldneva - na tako 
imenovani rečiški noči. Ni jih bilo 
malo. 
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Bilo je zanimivo  in prijetno 
"obvladati" še kaj drugega. Kot 
rdečo nit so organizatoiji skupaj z 

Topolske  perice  - turistični  simbol kraja  - na letošnji  priredit-
> vi  Veselje  ob Toplici 

sedanja vlada ne bi dočakala kon-
ca mandata. Izrazil pa je dvom o 
tem, da bi bil Milan Kučan tudi po 
naslednjih volitvah še predsednik 
države Slovenije. 

Po novinarski konferenci  so se 
gostje v srečanju "za gledalce" po-
merili z ekipo, ki sojo v večini se-
stavljali člani prejšnje velenjske 
vlade, nato pa sta Peterle in Stanič 
poskušala svoji ekipi pomagati še 
pri ugodnih rezultatih v zadnjih 
dveh tekmah. 

Ob koncu so najboljšim podeli-
li pokale in spominska darila. 

Zmagala je ekipa 
o r g a n i z a t o r j e v 
(krajevni odbor 
SKD Šmartno ob 
Paki) pred Ve-
lenjčani in Šoštan-
jem. Mozirjani so 
bili četrti, zadnji pa 
vrh stranke. 

Lojze Peterle pa 
je nato (preden je 
raztegnil meh fraj-
tonarice) odgovoril 
še na pet vprašanj 
u d e l e ž e n c e v 
srečanja. In kaj jih 
je zanimalo? 
Združitev SKD-ja 
in Slovenske ljud-
ske stranke (željo 

in voljo ljudi na terenu vodstvo 
SLS mora upoštevati. Ni treba, da 
nam levica dela desnico). Zakaj 
zadržanost pri izjavah glede 
orožarske afere,  koliko regij v 
Sloveniji in možnost Velenja kot 
regije (Velenje je premajhno za 
regijo. K tem stvarem je treba pri-
stopiti s pametno mero). Reforma 
šolstva (skrbi me, kako bo z našo 
šolo. Nekaj učbenikov je še kar 
starih. Učitelji od učiteljev se 
bodo morali učiti), kaj dela Janko 
Deželak (napreduje na tiste,m po-
dročju, kjer je strokovnjak). Nje-
govo in delo Slovenskih 
krščanskih demokratov je ob kon-
cu označil z besedami: "Ne želi-
mo biti zunaj, ampak na igrišču." 
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Najrazličnejše poti ubirajo 
posamezniki, društva, klubi, 
stranke in še kdo, da bi se pri-
bližali v naslovu zapisanemu 
enemu od ciljev delovanja. 
Člani in simpatizerji krajevne-
ga odbora Slovenskih krščan-
skih demokratov iz Šmartnega 
ob Paki so minulo sobotno po-
poldne za, to izbrali mali nogo-
met. V sodelovanju z občinskim 
odborom SKD Velenje so nam-
reč na rokometnem igrišču pri 
šmarški osnovni šoli organizi-
rali turnir. 

narski konferenci),  ki sojo pripra-
vili ob tej priložnosti, je Lojze Pe-
terle med drugim seznanil 
prisotne z aktivnostmi svojega 
ministrstva v naslednjih mesecih. 
Vročo jesen pri delu slovenske 
vlade - po njegovem mnenju - na-
povedujejo začetek privatizacije, 
sanacija bančnega sistema, pa afe-
re in še in še. Edvard Stanič seje v 
predstavitvi dejavnosti stranke, ki 
se na nek način že pripravlja na 
prihodnje volitve, dotaknil začet-
kov pogovorov s Slovensko ljud-
sko stranko in obsežnih 

Najbrž ni treba posebej 
omenjati, da športno - rekrea-
tivno druženje preraslo kar v 
srečanje članov stranke SKD 
velenjske občine. 

Tolikšne pozornosti udeležencev 
srečanja ni pritegnilo samo pet so-
delujočih ekip (poleg organizator-
jev še ekipa vrha stranke SKD iz 
Ljubljane, občinskega odbora Mo-
zirje ter krajevnih odborov SKD 
Velenje in Šoštanj), ampak častni 
gost - predsednik stranke Sloven-
skih krščanskih demokratov in slo-
venski zunanji minister Lojze 
Peterle. Ob njem pa še generalni 
tajnik te stranke Edvard Stanič in 
predsednik mladih krščanskih de-
mokratov Primož Bule. 

Na klepetu ob kavi (beri novi-

prizadevanjih na področju izo-
braževanja svojih članov. V pogo-
vor pa sta se vključila še Primož 
Bule in predsednik občinskega 
odbora SKD Velenje Antron \A>-
vrec. 

Pogled na afere  zunaj Slovenije, 
nacionalizacijo objektov, zgrajenih 
s samoprispevkom, kasnitev izgrad-
nje čistilnih naprav v Tešu, jedrsko 
elektrarno Krško, Golico, izgradnjo 
avtocest v Sloveniji ter na njegova 
predvidevanja o tem, ali bo sedanja 
slovenska vlada dočakala iztek 
mandata in koga vidi kot bodočega 
predsednika Slovenije pa so bila 
vprašanja, ki so zanimala ude-
ležence novinarske konference.  V 
zvezi z zadnjim vprašanjem je Loj-
ze Peterle povedal, da ni strahov, da 
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Potepuški psi in odredbe 

"Bodo pasje zgodbe 
dobile tudi epilog" 

Stol se mu sedaj ne bo majal 
Na veselih vaških igrah, ko so jih organizirali člani turističnega 

društva iz Šmartnega ob Paki, so se tekmovalci in tekmovalke pomerili 
tudi v pletenju snopov. V komisijo za ocenitev so med drugim določili 
sekretaija občinskega sekretariata za družbene dejavnosti. 

Kot vse svoje naloge, je tudi to fant  vzel nadvse zares. Da ne bi prišlo 
do goljufanja,  je budno spremljal pletenje, krašenje in Izdelavo rož s sto-
la v bližini prizorišča. Pri tem je bil tako vnet opazovalec, da ni opazil, 
kako seje njegovemu sedežu približal štirinožni prijatelj, dvignil nogico 
in stol polulal. 

Toliko je bil vreden, da gaje še pes "poscal" so komentirali nekateri. 
Drugi pa:" Se mu vsaj sedaj stolček ne bo majal." 

Ko je povezovalec programa nato ugotavljal, čigav je pes, je ugotovil, 
da to ni bil navaden štirinožec. Grdega početja je bil obtožen pes 
šmarškega župana. 

Borci niso hoteli zunanjega ministra 
V dandanašnjih časih se le malokje kaj "ne zalomi". Tudi nedavno 

srečanje članov in simpatizerjev stranke Slovenskih krščanskih demo-
kratov občine Velenje v Šmartnem ob Paki glede tega ni bilo izjema. 

Ko je šmarški župan se/nanil gosta o srečanju borcev v prostorih 
šmarškega gasilskega doma, seje slovenski zunanji minister odločil, da 
bo pozdravil še te. 

A, glej ga zlomka. Ko je njegov voznik in varnostnik povprašal enega 
od tamkajšnjih udeležencev, če čakajo ministra, mu je ta odgovoril:" 
Kakšnega ministra, mi svojega že imamo !" 

Tako seje Lojze Peterle odpeljal tja, kamorje pač nameraval, borci pa 
so se še najprej družili s svojim ministrom - sekretarjem občinskega se-
kretariata za ljudsko obrambo in notranje zadeve. 

Predsednik že ve! 
Znamenita moža iz slovenske planinske zgodovine, zlasti povezana s 

Savinjskimi Alpami in planinami, Fran Kocbek in dr.Johaness Fri-
schauf,  sta v soboto v osrčju Logarske doline dobila več kot zaslužen 
spomenik. Čeprav malo pozno, vendar iz srca, bi kdo zlobno dejal. Spo-
menik je nekaterim všeč, zlasti "poklicanim", mnogim ni, tretji pač pra-
vijo, da se na umetnost ne spoznajo, zanimiva paje ocena enega izmed 
občudovalcev, ki se na umetnost tudi ne spozna: "bo že moral biti lep 
in primeren, če gaje prišel odkrit sam gospod predsednik države". Za-
nimivo merilo! 

li so, skupaj s člani velenjskega ki-
nološkega društva in tudi našli lo-
kacijo za zavetišče za potepuške 
pse. Sedaj čakajo še na mnenje ur-
banistov. Zatočišče naj bi.zgradili 
v bližini delovnih prostorov 
omenjenega kinološkega društva. 

"Neprestano opozaijamo lastni-
ke psov z odredbami, obvestili, a 
kaj, ko to nič ne zaleže. Dokler jih 
ne bo "zadel" finančni  ukrepse stan-
je ne bo izboljšalo, kasneje pa bomo 
videli." 

Če namreč potepuškega psa od-
peljejo v zatočišče, delo ni zastonj. 
Lastnik mora, seveda če se javi, ozi-
roma, če ga najdejo, plačati stroške 
vzdrževanja in kazen. Kadar pa se 
ne, lahko psa (po določenem času) 
odkupi kdo drug, sicer so ga prisilje-
ni ustreliti. 

Konjaška služba (služba, ki po-
bira potepuške pse in jim najde 
mesto v zatočišču) deluje, vendar 
le na regijski ravni. Psov paje pre-
več, da bi bila lahko dovolj učin-
kovita. Takrat, ko je obiskala 
Velenje, so se menda vsi pote-
puški psi "poskrili". Po besedah 
Bojane Šturm pa naj bi dejavnost 
konjaške službe že prihodnje leto 
zaživela samostojno tudi v občini 
Velenje. 

Tu se "zgodba", ki smo jo že ne-
kajkrat načeli, nekako konča, nadal-
jevanje potemtakem sledi s 
konkretnimi dejanji. Upamo, da to-
krat zares. 
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Komunalno podjetje Velenje 
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ICoristni felološM odpadki 

Strop zgrmel na tla 

Od kopalnice in sanitarij  je ostala le školjka 

grmeti približno ob enih ponoči. 
Najprej je zletel na tla spodnji del 
stropa, nekaj ur za tem pa ves 
strop. Sreča je bila, da se je to 
zgodilo v času, ko nobeden iz-
med stanovalcev ni bil v vhod-
nem prostoru. 

Draga Pranjiča smo vprašali, 
kaj bo storil. "Delam v Gorenju; 
že šest let.Imam dva otroka. Ze 
pred časom sem v podjetju za-
prosil za stanovanje, vendar 

da pod drugačnimi pogoji kot 
so jih dosedaj delili. Bil sem 
tudi na prednostni listi solidar-
nostnih stanovanj pa sem izpa-
del," je povedal Drago Pranjič. 

Tako njemu in drugim stano-
valcem ni preostalo nič drugega, 
da so poprijeli za lopate in odstra-
nili material, stopnice in drugi 
strop pa podprli. 

Ni treba, da si izvedenec za to 
področje ali kakšen inšpektor pa 

lahko samo ob bežnem pogledu 
na to zgradbo ugotoviš, da ni var-
na za stanovalce. Kaj če se bo ju-
tri zaišil strop na speče ljudi!? 

Sicer paje njeno stanje najbol-
je opisal predsednik sveta krajev-
ne skupnosti Franc Sever: 
"Dolgo časa je bila v tej zgrad-
bi Erina Železnina, ki pa v nje-
no obnovo ni vlagala nič. Stropi 
so dotrajali, les strohnel in zgo-
dilo seje, kar seje. V tem objek-
tu ima skladišče Dom za 
varstvo odraslih Velenje. Zju-
traj so<pripelja!i krompir. Za 
silo so odstranili to, kar je pa-
dlo na tla, uro za tem, ko so 
odšli pa je na tla zgrmel ves 
strop. Resnično gre v tem pri-
meru za srečo v nesreči. Podob-
no se je zgodilo že pred dvema 

Si upate tu hoditi? 

Tudi ta objekt (št. 27) smo 
želeli podobno obnoviti kot ob-
jekt št. 23, kjer ima prostore 
KS. Dobili bi najemnike in ga z 
njihovi vložki obnovili. Pa ni 
bilo posluha ERE. 

Sklicali smo tudi sestanek z 
vsem lastniki stanovanj, da bi 
se dogovorili, kako se lotiti ob-
nove. Pa z dogovorom ni bilo 
nič," je še povedal Franc Sever. 
Sredstva za obnovo bi bila nam-
reč bistveno večja kot paje nakup 
stanovanja. 

Bodo stopnice,druge stene in 
stropi v tej zgradbi še dolgo 
vzdržale. Sam Bog ve! 

B vos 

Rakasta tvorba Starega  trga  v Velenju  je stanovanjsko-poslovna  zgradba  števil-
ka 27.  Ne  kazi le zgleda  prenovljenega  starega  mestnega jedra,  ampak ogroža  tudi 
ljudi.  Zgradba  je že zdavnaj  začela  umirati. 

Zgodilo se je v zgodnjih ju-
tranjih urah minulega petka. 
Strop vhodnega prostora je 
zgrmel na tla in zaprl vstop v 
zgradbo petim stanovalcem, ene-
mu sanitarije, dvema vhod v sta-
novanje. V naše uredništvo je 
prišel podnajemnik Drago 
Pranjič in povedal, daje začelo 

sem dobil odgovor, da ga drugi 
še bolj potrebujejo. Tudi po 
tem dogodku sem potrkal na 
ustrezna vrata in dobil podo-
ben odgovor. Gosdpod, mi vam 
ne moremo pomagati. Stano-
vanj ni. Vem, da bi se še našlo 
kakšno prosto stanovanje in bi 
mi ga lahko dali v najem, seve-

letoma v objektu na Starem 
trgu št. 26. vendar smo to hitro 
uredili, saj je imela tedanja 
oblast posluh za obnavljanje 
starega mestnega jedra. 

Nekoliko bolj pozorni bralci 
Našega časa ste najbrž na njego-
vih straneh že prebrali zapis o po-
tepuških psih, ki tavajo po 
velenjskih ulicah in "vlivajostrah 
v kosti" mimoidočim. Na gobčku 
namreč nobenemu ne piše, ali gri-
ze ali je miroljuben. Tako jo ne-
kateri pri srečanju z njimi slabo 
"odnesejo", drugi'ostanejo (na 
srečo) "nedotaknjeni". Opozori-
la, odredbe tistim, katerim so na-
menjena (lastnikom psov), očitno 
ne zaležejo. 

Pred dnevi nasje namreč poklical 
eden od bralcev in znova opozoril 
na neodgovornost lastnikov štiri-
nožnih prijateljev in na slabo delo 

veterinarskih inšpčkfoijev.  Sploh 
sedaj, ko je na ulicah več otrok kot 
sicer. Prepričan je bil, če bi pote-
puški pes komu od pomembnejših 
ljudi v občini ali njegoveniu 
bližnjemu "umeril hlačnico", bi 
zadeve drugače, predvsem pa hi-
treje reševali. Njegovo 
vprašanje," bomo v občini Velen-
je glede tega v bližnji prihodnosti 
vendarle kaj ukrenili," smo mi na-
slovili veterinarski inšpektorici 
občin Velenje in Moziije Bojani 
Šturm. 

"Problem skušamo rešiti celovito 
in točimprej, čeprav je dejstvo, daje 
vse, kar je povezano s stroški, težko 
urediti na hitro." je odgovorila. Iska-

Velenjski komunalci so se po zgledu nekaterih 
drugih slovenskih krajev odločili, da ločeno od 
splošnih odpadkov zbirajo gospodinjske odpad-
ke, seveda brez tistih, ki se glivično ne razkrajajo. 
Z ločenimi zabbjniki rjave barve so od lanskega 
avgusta s 549 gospodinjstvi na Gorici zbrali 32 
ton teh bioloških odpadkov. 

Vsak teden so jih vozili na posebno ograjen pro-
stor, ki ga imajo skupno z Rudnikom lignita Velenje, 
odlagali pa so jih na kupe na asfalt,  pokrit z lubjem. 
Prostor je velik 1.200 kvadratnih metrov, imenujejo 
pa ga kompostarna. Te odpadKe so sproti očistili, saj 
je.bilo \ njih tudi veliko plastike, papirja, stekja in še 
česa, kar se ne razkraja. Kako je kompostiranje po-
tekalo nam je povedala Janja Divjak, ki vodi 
obrat Storitev pri velenjski komunali. 

"Približno leto dni smo odpadke nenehno nadzo-
rovali', saj je za uspešno razkrajanje in uničevanje 
bolezenskih klic potrebna določena temperatura 
komposta. V začetku je bila temperatura okoli 70 sto-

Obiskovalci  so z zanimanjem opazovali  delo stroja 

pinj, po nekaj tednih paje padla na 30, kar je pomeni-
lo, da moramo kompost premešati, s tem dodati 
večjo količino kisika in kompost celo pokriti. Tako 
se je mikroorganizem povečal, povečalo se je tudi 
razkrajanje. Tudi črvi so izginili, prav črvi pa so po-
kazatelj, da se bio odpadki pospešeno razkrajajo. Po 
sedanjem poskusnem sejanju komposta od drugih 

vo vrednost in uporabnost." 
Zapišimo, da smo se poskusne-

ga sejanja na odlagališču udeležili 
tudi mi in se prepričali, kako pre-
prosto to opravilo poteka. 

Sejanje s posebnim strojem iz 
Avstrije, pri nas takšnih še ne 
izdelujemo, bi lahko opravili že 
pred pol leta, vendar je omenje-
ni stroj v Sloveniji tako zaseden, 
da je Komunalno podjetje Ve-
lenje prišlo na vrsto šele sedaj. 

Na kraju pogovora nam je vod-
ja obrata Janja Divjak še poveda-
la, da bi v Velenju nujno potrebo-
vali posebno vozilo za prevoz bio 

odpadkov, ker sedanja vozila temu ne ustrezajo. Iz 
njih namreč pronicajo izcedki in povzročajo neprije-
ten vonj ter onesnažujejo cestišče. Če se bo izkazalo, 
da je kompost koristen in neoporečen, ga bodo redno 
proizvajali in ga ponudili široki potrošnji. 

• B.Mugerle 

odpadkov že lahko rečemo, da smo na pravi poti in 
biloških odpadkov ne bomo več zavračali. Za pri-
merjavo naj povem, da pridobimo približno 60 od-
stotkov komposta, ostalo so odpadki. Seveda bomo 
kompost takoj poslali vanalizo, da ugotovimo njego-

Poskusno sejanje komposta na odlagališču 
bio odpadkov  je bilo uspešno 



Stališča LDS do 
aktualnih tem 

1. Svet LDS ugotavlja, daje za 
Slovenijo, njeno politično stabil-
nost in odpiranje možnosti za po-
stopen izhod iz recesije, obstoj 
velike koalicije še naprej 
ključnega pomena. Kljub posku-
som mnogih, da bi Liberalno-de-
mokratsko stranko uvrstili bodisi 
na eno ali drugo stran bo LDS 
vztrajala pri svojem sredinskem 
položaju, kar edino zagotavlja 
nujno uravnoteženost in trdnost 
koalicije. 

2. Razreševanje afer  s pomočjo 
organov pregona, pravosodnih or-
ganov, parlamentarnih preiskav, 
javnosti in drugih nadzornih insti-
tucij, ob nespornem spoštovanju 
človekovih ter državljanskih pra-
vic je nujen pogoj za uveljavitev 
pravne države in zagotovitev 
pravne varnosti ljudi. Reševanje s 
tem povezanih problemov pa ne 
sme potekati na račun reševanja 
slovenskega gospodarstva in kva-
litete življenja ljudi. Tako kot vsa-
ko ubadanje z odprtimi vprašanji 
preteklosti še ni revanšizem, tudi 
skrb za prihodnost Slovenije in 
njenih državljank in državljanov 
ni vnaprejšnje legitimiranje spor-
nih dogodkov. 

3. Svet z zaskrbljenostjo opaža 
resne pojave politizacije oziroma 
poizkusov zlorabe oboroženih sil 
za politične oziroma strankarske 
namene. Pri tem misli na javne iz-
jave Ministrstva za obrambo, jav-
ne izjave nekaterih aktivnih 
pripadnikov oboroženih sil in v 
zadnjem času še zlasti grobo poli-
tično zlorabo uradnega glasila 
Ministrstva za obrambo Sloven-
ska vojska za izrekanje povsem 
političnih stališč in sodb o dogod-
kih v slovenskem političnem pro-
storu. Zato Svet pričakuje od 
članov LDS v Vladi RS, da v okvi-
ru svojih pristojnosti branijo po-
polno politično nevtralnost vseh 
institucij, organov in osebja obo-
roženih sil. 

4. Svet meni, da javna kore-
spondenca med obrambnim mini-
strom in predsednikom države, v 
kateri se uporabljajo tudi hude po-
litične diskvalifikacije  in obtožbe, 
vsaj posredno politizira obo-
rožene sile, predvsem pa ruši te-
meljna institucionalna razmerja 
med oblastnimi organi, določena 
v Ustavi, in je v nasprotju z dobri-
mi političnimi navadami v demo-
kratičnih družbah. 

5. Svet predlaga koalicijskim 
partneijem, da se čimprej sestane-
jo in pogovorijo o odprtih 
vprašanjih. 

• Svet  LDS 

Koliko življenja 
so odobrili?! 

Mnogo se piše o vplivu previso-
kih koncentracij žveplovega diok-
sida na drevesa, gozd, a malo 
vemo o vplivu na naše zdravje. Da 
je tako, so krive vse tiste službe, ki 
dovoljujejo ali celo zahtevajo, da 
TEŠ Šoštanj tako močno one-
snažuje okolico. Zanima me, kdo 
je pogruntal trikratno dovoljeno 
mejo onesnaženja in kako so to 
morali sprejeti? Če vzamemo po-
lurno koncentracijo S02, je do-
voljena najvišja meja, (ki so jo 
gotovo strokovno ugotovili) 350 
mg na m3. Pri nas so jo povečali 
na 1050 mg na m3. ta naj bi veljala 
za kritično mejo, se pravi, daje to 
že tako kritično, da je naravni si-
stem v takem stanju, ki onemo-
goča življenje ljudem in naravi. In 
če govorimo o polurnem času, bi 
po predpisih, ki so mednarodno 
naravnani za varstvo vsega 
življenja morali po prekoračitvi 

350 mg na m3 S02 takoj ukrepati 
v elektrarni, da se ta meja obdrži. 
Praksa, ki pa sojo sprejeli je taka, 
da počakajo še eno uro po preko-
račitvi S02 1050 mg na m3, šele 
nato začnejo ukrepati. To seveda 
ne morejo takoj znižati in tako se 
ta višina koncentracije zavleče ter 
smrtonosno vpliva na gozd (to 
smo že dognali), prav tako pa na 
ljudi. Brez raziskav se lahko vidi, 
kako občutljivi so postali otroci, 
kako starejši in bolniki, kajti nji-
hov imunski sistem se poslabšuje 
in pogoste bolezni dihal, srca in še 
kaj hujšega dokazujejo tisto, kar 
bi morala storiti vsaj zdravstvena 
služba. 

Če je že občina sprejela ta 
odlok, daje kritična meja taka, je 
pa v TEŠ-u to ustaljena praksa, 
potem so tu še službe, ki bi lahko 
nasprotno dokazale, če bi hotele. 
Na tak način bi se izognili nazi-
vom. ki jih uporabljajo časopisi, 
radijski in televizijski mediji kot 
"dolina smrti, umirajoča dolina" 
itd. Je pa res, da so nekateri kot 
mrtvaki, kot dajih ni. 

V TEŠ-u delajo po navodilih iz 
Ljubljane, toliko in toliko MW je 
potrebnih, Slovenijaje odgovorna 
za vzdrževanje elektrike v Hrvat-
ski. Po basni "kako je volk nosil li-
sico" bomo mi skrbeli za 
Hrvatsko tako dolgo, dokler se ji 
bo hotelo vojskovati in napadati 
nedolžne ljudi, mi pa bomo v miru 
požirali vse izpuhe, kijih bo elek-
trarna v Šoštanju izbruhnila. 

Po tistem, kar smo lahko pre-
brali v novem zakonu, je TEŠ po-
polno nasprotje le-tega. S čim je 
torej lahko človek zavarovan. Z 
zakonom ne, sedanja občina ne 
doseže niti tega, da bi se omejilo 
na 1050 mg na m3. Zdravniki do-
bro vedo odkod porast bolezni in 
smrti premnogih ljudi srednje sta-
rosti, a dokler jim v Ljubljani ne 
bodo podelili blagoslov in tega 
jim zagotovo ne bodo, bodo tiho. 
Inšpekcijska služba na občini pa 
piše pritožbe na TEŠ... Ko bi te 
službe zakonito delovale, bi tudi 
kaj dosegli, tako pa vsak samo 
sebe ščiti. 

• Marija  Obu 

Odgovor na 
človek 
zdravnik ali 
uradnik 

Spoštovani gospod Verko 
Hudo sem se Vam moral zame-

riti, da ste se dne 9.9.1993 v 
Našem času spravili name in me 
zasuli z neresnicami in žaljivka-
mi. In to ravno za moj 25-letni ju-
bilej dela v zdravstvu. Šele sedaj 
iz vašega članka izvem, kako slab 
zdravnik sem. Prvi ste, ki ste me 
razkrinkali. 

Na začetku vašega članka pra-
vite, da imam sladkoben glas. V 
svojo obrambo pač moram reči, 
da mi mati narava ni podarila bolj 
okusnega. Saj sem hotel biti oper-
ni pevec, pa so mi rekli: "Fant, to 
pa ne bo šlo," pojdi študirat za faj-
moštra ali dohtaija, za to pa imaš 
kar primeren glas. Pa glejga zlom-
ka, gosod Verko ni zadovoljen z 
mojim glasom. 

Očitate mi mazaštvo. Morda 
sem res mazač, vendar naj o tem 
odločajo moji moji pacienti, kijih 
že 25 let zdravim, pa zgleda, da so 
z mojim delom kar zadovoljni, pa 
tudi na moje napake gledajo tako, 
dajih ni treba ravno v Našem času 
razreševati. 

Obtožujete me tudi, da pišem 
preveč napotnic za "v grob", seve-
da ne kot zdravnik, temveč urad-
nik, ki ima dovoljenje za delo le 
nek ničvreden papir. Kako izgle-
da ta papir, se pa prosim izvolite 
pozanimati. 

Prisegam, gospod Verko, če 
Vas to kaj moti, da od pogrebnega 
zavoda ne dobivam nobene provi-
zije ali honorarja. 

Sploh pa se sprašujem, kaj ste z 
vašim člankom hoteli doseči? Me 
morda oblatiti pred javnostjo? Če 
pa Vam bo le uspelo dokazati, da 
sem se v 25 letnih ukvarjal z 
mazaštvom in s pisovjem napot-
nic za "v grob", potem Vam bom 
čestital, pa še predlagal Vas bom 
za glavnega inšpektorja Scotland 
Yarda. Pa še v Ginness-ovo knji-
go rekordov boste prišli. 

Če pa ste si v vašem članku ho-
teli olajšati dušo, potem pa naj bo 
Vam oproščeno. Tudi takšno psi-
hoterapijo poznamo. 

Da pa vas ne bom samo grajal, 
tako kot vi mene, Vam dam nekaj 
vseeno prav. 

Tudi jaz se bojim, da bomo 
zdravniki postali še bolj uradniki, 
saj že pripravljajo računalniško 
kramo, s katero nas nameravajo 
obdati. 

Potem pa res ne bomo vedeli, 
komu se naj bolj posvetimo: pa-
cientu ali računalniku. Trdno pa 
upam, da bo le računalnik na dru-
gem mestu. 

Hvaležen sem pa Vam za opo-
zorilo, da z mojim glasom nekaj ni 
v redu. Na vse kriplje se bom tru-
dil poiskati dobrega specialista, 
da mi glas korigira. V znak zatrju-
jem, da sem o svojem delu razmi-
slil, za kar me rotite na koncu 
vašega članka. 

Dajmo ljudje, vsi od časa so 
časa razmislite, kakšni smo, kako 
delamo, pa bo ostalo več prostora 
v našem času za drugačne članke. 

Ne morem si kaj, da ne bi še po-
sebno razmišljal, o liku vaše po-
polne osebnosti. Kar zavidam 
Vam, kako je Vam to uspelo. 

Lep pozdrav! 
• Pirtovšek  Valter 

Pripombe na 
razgrnitev 
načrta ureditve 
(PUP) krajevne 
skupnosti 
Staro Velenje 

Dne 12.7.1993, po 19. seji sveta 
KS je g. Kac podal obrazložitev 
PUP-a v naši Krajevni skupnosti. 
Ker na naše pripombe ni bilo no-
benega pisnega odgovora, vam 
pošiljamo pismene pripombe: 

1. Popolnoma podpiramo zazi-
dave ob Partizanski cesti, saj je to 
v skladu razvoja kraja. 

2. Zahtevamo, da se odmislijo 
rezervati za politične gigante v 
Trebušah in se sprosti gradnja za 
perspektivne in izvozno usmerje-
ne obrtnike (kot je npr. g. Pečov-
nik, ki ga zavajate z gradnjo v 
obrtni coni Stara vas in še bi jih 
lahko naštevali). 

3. Odločno smo proti gradnji 
bencinskega servisa za kolodvor-
sko restavracijo. Na razgrnitvi so 
bili tudi stanovalci Srebotnikove 
in Štrbenkove ceste, ki bi bili naj-
bolj oškodovani. Kot nam je poz-
nano, je Petrol bolj zainteresiran 
za gradnjo ob Partizanski cesti. 
Dogovori pa potekajo brez KS za 
gradnjo na najbolj sporni lokaciji 
v naši Krajevni skupnosti. Kako 
dolgo nas še mislite posiljevati 
brez dogovorov in pogovorov. V 
preteklosti je bila sanacija Ceste 
talcev prednostna naložba, saj po-
teka po njej največji tranzit. 

4. Zahtevamo, da se iz nelimiti-
ranih sredstev proračuna, ki jihje 
predsednik IS obljubil na 
skupščini v višini preko 280 mio 
nameni vsaj 3 % in uredi varen 
prehod pešcev iz Starega Velenja 
proti šolam, ki so v centru za ob-
jektom bivše železnine, saj je bila 

že nesreča s smrtnim izidom. Kot 
je v skupščini zagotovil, je dobil 
soglasje delovnih organizacij za 
dvig cene nadomestila stavbnega 
zemljišča in tudi delegati 
združenega dela so predlog pod-
prli. Nas starovelenjčanov in obi-
skovalcev Starega Velenja ter 
občanov, ki obiskujejo cerkev Sv. 
Marije, pa ne zavajati z zvijačo, da 
je v programu ureditev nadhoda, 
kot to lahko plačane delegate. Mi 
hočemo konkreten odgovor z da-
tumom pričetka del nadhoda ali 
na ureditev prehoda s primerno 
prometno varno signalizacijo z 
zebrami. 

5. Predlagamo, da razmislite o 
predlogu prestavitve Intereurope 
na lokacijo med Gorenjem in 
DES-om. S tem bi večina tovorne-
ga prometa potekala ob mestu po 
Partizanski. Objekte Intereurope 
pa bi lahko uporabljali perspek-
tivni obrtniki. Le malo sposobno-
sti je potrebno in če lastne interese 
IS postavi na stran, pa bomo zado-
voljni občani v KS Staro Velenje, 
Stara vas, Desni in Levi breg, kjer 
je gostota tovornega prometa naj-
večja. 

6. Prosimo, ne zavajajte nas, da 
bi z investicijo Petrola uredili tudi 
Cesto talcev, kot bodo del ceste v 
Šoštanju. Realizacija Šoštanja je 
bila načelno dogovoijena že leta 
1992 in ima zanjo zaslugo še 
prejšnji IS. 

Upamo, da bomo odgovor do-
bili še letos! 

• Za KS Staro  Velenje 
Predsednik  sveta  KS: 

Franc  Sever 

Zakaj se Janša 
prepira s 
sodstvom? 

Ni moj namen obravnavanja vi-
soke politike, ki sem jo nakazala v 
naslovu, vendar moje trpke 
izkušnje, ki jih imam na velen-
jskem sodišču, v primeru, kije kri-
stalno jasen, pa se vendarle vleče 
že skoraj eno leto, delno odgovar-
jajo na moje vprašanje. 

Ni čudno, da se v našem sod-
stvu vlečejo v nedogled zadeve, ki 
so tako zamegljene, ko pa je (kot 
kaže), nerešljiv tudi moj primer, 
ko mi oče mojega otroka noče 
plačati preživnine. 

Sodišče (primer rešuje 
g.Dežman-Bukvič) pa tega ni 
sposobno ali pa noče (?) hitro 
rešiti. Slednje že celo leto odlaga z 
izteijatvijo tako, da se je nabralo 
že 200 tisoč SIT za preživnino. Da 
bi se stvar čimprej uredila, sem so 
dobila za zastopanje mojega pri-
mera odvetnico S. Piki iz Mozirja, 
ki mi je za svoje "kvalitetne uslu-
ge" poslala kar zajeten račun. Moj 
otrok pa je na začetku šolskega 
leta še vedno brez denarja, ki mu 
pripada. 

Ali res gospode in gospe sodni-
ki (ki ste, kot Janša, edini represiv-
ni organ v družini) niste v stanju 
zaščititi otroka in njegove matere? 

Kam se človek še lahko obrne 
po pravico, če je na sodišču ne 
more dobiti?? 

• Marjana  Zamemik,  Poljane  2 
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Odprto pismo 
izvršnemu 
svetu občine 
Velenje 

Neizkoriščene možnosti! 
Danes, ima že vsaka malo večja 

občina v Sloveniji sejemske prire-
ditve. 

Občina Velenje na tem po-
dročju "spi".! 

Še tisto, kar je bilo za novo leto, 
prikaz bele tehnike, je zaspalo. 

Možnosti so velike - le malo do-
bre volje je potrebno. 

Že samo Gorenje je gigant, ki bi 
lahko s svojimi proizvodi in koo-
peranti sam razstavljal sejem bele 
tehnike, ne samo likalnega 
značaja, temveč evropskega, sve-
tovnega. 

To je ena plat medalje, da niti ne 
omenjam drugo industrijo v doli-
ni. 

Pri tem projektu paje potrebno 
zgraditi najmanj eno veliko 
večnamensko halo, hotelske ka-
pacitete in drugo ki spada zraven. 

Skrajni čas je, da bi se gospodi 
direktorji v občini sestali in nare-
dili skupno strategijo in upeh ne bi 
izostal. 

Da je to resnica, se vidi kako 
malo je bilo potrebno, da seje iz-
gradila teniška bela hala, kljub ve-
likemu podtikanju. 

"Zato-nikoli ni prepozno"! 
Le malo korajže in smelosti je 

potrebno, ne se zapirati v tovar-
niške ograje. 

Sramota je, daje toliko mladih 
nezaposlenih, če upoštevamo, da 
smo industrijska občina. Skratka, 
sem razočaran, izgubljam zadnje 
upanje na boljši jutri. 

• Ivan  Ojsteršek 
Šoštanj 

Razstavi "Živeti s 
cvetjem" ob rob 

Živeti že, kaj pa ob tem umreti ? 
V Svetem pismu piše "ljubi 

svojega bližnjega kakor sam 
sebe", pa še veliko je vzvišenih 
besed o človeški dobroti, ljubezni, 
humanosti...Kaj je to "humanost" 
se sprašujem po dogodku v Sa-
vinjskem gaju ob razstavi "Živeti 
s cvetjem" in si po tem dogodku 
preprosto ne znam odgovoriti na 
tako "preprosto" vprašanje. 

Velika množica ljudi je priso-
stvovala blagoslovitvi cerkvice 
sv.Valentina. Gaj je bil praznično 
odet v vse barve, ki jih lahko zaz-
nava človečko oko. Z ženo sva 
našla prostor pod malim javoijem, 
ki je dajal prijetno senco in bil 
obenem zavetje pred dežjem, 
želel sem snemati svečanost. Žena 
je ostala pri snemalnem stolu, sam 
pa sem se pričel pomikati v 
množico in snemati. Komaj se je 
maša pričela, meje med sneman-
jem poklicala domačinka, da me 
žena nujno potrebuje. Težko sem 
se prebil do nje skozi množico lju-
di, ki so upravičeno godrnjali, da 
motim sveti obred, vendar - niso 

Gustiki 

vedeli zakaj. 
Inkaj sem našel? Na stolu je s 

pomočjo žene in neznane gospe 
sedel moj dolgoletni prijatelj Vin-
cenc Puncer, domačin iz Lok, kije 
malo pred tem padel v nezavest. 
Ni me poznal, le nekaj je mrmral, 
stokal, obraz je dobival bledo sivo 
barvo. Dežje padal, močno je za-
grmelo, prevzvišeni gospod škof 
je pravkar opravljal svetoopravilo 
povzdigovanja kruha in vina, ob 
drevesu pa se je zvijal od bolečin 
moj prijatelj. Čeprav smo bili te-
sno obdani z ljudmi, nihče ni bil 
pripravljen pomagati, da bi bolni-
ka vsaj prenesli v zavetje pod stre-
ho, leteli so očitki, da motimo 
sveto mašo. 

Sprašujem se kaj so mislili tisti 
domačini, ki Levčevega očeta do-
bro poznajo in so v tistem trenut-
ku zaradi maše odklonili pomoč?! 
Slučajno sem jih posnel na video 
kaseto ter zaznamoval; rad bi vi-
del njihove obraze (če bi bil zlo-
ben) ob predvajanju na televiziji. 
Na srečo sem le našel prijatelja 
Karla Nateka, ki je bil pripravljen 
pomagati, poiskati zdravnika, 
dr.Širka je našel šele po koncu 
maše, po pregledu paje Karel Na-
tek poskrbel še za prevoz. Rad bi 
pohvalil gospoda župnika z 
Rečice in gospoda kaplana iz Mo-
zirja, ki sta nesebično ponudila 
svoja avtomobila, vendar je bil 
prevoz že zagotovoljen. 

Tedaj sem tudi pomislil, če je 
imel organizator prireditve zago-
tovljeno redarsko službo, prvo 
pomoč in vse ostalo, kar je ob 
takšni priliki nujno. Znano je, da 
je denimo že na nogometni vozilo 
za prevoz bolnika ali pone-
srečenca. V tem primeru pa so 
bolnika dali v "katrco" in celo 
morali čakati, da seje množica 
razšla. 

Moji že dolgo pokojni starši so 
me učili naj ne verjamem vsaki 
lepi izgovorjeni besedi, ker se za 
njo lahko skriva marsikaj - tudi 
laž in hinavščina. V dolgoletnem 
življenju sem spoznal, da skoraj 
vsi politiki v svojih demagoških 
govorih uporabljajo besedo "hu-
manost"in s tem pridobivajo lju-
di. Tudi prvi govornik na 
prireditvi v Savinjskem gaju je 
govoril o humanosti, vendar bese-
da ob dejanjih zbledi. Kaj vendar 
pomeni humanost, kje se prične, 
kje konča, je to res samo beseda... 

Še nekaj se sprašujem. Mar 
ljudje res hodijo k maši samo za 
to, da so tam, ker je tam gospod 
škofje  zanje res pomembna samo 
prisotnost, ne pa sama vsebina 
vzvišenega trenutka? Mar tudi v 
Savinjskem gaju niso prisluhnili 
gospodu škofu  in njegovim lepim 
besedam? Vse kaže, da niso, zato 
si želim, da bi gospod škof  še 
večkrat prišel med njih. Morda bo 
pomagalo. 

Tebi, prijatelj Cene, pa želim 
čim prejšnje okrevanje! 

• Ivan  Mogu, Letuš 

Sreda. Jutro se še ni čisto prebudilo, ko je nacseti Bevče-Velenje 
ugasnilo življenje 

Tisoč in večkrat prehojena pot seje končala tam. Vsi, ki se vozi-
mo po tej cesti, smo jo večkrat srečevali, in rekli: "Gustika zopet 
gre." 

Tokrat je šla zadnjič. Zaman jo je klical zvon sv. Marije, kamor 
je bila namenjena ta dan. Pogrešali jo bomo trgovci, kamor je hodi-
la nakupovati, pa tudi Velenjčani, saj je večkrat posedela kje na 
kakšni klopci in si odpočila. 

Hvala vam Gustika za prijazen nasmeh in pozdrav - večkrat smo 
ga bili deležni in hvala, ker ste bili tako naši! 

Naj vam bo lahka slovenska žemljica! 
• Veš 



16. septembra 1 m MODRO BELA KRONIKA 
Policijska postaja Velenje K o s e z °šniem o t r o c i 

S • m m x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x x S steklenico po glavi 
Petek, 10. septembra, si bo gotovo zapomnil Anton A., 33 let, iz Ve-

lenja. Že zato, kerje preživel del popoldneva in noč v posebnem prosto-
ru za pridržanje na Policijski postaji, pa tudi zato, ker ga čakata zdaj tako 
sodnik za prekrške kot javni tožilec. Zapomnil pa si ga bo tudi natakar v 
lokalu Tinka v Velenju, Bojan O., ki g a j e Anton s steklenico po glavi, 
grozil pa mu je tudi z nožem. Policisti so ocenili, da bi lahko Anton 
obračun z natakarjem nadaljeval, zato so ga vzeli s seboj. 

Pretepal ženo 
Isti dan kot Anton, je prostore za pridržanje koristil tudi Nebojša P., 

19 let, iz Hrastovca. V posebne prostore so ga pospremili policisti po 
tistem, koje na avtobusni postaji v Velenju pretepel svojo ženo in je bilo 
pričakovati, da bo s pretepanjem v stanju, v kakršnem je bil, nadaljeval. 

Ležal na magistralni cesti, 
prenočil pri policistih 

Začelo se je okoli 19. ure, 9. septembra. Hašim B., 35 let, iz Velenja, 
je v svojem stanovanju na Goriški cesti kršil določila Zakona o varstvu 
pred hrupom v naravnem in bivalnem okolju. Po posredovanju polici-
stov je s tem kršenjem prenehal. Dve uri kasneje pa je prišel močno vin-
jen na Policijsko postajo, kjer je najprej malo razgrajal, nato pa odšel in 
legel na magistralno cesto. Da se mu ne bi zgodilo kaj hudega, njemu ali 
kateremu od udeležencev v prometu, so mu policisti raje "postlali" v 
svojih prostorih. 

Prometna nezgoda s pobegom 
Albin Šuc, 54 let, iz Velenja je 9. septembra, okoli 21. ure, vozil oseb-

ni avto po magistralni cesti iz smeri Velenja proti Slovenj Gradcu. V 
kraju Selo je začel v križišču zavijati levo na cesto proti Konovemu, v 
času, ko je po njej pripeljal doslej še neznani voznik osebnega avtomo-
bila in mu izsilil prednost. Prišlo je do trčenja, neznani voznik osebnega 
avtomobila rdeče barve, veijetno znamke Yugo, pa na kraju nezgode ni 
ustavil, ampak je odpeljal naprej. Policisti ga vabijo, da se javi pri njih in 
poda podatke o nezgodi. 

Kam in s kom je šlo 35 
tisočakov? 

9. septembra, zjutraj, je 37-letni Danijel S. iz Žalca na velenjski Poli-
cijski postaji prijavil, da mu je zmanjkalo 35 tisoč tolatjev. Čez noč je 
skupaj z dvema znancema prenočil v stanovanju svoje matere v Velen-
ju. Zvečer naj bi v omaro pod perilo spravil te tolaije in 200 nemških 
mark. Naslednje jutro pa tolatjev ni več našel. Policisti bodo tudi ta pri-
mer osvetlili in skušali zvedeti, kam je denar izginil. 

Vozilo našli poškodovano 
7. septembra je 42-letni Stipe M. iz Velenja policiste obvestil, da mu 
nekdo ukradel osebni avto, ki g a j e imel v najemu od Rent a car. Poli-

cisti so začeli za vozilom takoj poizvedovati in naslednji dan ugotovili, 
daje vozilo v bližini restavracije Jezero. Bilo je poškodovano v promet-
ni nezgodi. Za storilcem in okoliščinami v katerih je avtomobil izginil, 
policisti še poizvedujejo. 

Popravek 
V prejšnji številki Našega časa smo poročali o prometni nezgodi, ki se 

je pripetila v križišču Tomšičeve in Jenkove ceste v Velenju. V notički 
paje prišlo do dveh pomembnih napak. Preko vozišča ni stekel 3-letni 
deček, marveč 13-letni fant.  ki ga voznik Jožef  Stropnik ni zbil po ce-
stišču. ampak se je fant  zaletel v bok avtomobila. Prizadetemu in bral-
cem Našega časa se za napaki opravičujemo. 

V vrtcu Lučka so 
gorele igračke 

V nedeljo, 12. septembra popoldne, nekaj po 15. uri, so v Velenju 
sirene spet naznanile požar. Rdeči petelinje bil neusmiljen z vtrcem 
Lučka na Kardeljevem trgu v Velenju. 

Komisija in policisti, ki so si kraj požara ogledali, so ugotovili, da so 
se na strehi vrtca igrali trije otroci, stari 8, 10 in 11 let. Med igro so na 
strehi kurili odpadlo listje, ko pa so streho zapuščali, ognja niso pogasili 
in požar se je razširil v notranjost, v igralnice vrtca. 

V požaru je zgorelo pohištvo, igračke in drug inventar. Nastalo mate-
rialno škodo so ocenili na okoli milijon in pol tolarjev. Požar so pogasili 
gasilci iz Velenja. 

3 milijone škode na tovornjaku 

Vzrok požara: 
kratek stik 

V nedeljo, 12. septembra, v zgodnjih jutranjih urah je izbruhnil 
požar na parkiranem tovornjaku znamke Iveko v kraju Hom, na 
cesti med Radmirjem in Gornjim Gradom. 

Kriminalisti in policisti, ki so opravili ogled zgorelega tovornjaka, so 
ugotovili, d a j e požar izbruhnil zaradi kratkega stika na električni insta-
laciji vozila. 

V požaru je povsem zgorelakabina vozila in instalacije, zadnja polo-

Cesta spet terjala davek 

vica vozila p a j e ostala nepoškodovovana. Požar so pogasili gasilci iz 
Radmirja in Gorenjega Grada. 

Lastnik vozila Jože Rihter iz Tiroseka je s požarom oškodovan za 
okoli 3 milijone tolaijev. 

i}; * * * * ̂ c * * * * * 

<; - ' . * 

V Šoštanju zgorela baraka 
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Med prehitevanjem Otroci bi pekli jabolka 
zadel peško 

Število smrtnih žrtev prometa na celjskem seje prejšnji teden, 
v sredo, 8. septembra, povzpelo že na dvainštirideset. 

Ob 5.35 je na magistralni cesti izven naselja Bevče pri Velenju, 
v bližini gostišča Zaje, umrla peška, 72-letna Avguština Vidmar 
iz Bevč pri Velenju. 

Iz smeri Arje vasi proti Ve-
lenju je z osebnim avtomobi-
lom vozil 23-letni Srečko 
Sentočnik iz Zlateč pri Celju. 

Na ravnem delu je prehite-
val avtobus in v času prehite-
vanja zadel peško, ki je hodila 
po levi strani ceste v smeri Ve-
lenja. Avguština Vidmarje na 
kraju nezgode umrla. 

H mkp 

V četrtek, 9. septembra, paje ogenj zajel barako pri stanovanjski 
zgradbi na cesti Matije Gubca 4 v Šoštanju. 

Dva sedemletna otroka, sta si hotela v baraki speči jabolka in sta v njej 
zakurila ogenj. Pri tem seje vnela lesena stena. Ker požaru nista bila kos 
sama, sta zbežala. K sreči se je končalo le z manjšo materialno škodo. 

I mkp 

Za Odprl 
telefon 
policije 
precejšnje 
zanimanje 

Pred tednom dni smo pisali 
o tem, da so na Upravi za no-
tranje zadeve v Celju uvedli 
Odprti telefon,  kamor bodo 
lahko dvakrat na mesec klicali 
občani in zvedeli vse, kar jih v 
zvezi z njihovim delom zani-
ma. 

Prv ičsoobčan inaš tev i lko 
29 411 lahko klicali v s redo 
prejšnji teden. Delavci Ope-
rativno k o m u n i k a c i j s k e g a 
centra, Inšpektorata policije. 
Urada kriminalistične službe 
in Urada načelnika so v eni 
uri sprejeli dvajset zanimi-
vih klicev. 

Drugič bo Odprti telefon 
zvonil v sredo, 22. s ep tem-
bra, med 9. in 10. uro. Č e 
imate k a k š n o v p r a š a n j e , 
mnenjeal isugest i jo j ih lahko 
pokličete. 

H mkp 

UR, ,g d.o.o. 
ŠALEŠKA3.63320 V E L E N J E 
TEL,: 063/855646 
063/855504 

O V O S T 
PRODAJA PREMOGA PO 
NAJUGODNEJŠIH CENAH 
PRODAJA GRADBENEGA 
MATERIALA 
ODKUP JAMSKEGA 
LESA,REZANEGA 
SMREKOVEGA LESA IN 
OKROGLE BUKOVINE ALI 
ZAMENJAVA ZA GRADBENI 
MATERIAL 

Nakup je možen na kredit  z enoletnim odplačilom 
brez pologa. 
Obiščite  trgovino  LIR ali pokličite po telefonu: 
855-646. 
Če imate lasten prevoz  in vas veseli  delo na 
terenu, zavrtite  telefonsko  številko  855-504! 

Mercator 
Zgornjesavinjska  kmetijska 
zadruga  Mozirje,  z. o. o. 

OZIMNICA 
Sprejemamo naročila  za krompir;  jabolka, 
grozdje  in proizvode  ETA  Kamnik 

ZA  OSTALE  NAKUPE  NUDIMO 
• možnost  plačila  na 3 čeke  brez  obresti 
• pri  nakupu  nad 20.000,00  SIT  na 4 čeke  brez  obresti 

ali  kredit  1 + 4 obroke  brez  obresti 
• kredit  na 1 + 6 obrokov  in 8 % fiksne  obresti 
PRI TAKOJŠNJEM  PLAČILU  VAM  NUDIMO ZA NAKUP  V 
VREDNOSTI  NAD 20.000,00 SIT  5 % POPUST! 

POHIŠTVO,  BELA TEHNIKA 
• kredit  na 1 + 12 obrokov  in 18 % fiksne  obresti 

PRIDITE  IN SE PREPRIČAJTE  SAMI! 



Oven od 21. marca do 20. aprila 

T Mnogim  ovnom so dnevi,  kiprihajajo  odločilni  za veliko  Ijube-
zen. 'Vse  60 možno, od  tega, dajo  na novo spoznajo, do  tega, da 

utrdijo  staro. Zato  naj bodo  pozorni m drobne  pozornosti in še na ne-
kaj: na to, kjepuščajo  dokumente  in denar. 
Bik od 21. aprila do 20. maja 
\y'Razdvojeni  boste med  družino  in delom,  kiga  morate opraviti 
^^  %ako se boste odločili  je sicer vaša stvar, a velikokrat  denar  ni 

vse, čepravje  danes  itideti  tako.  9^ajbolje  bo, če  boste našli  pravo mero 
tudi  za v bodoče,  ne samo za ta teden.  Malo  več  pozornosti namenite 
zdravju. 

Dvojčka od 21. maja do 21. junija 
~r-p i\[ekatere  stvari so res zoprne, a kaj,  kpjih je vseeno treba prežive-
J_L  tu Z  upornostjo in trmo boste premagati  tudi  to. 9(ikar  pa se ne 
ukvarjajte  z drobmrijami,  ki  vamjemljejo voljo, pa sploh niso tako  po-
membne, kot  se vam zdi. 
Rak od 22. junija do 22. julija 
^—. Možni  so konflikti  v okolju,  ki  vam je sicer naklonjeno  in vam 

tudi  denarno  precejpomaga. Mogočeje  to priložnost,  daseotre-
sete odvisnosti•  'Dobro  pa premislite,  predno  boste zaostrili  do  kpnca, 
ali vam ne bo že kmalu  žal,  predvsem  pa, ali ste res lahko  povsem neod-
visni. 
Lev od 23. julija do 23 avgusta 

r\ Jimnčnipoložajsepopravlja,pazitepa,  da  se ne bo prehitro  spet 
0 £porušil.  'Hijkar  neglejte  več  na to, kaj kdo  ima, raje preverite  sami 

pri sebi, ali tisto tudi  vi potrebujete  ali ne. Številka,  kj  vam bo v tem 
tednu  nosila srečo  je 32. Spomnite  se tega, nujno bo. 
Devica od 24. avgusta do 23. septembra 
yyv To  bo pa vaš teden!  Če boste znali izkoristiti  vse priložnosti,  ki 
1 \y vam jih bo ponudil,  potem boste še dolgo  vzdihovali  ah, oh in 

sploh! Zdraije,  ljubezen, denar,  vse vam bo v tem tednu  šib na roko. 
Tehtnica od 24. septembra do 23. oktobra 

Čas je denar.  Zato  ne mučkajte  preveč,  če  ga želite  dobiti  'Pri-
ložnost  izgubljena i/rne  se nobena! 9\(a  zdraije  bo pa treba malo 

boljpaziti  9{a  čustvenempodročjubostepotrebovalivelikp  strpnostim 
modrosti  a izplačalo  se vambo. 
Škorpijon od 24. oktobra do 22. novembra 
yyj Štejte  do  deset  p redno  boste tistemu, ki  mu že nekaj časa  hočete 
I1nekaj  dopovedati,  to tudi  povedali  Čeprav bo izrečeno  v milejši 

obliki  kot  si zasluži,  bo padlo  na plodna  tla.  Stanovanje  skrbno  zakle-
pajte,.da  ne bo neprijetnih presenečenj. 

Strelec od 23. novembra do 21. decembra 
Čas je že, da  tisto, kar  ste obljubili  tudi  izpolnite.  Zavlačevanje 
vam ne bo pomagalo,  slej ko prej bo treba obljubljeno tudi  izpolni-

ti 9(ovica,  kjjo bostezvedelivas  bo najprej šokirala,potempa  razvese-
lila.  Igrajte  na srečo. 
Kozorog od 22. decembra do 20. januarja 
-y\ 9{apetost,  s katero  se zbujate utrujeni in nenaspani, se bo po-

JO  javljala  še nekaj časa.  Dobro bi bilo, da  sedete  in razčistite  sami 
prisebi, kaj bi pravzaprav radi  Le tako  boste kos neprijetnostim,  kivas 
še čakajo.  Ta  teden  niprimerenza obupovanje. 
Vodnar od 21. januarja do 20. februarja 
^^v^  Vztrajajte  pri tistem, kar  ste sizadaliza  ta mesec. Obrestovalo 
-^"V  sc vam bo, pa čeprav  jih je veliko,  ki  bi želeli  to vašo odločitev 
omajati 9{ikakpr  ne popustite. Tokrat  imate m prav. In  čas  je že, da 
postanete bolj samozavestni Za  to imate vrsto dobrih  raz.logov. 
Ribi od 21. februarja do 20. marca 
\ r 'Jiaslonite  se na prave prijatelje  in ne dovolite,  da  vas na hitro 
7\ izrečem  kritik1  prizadene.  Denar, kiga  boste dobili  v prihodnjih 
dneh  spretno obrnite, novega ne bo takp  kmalu.  Vsaknepotreben  na-
kup se vamzna fuufo  maščevati 

M O D A 

MLADINSKI SERVIS 
v 4 F I m r j t j e 
Titov trg 2, telefon: 063/853-061 

Vimenu  študentov  in dijakov  se zahvaljujemo  vsem 
podjetjem  in obrtnikom,  ki  so omogočili  počitniško  delo. 
Vse  naše člane  vabimo,  da obnovijo  članstvo  in nas 
obiščejo,  saj  za jesenske  počitnice  že pripravljamo  nov 
paket  del. 

mladinski  servis 

fct  - /U4C 
Kot  kaže,  so hit te jeseni spet 

rese. Povsod  morajo biti ali pa 
so lahko:  na jaknah, oblekah, 
škornjih,  rokavicah,  pasovih, 
palerinah...  Vse  je odvisno  od 
vaše iznajdljivosti.  Z  resami lah-
ko okrasite  in dote  novejšo letui-

co kakšnemu  starejšemu  kosu 
garderobe,  za katerega  že dolgo 
mislite,  da  ni več  aktualen.  Z  nji-
mi lahko  okrasite  in prenovite 
stare, tople,  debele  "legice". 
Všijte  jih s strani in spet boste 
moderne. 

Nekaj  predlogov  kje in kako 
nositi rese, si lahko  ogledate  na 
fotografijah.  Najbolje  pa bo. če 
boste domišljiji  dali  prosto pot. 

Vse  bo moderno  in spet boste 
in. 

Gasilska 
Novinar se približa gorečemu po-
slopju. Gasilec mu zastavi pot: 
"Najprej ne smete!" 
"Kako bom pa-lahko napisal repor-
tažo?" 
"Ni potrebno. Vse boste lahko zju-
traj prebrali v časopisu!" 

Kontaktne leče 
MiCno dekle razloži svojim 
staršem: "Noseča sem." 
Starša pa v en glas: "Kdo je srečni 
očka?" 
"Ne bosta mi verjela, ve nem," se 
odreže nadebudnica, "prav tistega 
dne sem doma pozabila kontaktne 
leče." 

Ženska logika 
jgggggggj l js jsgggggjsgsgggjg 
Mlada, živahna žena po sceni, ki jo 

je uprizoril ljubosumni mož:" Jasno, 
da sem te varala z vsemi tvojimi pri-
jatelji, saj mi svojih sovražnikov ni-
koli nisi predstavil!" 

Neverjetno 
SK8fflS8S8a&S«88S83»«88&&88SSSS» 
Dva prijatelja iz mladostnih let se 
nista videla celo vrsto let. Vsa 
vzhičena se napotita na kozarček v 
bližnjo gostilno, ko nenadoma 
eden od njiju vzklikne: "Glej, glej, 
na drugi strani ceste stojita, druga 
ob drugi, moja žena in ljubica." 
"Neverjetno, besedo si mi vzel iz 
ust", pravi drugi. 

S tem gre hitreje 
Prometnik ustavi voznika, ki je pri 
rdeči luči peljal skozi križišče in mu 
ponudil svojo službeno pištolo. 
"Čemu pa mi bo to!?" se brani voz-
nik. 

"Le vzemite jo, s tem gre hitreje!" 

Zamera 
"Moja žena govori v snu." 
"Kaj pa govori?" 
"Oh, Pero, ne...ne..." 
"Saj to ni nič takega." 
"Kako da ne. Jaz nisem Pero, am-
pak Jože!" 

DOBRO JE VEDETI 
Jagode. 

Ob deževnih dneh vrtne jagode 
rade gnijejo, ker se plodovi po-
vesijo in dotikajo mokrih tal. 
Gnitje preprečimo, če sadeže 
podložimo z lesno volno ali 
smrekovimi vršički. 

Zabojčki za cvetje. 

Lesene zabojčke ali posode za 
vzgojo sadik ali gojenje cvetic 
impregniramo tako, da vanje 
naložimo oblancev in jih 
zažgemo. Obžgane stene so od-
porne tudi proti vlagi in mokroti. 
Tudi na mleku napravljen ce-
mentni belež dobro zaščiti za-
bojčke zunaj in znotraj. 

Zamaški. 

Prevelikih zamaškov za stekle-
nice ne obrežemo, ampak jih na 
ožjem koncu v sredini izdolbe-
mo v obliki klina. Zamašek se 
tako stisne in lahko ga upora-
bljamo brez težav. 

Olje. 
« « it S I 8 i! H I « f i ^ O « 
Olje, v katerem cvrete ribe, ne bo 
imelo vonja, če boste kanili vanj 
nekaj kapljic limoninega soka. 

Riž. 

Kuhan riž, ki vam je ostal od 
prejšnjega dne, boste z lahkoto 
pogreli, če ga zavijete v alumini-
jevo folijo  in daste nanj košček 
masla. V folijo  zavit riž prepro-
sto daste v segreto pečico in ga 
pustite tamkaj 10 minut. 

Začimbe. 
MMKiKJSfafKaKsaafaafflMjBssBMMB 
Začimbe jeden ne le izboljšajo 
okus, ampak tudi podaljšujejo 
trajnost, saj je dognano, da so 
mnoge med njimi (na primer 
česen , gorčica, klinčki, red-
kev,...) sovražniki škodljivih 
bakterij. 

MATJAŽ 
MARKETING 

^ POLZELA, 
informacije 

Odpiralni čas: tel.: (063) 721-052 
delavnik od 8h - 16h, sobota od 9h - 12h 

Ugodna ponudba vozil: 
TERENSKO VOZILO TAVRIAcena do reg. 
LUAZ1302 4X4 601.640.00 SIT 
TAVRIAZAZ TIP 1102 609.477.00 SIT 
ALFA ROMEO 
-331,3 karavan 
- 331,7 IE karavan CAT 
- 155T. SPARK 1,8 CAT 
-155V6CAT 
- Q 4 
-164 T. SPARK 
FIAT PANDA 
1,0 i.e CAFE CAT 
FIAT UHO 45 BASE 
60 S 
FIAT TIP0 1,4 I.E.S CAT 
2,0 i.e T. CLASS CAT 
FIAT TEMPRA 
1,4 MEDIA KARAVAN 
DEAW00 
BASE CAT 
GSi CAT 

20.400 DEM 
23.480 DEM 
28.280 DEM 
38.410 DEM 
46.650 DEM 
34.420 DEM 

14.690 DEM 
14.120 DEM 
16.060 DEM 
21.690 DEM 
27.330 DEM 

23.390 DEM 

20.500 DEM 
22.600 DEM 

MOŽNOST NAKUPA RABLJENIH VOZIL 

1 

TIP 
JUG0 45 KORAL 
LADA 1300 S 
GOLF JX BENCIN 

LETNIK  CENA 
89 4.200 DEM 
87 10.800 DEM 
88 11.500 DEM 

'KoCedar  imenfiZ 
16.9. Ljudmila, Krnelij, 
Nela(Komelija) 
17.9. Lambergar, Hilda, frata 
(Franko) 
18.9. Irena, Sonja (Zofka),  Pe-
pek 
19.9. Jan, Vito, Arijana, Božo 
20.9. Svetlana, Branko, Ev-
stahij, Morana 
21.9. Matej, Jona, (Jonatan), 
Mateja 
22.9. Maver (Mavrij), Tomaž, 
Žarko 

Lunine mene 

mlaj, 16 .9 . ob 05.10 

K L A V N I S K O P R E D E L O V A L N A 
Z A D R U G A M E S N I N A z . o . o . 
OTIŠKI VRH 168, 62373 ŠENTJANŽ 
P R I D R A V O G R A D U 
TEL. 0602 85062, 85066, FAX. 85247 

CENJENE STRANKE VUUDNO VABIMO NA 
POKUŠINO MESNIH IZDELKOV KLAVNIŠKO 
PREDELOVALNE ZADRUGE MESNINA Z . O . O , 
iz Otiškega vrha, ki bo od 9. do 12. ure ter 
od 14. do 17. ure v naslednjih poslovnih 
enotah ERE iz Velenja: 

v četrtek,  16. septembra 
v poslovni enoti HRANA, Prešernova 22 

v petek, 17. septembra 
v poslovni enoti PREHRANA,  Stantetova 24 

v sredo, 29. septembra, 
v poslovalnici NEŽKA,  Cankarjeva 2 
ZA POKUŠINO VAM BOMO NUDILI: 

Budjolo 
Koroško govejo salamo 
Posebno salamo 

- Koroško polsuho salamo 
- Mežiško klobaso 
- Prekajene svinjske krače 

Vse zgoraj navedene proizvode lahko kupite na dan degustacije 
v vseh prodajalnah ERE po ugodnih akcijskih cenah. Poleg tega 
vam priporočamo še nakup izdelkov iz širokega asortimana 
trajnih, poltrajnih, barjenih, prekajenih in suhomesnatih proizvodov 
po konkurenčnih cenah. . . . . . . . . . . 

Vljudno  vabljeni! 
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ČETRTEK, 
16. SEPTEMBRA 

PETEK, 
17. SEPTEMBRA 

SOBOTA, 
18. SEPTEMBRA 

NEDELJA, • 
19. SEPTEMBRA 1 

PONEDELJEK, 
20. SEPTEMBRA 

TOREK, 
21. SEPTEMBRA 

SREDA, 
22. SEPTEMBRA 

SLOVENIJA 1 SLOVENIJA 1 SLOVENIJA 1 SLOVENIJA 1 SLOVENIJA SLOVENIJA 1 SLOVENIJA 1 
10.30 Video strani 
10.40 Zgodbe iz školjke 
11.30 Trutamora Slovenica 
12.00 Analitična mehanika 
12.30 Bila sva mlada oba: 

Stanka Kovačič 
13.00 Poročiia 
13.05 Video strani 
15.10 Pro et contra 
15.55 Akcent 
17.00 TV dnevnik 1 
17.10 Otroški program 
sledi ŽIVŽAV 
18.00 Region. studio Maribor 
18.45 Besede, besede, besede 
19.10 Risanka 
19.30TV Dnevnik 2,vreme 
19.55 Šport 
20.00 TV nocoj 
20.10 Žarišče 
20.35 Četrtek v cirkusu - veliki 

cirkusi sveta, 1. del 
21.25 Tednik 
22.10TV Dnevnik 3,vreme 
22.27 TV šport 
22.35 SOVA: 
sledi Novopečeni princ z Bel-

Aira, 14. del 
23.05 Reilly, vohunski as 
00.00 Video strani 

SLOVENIJA 2 
15.30 Video strani 
15.50 Film tedna: matere in 

hčere, kanadski film 
17.25 SOVA, ponovitev 
sledi Hal Roach predstavlja, 

19.del 
17.40 Reilly, vohunski as, 

11/12 
18.35 Že veste 
19.05 Poslovna borza 
19.20TV nocoj 
19.30TV Dnevnik 2,vreme 
19.55 Šport 
20.10 Kennedyjevi 
21.05 Doba odkritij 
22.00 Umetniški večer - Ves 

svet je oder, 9 / 1 3 
22.55 Video strani 

HRVAŠKA 1 
09.00 Dokumentarna oddaja 

za otroke 
09.30 Cobijeva  četa  (13) 
10.00 Poročila 
10.05 Kulture Mezopotamije 
10.30Zemljepis: Zemlja 
11.05 TV leksikon: Roš 

Hašana 
11.15 Deutschlexikon 3 
11.30 Huck Finn in prijatelji 
12.00 Poročila 
12.05 Vodilna zvezda, (51) 
12.50 Risanka 
13.00 Monofon 
13.35 Zgodbe iz Monticella 
14.00 Poročila 
14.05 Poletni predah 
15.00 Lažnjivka Isabella, 3/4 
16.00 Poročila 
16.05 Komentarji 
16.10Zgodba o Metinu, 

otroška serija 
16.35 Afternoon  Report 
16.45 Senčnik 
18.00 Poročila 
18.05 Iz sveta znanosti 
18.35Santa Barbara, (509) 
19.18 Risanka 
19.30 TV dnevnik 1 
20.05 Šport 
20.08 Vreme 
20.15 Iskanje... 
21.10 Glasbena oddaja 
21.40 Ekran brez okvirja 
22.50 TV dnevnik 2 
23.15 Slika na sliko 
00.00 Poročila v nem. jeziku 
00.05 Poročila 
00.15 Sanje brez meja 
00.20 TV spored za petek 

10.00 Video strani 
10.35 Hov!, ang. nanizanka 
11.00 Ljubo doma, am. film 
12.30 Že veste 
13.00 Poročila 
13.05 Poslovna borza 
13.15 Umetniški večer 
16.00 Osmi dan 
17.00 TV dnevniki 
17.10Otroški program 
sledi Čarobna piščal, 2/3 
17.40 OscarJunior 
18.00 Regionalni studio Koper 
18.45 Besede, besede, besede 
19.10 Risanka 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
20.00 TV nocoj 
20.05 Forum 
20.30 Rdeča cona, franc. film 
22.20 TV dnevnik 3, vreme 
22.37 Šport 
22.50 SOVA: 
sledi Kamilična trata, 1/5 
sledi Neko jesensko popol-

dne, japonski film 
01.30 Video strani 

SLOVENIJA 2 
16.00 Video strani 
16.35 Četrtek v cirkusu - Veli-

ki cirkusi sveta, 1. del 
17.25 SOVA, ponovitev 
sledi Novopečeni princ z Bel-

aira, 14. del 
17.50 Reilly, vohunski as 
18.45 Znanje za znanje, učite 

se z nami 
19.20TV nocoj 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
20.10 Tisočletje, 10. del do-

kum. serije 
21.05 Večerni gost: Darja Lav-

tižar Bebler 
22.10 Komorno koncert Stan-

ka Arnolda in Ljerke 
Očič 

22.50 Kristjani, 9/13 
23.45 Video strani 

HRVAŠKA 1 
09.00 Otroška oddaja 
09.30 He-Man, risana serija 
10.00 Poročila 
10.05 Bazilika Sv. Petra 
11.05 Religija in religioznost 
11.15 Deutxhlexikon 4 
11.30 Huck Finn in prijatelji 
12.00 Poročila 
12.05 Vodilna zvezda, (52) 
12.50 Risanka 
13.05 Mikser M 
13.35 Zgodbe iz Monticella 
14.00 Poročila 
15.00 Risanka 
15.15 Lažnjivka Isabella, 4 /4 
16.00 Poročila 
16.05 Komentarji 
16.10 Clementine, 12/13 
16.35 Afternoon  Report 
16.45 Senčnik 
18.00 Poročila 
18.05 Alpe-Donava-Jadran 
18.35Santa Barbara, (510) 
19.18 Risanka 
19.30 TV dnevnik 1 
20.05 Šport 
20.08 Vreme 
20.10 Dokumentarni film:  Ro-

bert Altman 
21.00 McCabe in gospa Mil-

ler, ameriški film 
22.55 TV dnevnik 2 
23.15 Slika na sliko 
00.00 Poročila v angl. jeziku 
00.05 Poročila 
00.15 Sanje brez meja 
00.20 TV spored za soboto 

11.05 Radovedni Taček 
11.20 Snorčki, 11 /11 
11.40 Otroci širnega sveta, 

12/26 
12.05 Zgodbe iz školjke 
13.00 Poročila 
13.05 Tednik 
13.45 Večerni gost 
14.45 Video strani 
15.05 Rdeča cona, ponovitev 

franc. filma 
17.00TV dnevnik 1 
17.10 National geographic 
18.00 Regionalni studio Lju-

bljana 
18.45 TV mernik 
19.00 Risanka 
19.10Žrebanje 3x3 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
20.05 Utrip 
20.30 TVARIETE 
21.30 Ljubezen da, ljubezen 

ne, 18. del 
21.55 TV dnevnik 3, vreme 
22.40 SOVA: 
sledi Grozni dr. Phibes, an-

gleški film 
00.20 Video strani 

SLOVENIJA 2 
14.00 Video strani 
14.10 Človek in glasba: Rim -

doba preporoda 
15.05 SOVA, ponovitev: 
sledi Kamilična trata, 1/5 
16.00 Neko jesensko popol-

dne, japonski film 
17.50 Igra ljudskih množic, 

športni film 
18.45 Divji svet živali, 18 /25 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
20.10 Ring, finski športni film 
21.05 Krka, poročilo o zdravju 

reke 
21.45 Ljubezen boli, ang. na-

dalj., 5/10 
22.35 Sobotna noč 
sledi Videonoč 

HRVAŠKA 1 
09.00 Educon 
10.00 Poročila 
10.05 Stil življenja, 10/10 
11.15 CRO POP ROČK 
12.00 Poročila 
12.05 Hrabri kapitan, amer. 

film 
13.30 Risanka 
14.00 Poročila 
14.05 Smrkci, risanka, 2. del 
14.25Zvonili ste, milord?(13) 
15.15 Prizma - multinacionalni 

magazin 
16.00 Poročila 
16.05 Dokumentarna serija 
16.50 Risani film 
17.10 Daktari, serijski film 
18.00 Poročila 
18.05 TV izložba 
18.15 Santa Barbara, (511) 
19.05 Na začetku je bila bese-

da 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevnik 1 
20.00 Šport 
20.10 TV tednik 
20.30 Požega: Zlate žice tam-

burice 
22.35 TV dnevnik 2 
23.10 Slika na sliko 
00.00 Poročila v nemškem je-

ziku 
00.05 Poročila 
00.10 Polnočni kino: Victim 

of Love, amer. film 
TV spored za nedeljo 

08.50 ŽIVŽAV 
09.40 Pozabljena zgodba, 2 / 6 
10.00 Sezamova ulica 
11.00 Revija ljub. zborov 92, 

2. del 
11.30 Obzorja duha 
12.00 Slovenci v zamejstvu 
12.30 Domači ansambli: ans. 

Roberta Zupana 
13.00 Poročila 
13.05 Video strani 
13.30 Mario, kanadski film 
15.05 Tisočletje, 10/10 
16.05 Rečni kralji, 3/4 
17.00 TV dnevniki 
17.10 Otrok je tu, amer. film 
19.00 Risanka 
19.10 Slovenski loto 
19.20TV nocoj 
19.30TV dnevhik 2, vreme 
20.05 Zrcalo tedna 
20.30 Nedeljskih 60 
21.30 Preživetje v avstral. divji-

ni, 9 /15 
22.10 TV dnevnik 3, vreme 
22.30 SOVA: 
sledi Ljubezen do Lidije, 

12/13 
sledi Kamilična trata, 2 /5 
00.30 Video strani 

SLOVENIJA 2 
14.00 Video strani 
14.40 Moški, ženske 
15.55 Zadnji beg, 1/4 
16.45 TVARIATE 
17.45 Športna nedelja 
sledi Atletsko tekmovanje za 

Hrovatinov memorial 
za paraplegike, posne-
tek iz Ljubljane 

18.15 Atletika, finale  Grand 
Prix iz Maribora 

18.45 Športni utrinek: film  ... 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
20.00 Alpe-Donava-Jadran 
20.30 Beg brez konca, ame-

riški film 
22.25 Športni pregled 
23.10 Video strani 

HRVAŠKA 1 
09.15 Slika na sliko 
10.00 Poročila 
10.05 Hišni ljubljenci 
10.30 Ulica sezam 
11.30 Narodna glasba in 

običaji 
12.00 Poročila 
12.05 Plodovi zemlje 
13.00 Mir in dobro 
13.30 Duhovni klic 
13.35 TV izložba 
13.45 Lovejoy, 12. del 
14.45 V avtobusu, (52) 
15.10 Andersenove pravljice 
15.35 Pinocchio, 3 / 6 
16.20 Risani film 
16.45 Poročila 
16.50 Opera Box 
17.20 Great American Sex 

Scandal, amer. film 
18.50 Leteči medvedki, 10. 

del 

19.15TVfortuna 
19.30 TV dnevniki 
20.10 Dinastija Strauss, na-

daljevanka, 2/6 
21.45 Imotski '93 
22.40 TV dnevnik 2 
23.00 Slika na sliko 
23.45 Poročila v angl. jeziku 
23.50 Poročila 
00.00 Sanje brez meja 
00.10 TV spored za ponedeljek 

10.50 Hov! ang. nanizanka 
11.15 Divji svet živali, 18 /25 
11.40 Znanje za znanje, učite 

se z nami 
12.10 National geographic, 
13.00 Poročila 
13.05 Alpe-Donava-Jadran 
13.30 Športni pregled 
16.25 Dober dan Koroška 
17.00TV dnevnik 1 
17.10 Radovedni Taček 
17.30Otroci širnega sveta 
17.50 Risanka 
18.00 Regional. studio Maribor 
18.45 Štiri v vrsto, TV igrica 
19.10 Risanka 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
19.59TV nocoj 
20.1010.000 obratov, gospo-

darska oddaja 
20.55 Tiskovna konferenca 
22.15 TV dnevnik 3, vreme 
22.40 SOVA: 
sledi Collinsova in Covvard 
sledi Kamilična trata, 3 /5 
00.10 Video strani 

SLOVENIJA 2 
14.05 Forum 
14.20 TV mernik 
14.35 Utrip 
14.50 Zrcalo tedna 
15.05 Nedeljskih 60 
16.05 Obzorja duha 
16.35 SOVA, ponovitev 
sledi Ljubezen da, ljubezen 

ne, 18. del 
17.00 Ljubezen do Lidije 
17.55 Kamilična trata, 2 /5 
18.50 Podjetniška mreža 
19.20 TV nocoj 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
19.59 TV nocoj 
20.10 Sedma steza 
20.301. Iwaskiewicz: Nočne 

ptice, poljska drama 
21.40 R+R, izobraž. oddaja 
22.10 Pro et contra 
23.10 Brane Rončel izza odra 

Video strani 

HRVAŠKA 1 

09.45 Pamet je boljša kot 
žamet 

09.55 Sezamova ulica 
10.50 Podjetniška mreža 
11.20 R+R, izobraž. oddaja 
11.501. Ivvaskievvicz: Nočne 

ptice, poljska drama 
13.00 Poročila 
14.05 Sobotna noč 
sledi Videonoč 
16.05 Sedma steza 
16.25 Mostovi 
17.00 TV dnevnik 1 
17.10 Pozabljena zgodba 
17.35 Kaj mora sova opraviti 

jeseni 
18.00 Regionalni studio Koper 
18.45 Štiri v vrsto, TV igrica 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
19.59 TV nocoj 
20.10 Žarišče 
20.35 Magija in moda 
21.30 Osmi dan 
22.15 TV dnevnik 3, vreme 
22.55 SOVA: 
sledi Če ti misliš, da imaš 

težave..., 4/6 
sledi Kamilična trata, 4 / 5 
00.20 Video strani 

SLOVENIJA 2 
16.1010.000 obratov, gospo-

darska oddaja 
16.50 Slovenci v zamejstvu 
17.20SOVA, ponovitev 
sledi Collinsova in Covvard, 

3/8 
17.50 Kamilična trata, 3 / 5 
18.45 Iz življenja za življenje, 

da ne bi bolelo 
19.05 Poslovna borza 
19.15 TV nocoj 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
19.59TV nocoj 
20.10 Po vojni, 1/10 
21.05 Studi city 
22.05 Kronika, 22. del 
22.30 Videošpon 
23.10 Svet poroča 
23.45 Video strani 

09.00 Ali ste vedeli? 
09.15 Srečni ljudje, odd. za 

otroke 
09.30 Palček David 
10.00 Poročila 
10.05 Veliki vrtiljak 
10.30 Pesmi in zgodbe za vas 
10.45 Moja domovina Hrvaška 
11.00 Ustvarjalne igre - Črke v 

barvi 
11.15 Mali vrtiljak 
11.30 Huck Finn in prijatelji 
12.05 Vodilna zvezda, (55) 
13.00 Monofon 
13.35 Zgodbe iz Monticella 
14.00 Poročila 
14.05 Lovec na pivo, dok. serija 
14.35 Murphy Brovvn 
15.00 Risani film 
15.10 Dobri fantje,  nadaljevanka 
16.00 Poročila 
16.10 Pet otrok in Pijesko 
16.35 Afternoon  Report 
16.45 Prvo stoletje cerkve pri 

Hrvatih: Temelji 
17.15 Hrvaška zemlja in ljudje 
18.00 Poročila 
18.05 Dok. oddaja 
18.35 Santa Barbara (513) 
19.18 Risanka 
19.30 Dnevnik 1 
20.00 Šport 
20.10 Hrvaška in svet 
20.55 Pariš Express, am. film 
22.35 TV dnevnik II 
23.00 Slika na sliko 
23.45 Poročila v nem. jeziku 
00.05 Poročila 
00.15 Sanje brez meja 
00.20 TV-spored za torek 

HRVAŠKA 1 

10.25 HOV!, 9 / 1 1 
10.50 Videošpon 
11.30 Iz življenja za življenje 
12.00 Kronika, 22. del 
12.30 Preživetje v avstralski 

divjini, 9 / 1 5 
13.00 Poročila 
13.05 Poslovna borza 
15.25 Po vojni, 1/10 
17.00TV dnevnik 1 
17.10 Oscar Junior, zaključna 

prireditev 
18.15 Regionalni program Lju-

bljana 
18.45 Štiri v vrsto, TV igrica 
19.15 Risanka 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
19.59 TV nocoj 
20.10 Žarišče 
20.35 Film tedna: Mladost, 

franc.alžirski film 
22.15 TV dnevnik 2, vreme 
22.40 SOVA: 
sledi Hal Roach predstavlja, 

20. del 
sledi Kamilična trata, 5 /5 
23.50 Video strani 

SLOVENIJA 2 
14.55 Magija in moda 
15.45 Tiskovna konferenca 
17.00 Broklynski most, 10/12 
17.25 SOVA, ponovitev 
sledi Če ti misliš, da imaš 

težave..., 4/6 
17.55 Kamilična trata, 4 /5 
18.45 Analitična mehanika, 

33 /52 
19.15TV nocoj 
19.30 TV dnevnik 2, vreme 
19.55 Šport 
20.10 Športna sreda 
sledi Oslo: kvalifikacije  za SP v 

nogometu 
Norveška:Poljska 

22.45 Oči kritike 
Video strani 

HRVAŠKA 1 
09.00 Mali veliki svet 
09.30 Palček David 
10.00 Poročila 
10.05 Dvojno življenje žuželk 
10.25 Merimo daljino in 

ploščino 
10.45 Naravne številke 
11.05 Pojav sladkovodnih me-

duz 
11.30 Huckleberry Finn in prija-

telji, 9 /26 
12.00 Poročila 
12.05 Vodilna zvezda, (56) 
12.50 Risanka 
13.00 Monofon 
13.35 Zgodbe iz Monticella 

(220) 
14.00 Poročila 
14.05 Lovec na pivo, dok. od-

daja 
sledi Murphy Brown 
15.10 False arret, 1 /4 
16.35 Afternoon  report 
16.45 Ogrožena naravna 

dediščina 
17.15 Hrvaška zemlja in ljudje 
18.00 Poročila 
18.05 Govorimo o zdravju 
18.35Santa Barbara, (514) 
19.18 Risanka 
19.30 TV dnevniki 
20.10 Dokumentarna oddaja 
21.05 V obsežnem planu 
22.35 TV dnevnik 2 
23.00 Slika na sliko 
23.45 Poročila v angl. jeziku 
23.50 Poročila 
00.00 Sanje brez meja 
00.05 TV spored za sredo 

09.00Cirkuški partnerji, 2 /6 
09.25 Charlie Brovvn in Snoo-

py 
09.50 Glasba 
10.00 Poročila 
10.05 Šolski program 
11.30 Huckleberry Finn in pri-

jatelji, 4/26 
11.55 Risanka 
12.00 Poročila 
12.05 Vodilna zvezda 
12.50 Risanka 
13.00 Monofon 
13.35 Zgodbe iz Monticella 
14.00 Poročila 
14.35 Murphy Brovvn 
15.15 False arrest 
16.10 Tom in Jerry kot otroka 
16.35 Afternoon  Report 
16.45 Hrvaški glasbeniki 
18.00 Poročila 
18.05 Sto let avtomobilov 
18.25 Risanka 
18.35Santa Barbara, (515) 
19.18 Risanka 
19.30TV dnevnik 1 
20.10 Reise der Hoffnung, švi-

carski film 
22.45 TV dnevnik 2 
23.00 Slika na sliko 
23.45 Poročila v nemškem je-

ziku 
23.50 Poročila 
00.00 Sanje brez meja 
00.05 TV spored za četrtek 

Petek,  17. septembra 

T V S I 
RDEČA CONA, francoski 
film, 1986 
Igrajo:  Sabine Azema, Ri-
chard Anconina, jean Bouise 
Režija:  Robert  Enrico 

Je ekološki triler  in film  je po-
snet kmalu po znanih dogod-
kih v Sevesu, ko je prišlo do 
ekološke katastrofe,  za osno-
vo pa je vzet  roman Zažgite  jih 
vse, kije bil kar dobra osnova 
za film,  ki se je hotel s svojo 
dokumentarnostjo  čim bolj pri-
bližati  resničnemu življenju.  Za 
vsako ekološko nevarnost  ali 
katastrofo  stoji človek  s svojo 

negativno  uporabo civilizacij-
skih dosežkov,  praviloma  pa je 
politika tista, ki v imenu kapi-
tala manipulira z ekološkimi 
nevarnostmi  in minimalizira 
njihovo nevarnost.  Junakinja 
filma  Rdeča cona je učiteljica 
Claire,  ki je priča katastrofal-
nemu požaru,  ki izbruhne v do-
mala zapuščenem zaselku... 

Sobota, 18. septembra 
T V S I 
GROZNI DR. PHIBES, an-
gleška grozljivka, 1971 
Igrajo:  Vincent  Priče,  Joseph 
Cotten,  Hugh Griffith 
Režija:  Robert  Fuest 
Dr. Anton Phibes je zelo bogat, 

slaven in poln sovraštva.  V  av-
tomobilski nesreči  sta se oba 
z ženo nevarno  poškodovala. 
On je izgubil  glas, in zdaj lahko 
govori  zgolj s posebnim teh-
ničnim pripomočkom. Njegova 
žean pa je med operacijo um-
rla in dr. Phibes je trdno 
odločen, da jo maščuje. Dese-
tim sodelujočim pri operaciji  je 
namenil grozljive  smrti:  zadele 
naj bi jih prekletstva,  ki so v 
Stari zavezi  zadela Egipt... 

Nedelja,  19. septembra 

T V S I 
MARIO, kanadski film, 1982 

Igrajo:  Xavier  Nonnan Peter-
mann, Francis  Reddy 

Režija:  Jean Beaudin 
Nemi deček Mario živi  svoje 
"pravo"  življenje  v domišljiji,  v 
sanjskem svetu srednjeveških 
osvajalnih pohodih Arabcev  na 
Star kontinent. Njegovo  že 
tako živo  fantazijo  podžiga  še 
starejši  brat Simon s svojim 
pripovedovanjem  zgodb in 
soudeležbo pri igri.  Mariov 
svet pa se v temeljih zamaje, 
ko se Simon zaljubi in mu na-
mesto Arabcev,  iskrih konjev 
in junaških bitk gre po glavi  He-
lene, ki pride v bližnji  kamp s 
starši  na počitnice. S koncem 
njenih počitnic je tudi konec 
ljubezni in brata ponovno 
zaživita  v svojem domišljij-

skem svetu:  samo, da še to-
krat bolj dosledno... 

T V S I 
OTROK JE TU, ameriški film, 
1980 
Igrajo:  Colteen  Devvhurst, 
VVarren  Oates, Devon Ericson 
Režija:  lVariš  Hussein 
Mati, kije prekipevala  od želje, 
da znova doživi  materinstvo,  je 
bila prepričana,  da bosta ob 
novorojeni  hčerki  z možem 
doživljala  še eno mladost. A se 
je usodno zmotila. Ob pogledu 
na mlade pare, se nenadoma 
zave, da s bliža petdesetim. 
Prvo  nič kaj prijetno prese-
nečenje za družino  je, ko se 
mati odpove praznovanju  roj-

stnega dne. Ta  odločitev  pa 
ima usodne posledice: 48-let-
nica se ob soočanju z dej-
stvom, da je njena mladost 
minila, vse bolj pogreza  v me-
lanholijo, ki kljub nenehnim 
spodbudam okolice in zdravni-
kov konča v hudi depresiji... 

Sreda,  22. septembra 
T V S I 
MLADOST, franc.alžirski 
film, 1991 
Igrajo:  Maurad Bounaas, Noz-
ka Khovradra 
Režija:  Rachid Bouchareb 
Alžirska  kinematografija  je pri 
nas malo znana - saj celo 
evropske  kinematografije  vse 

redkeje predstavljajo  svoje fil-
me na našem skromnem kine-
matografskem,  video in TV 
tržišču.  Sicer pa gre za močno 
kinematografijo,  ki je zaradi 
zgodovinskih  in gospodarskih 
razmer  zelo tesno povezana s 
francosko  filmsko  proizvodnjo. 
V  filmu  gre za problem fanta,  ki 
se kot imigrant  drugega  rodu 
že čuti Francoza,  ko ga ti zato, 
ker nima urejenih papirjev  - je 
namreč formalno  še vedno 
alžirski  državljan,  izženejo  v 
domovino prednikov,  kjer 
mora takoj k vojakom... 
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Atletika 
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Jolanda premočna za vse 
Na atletskem finalu  TOP 12 Slovenije so odmevne uvrstitve doseg-

li tudi velenjski atleti. Jolanda Steblovnik je znova dokazala, da v svojih 
panogah nima tekmice, saj je zmagala na 800 (2:12,99) in na 1.500 
metrov (4:36,30). V teku na 5.000 metrov pri moških je bil najboljši 
Bahtiri (14:18,19), s sekundo zaostanka pa se je z osebnim rekordom 
(14:19,14) na drugo mesto uvrstil Hrapič. Za Velenje je zmago pritek-
la še moška štafeta  4x 100 metrov (Janžovnik, Šalamon, Kranjc in Štor) 
s časom 43,73, ženska štafeta  4x400 metrov (V.Prašnikar, Petkovič, 
Pugelj in Steinbacher) pa je bila tretja s časom 4:17,87. 

Rudar:Koper 2:2(1:1) 

Le točka 
Nogometaši Rudarja so v 4.kolu 

po dolgem času znova zaigrali pred 
svojimi gledalci na svojem igrišču, 
ki so ga med tem povsem obnovili. 
Po besedah igralcev je na njem 
užitek igrati, žal pa nova travnata 
površina v nedeljo ni bila zadosti 
velik motiv za zmago. Velenjčani so 
v tekmi s še ncpremaganimi 
Koprčani izgubili točko. Po giban-
ju rezultata so bili gostje bliže zma-
gi, saj so kar dvakrat vodili. Po nji-
hovem prvem vodstvu (Gunjač v 
29.minuti) je v 33.minuti izenačil 
Spasojevič z lepim zadetkom z 17 
metrov, ki je bil tudi najboljši igra-
lec srečanja. Gostje so spet povedli 
v 68.minuti (Bečaj) in ko sta se jim 
že nasmihali obe točki je izenačenje 
domačim priigral Vidovič. Vkazen-
skem prostoru g a j e nepravilno 
zaustavil eden izmed koprskih 
nogometašev, Spasojevič pa se je 
še enkrat vpisal med strelce. Vseeno 
pa so bili Velenjčani bliže zmagi, saj 
so imeli znova številne priložnosti 
za zadetek, ki pa jih velenjski na-
padalci niso znali izkoristiti. V tabo-
ru domačih je bilo po tekmi kar 
precejšnje razočaranje, to šc zlasti 
velja za trenerja Draga Kostanjška, 
saj se je po tekmi med drugim 

vprašal: "če iz takšnih priložnosti 
kot so jih imeli danes ne znajo za-
deti - kdaj bodo sploh?" Gledalci pa 
se sprašujejo - igrišče imajo, kdaj 
bo učinkovita igra? Morda pa jim 
igralci vendarle lahko vrnejo, saj si 
želijo njihovega navijanja, saj je 
znano, da velenjsko nogometno 
občinstvo tega skorajda ne zna. 
Tudi v nedeljo so bili gledalci bolj 
ali manj nemi, nekoliko oživeli so 
šele po izenačujočem zadetku. Tre-
nerje po tem neuspehu, kije "zabel-
jen" še s prejšnjimi tremi ničlami v 
prvih krogih prvenstva, napovedal 
spremembe. Vsekakor pa za spre-
membe nima veliko, saj ima na vol-
jo le mlade in neizkušene nogome-
taše, podobno kot že nekaj let doslej, 
pa so tudi pred letošnjim prven-
stvom iz kluba odšli trije odlični 
igralci (Matjaž Cvikl, Amir Karič in 
Sabahudin Golač), zanje pa uprava 
ni dobila ustreznih zamenjav. 

Po štirih neuspešnih kolih so se 
"rudarji" znašli v najožjem krogu 
ekip za izpad. Malo verjetno je, da 
bi si položaj na prvenstveni lestvici 
(trenutno so predzadnji) izboljšali 
že v naslednjem kolu, v tekmi z 
državnimi prvaki v Ljubljani. 

• vos 

SET Vevče:ERA Šmartno 3:1 (0:0) 
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Niso zdržali do konca 
Na drugo gostovanje so nogometaši ERE odšli trdno odločeni, da se 

vrnejo s točko, če ne z obema. Igra na začetku tekme in ves prvi polčas 
je minila med obema kazenskima prostoroma, edine resnejše prilike pa 
niso izkoristili gostitelji, po odmoru so Šmarčani zaigrali bolj napadalno 
in so v 49.minuti povedli z zadetkom Malusa. Za tem so imeli še nekaj 
priložnosti, ki j ih niso vnovčili in v 67.minuti je sledila kazen. Domači 
so z enajstmetrovko izenačili, to jim je vlilo novih moči in v 75.ter 
82.minuti so dosegli še dva zadetka in zmago. V nedeljo bo v Šmartnem 
gost ERE ekipa Avto burna. Derbi kola bodo pričeli ob 16.uri. 

• Janko Goričnik 

Elkroj:TIMlaško"0-2~ 
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Nogometaši Elkroja so na prvem srečanju pred svojimi navijači izgubili 
z Laščani. Igrali sicer niso preveč slabo, vendarjim po dolgoletni odsotnosti 
s tekmovanj predvsem manjka potrebnih izkušenj. Že v soboto jih čaka 
težko gostovanje pri enem od favoritov  v medobčinski ligi, ekipi Šentjurja. 

LjubnolŠentjur 2:2 
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Glede na razplet tekme sta lahko s točko zadovoljna oba tekmeca. 
Oboji bi sicer lahko osvojili obe, temu pa so bili bliže gostje. V enak-
ovrednem srečanju so povedli domačini, gostje so izenačili, vodili z 2:1 
in pri tem rezultatu jim je domači vratar ubranil enajstmetrovko, domačini 
pa so pred koncem le uspeli izenačiti. Ljubenci so torej v dveh kolih igrali 
dvakrat 2:2 in s takšnim izidom bi bili gotovo zadovoljni tudi po sobot-
nem gostovanju na Vranskem. 

Usnjar:Kovinar 0:6 
Močno oslabljena ekipa Usnjarja, brez štirih igralcev, ki so jih nado-

mestili mladinci, se ni mogla upirati razigranim igralcem Kovinarja. 
Domačini so sicer imeli vsaj štiri lepe priložnosti, ki pa so ostale 
neizkoriščene in sledila je kazen. V soboto bo Usnjar gostoval pri ekipi 
TIM v Laškem, igralci pa bodo skušali nadomestiti doma izgubljeni točki. 

• L. K. 
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opekarna 
62250 PTUJ,  Zabjak  1, telefon:  062/  775-111,  telefax:  062/  776-531 

Proizvodnja opeke in opečnih zidakov 
* BLOK 6/1 29x19x19 
* BLOK 3/1 29x19x9 
* POLNILA 
* STROPNI NOSILCI 
* PREKLADE 

Veleprodaja in maloprodaja 
gradbenega materiala 
- Kritine (vse vrste strešnih kritin) 
- Termoizolacije (novoterm, stiropor) 
- Hidroizolacije 
- Pocinkane cevi 
- SCHIEDEL dimniki 

Salon keramike 
- Italijanska keramika 
- Sanitarna keramika 
- Vododvodni material 

Prodajalna ŽABICA - tel. 062/776-101 
- Uporabna keramika 

- Arhivska vina 
- Športna oprema 

Andrejev  oče podeljuje  pokal 
9. Klančnikov memorial 
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Letos le ena tekma 
Košarkarji šoštanjske Elektre se vsako leto spomnijo svojega nekdan-

jega košarkarja Andreja Klančnika s takoimenovanim "Klančnikovim 
memorialom". V soboto je bil že deveti, ki p a j e bil zelo okrnjen, saj je 
na njem poleg domače ekipe nastopil le še Citroen iz Celovca. Prenov-
ljena ekipa, ki jo znova vodi Janko Bukovič.je zlahka in visoko zmagala 
(83:49). Koše so dosegli Plešej 30, Mlinšek 12, Tajnik 10, Mrzel 9, Riz-
man in Mackovšek po 8 ter Dumbuya, Lipnik in Leskovšek po 2; 
najuspešnejši pri gostih, kijih trenira Celjan Cepin, so bili Meschik 12, 
Weidl 10 ter Bugglesheim 8. 

Tudi letos je pokal zmagovalni ekipi podelil Andrejev oče Ivan, enako 
najboljšemu igralcu Mlinšku, ki je po dolgem času znova oblekel 
košarkarski dres, in strelci Plešeju. Sicer pa seje po dveh letih v Velenju, 
ki sta bili bolj avantura z nestvarnimi cilji, Elektra spet vrnila v staro 
dvorano v Šoštanju; znova bo poskušal prvo ligo doseči trener Janko 
Bukovič, ki bo moral v soboto z igralci že v prvem kolu na vroči teren 
v Laško. 

• vos 

0PTE PTUJ - OD TEMELJEV DO STREHE 

Šahovske novice 
• Šahovska sekcija društva in-

validov Velenje je organizirala 
regijsko ekipno prvenstvo v hitro-
poteznem šahu, na katerem so nas-
topile ekipe celjske, zasavske in 
koroške regije. Vrstni red: I.Slov-
enj Gradec 23,5, 2.Dravograd 22, 
3.Žalec 20, četrti so bili gostitelji 
iz Velenja. 

• Na velikem ekipnem hitro-
poteznem turnirju Alpe Adria v 
Avstriji je nastopilo 200 šahistov 
iz Češke, Italije, Hrvaške, Avstrije 
in Slovenije, med njimi pa so lepe 
uspehe dosegli invalidi šahisti iz. 
Žalca. V "C" skupini je bila ekipa 
Žalca tretja, igrali pa so Kopač, 
Pevnik, Florjane in Grobelnik. 

Na turnirju posameznikov je 
nastopilo 180 šahistov. V skupini 
"C" s e j e izkazal Aleš Kopač iz 
Žalca, ki je s 17 točkami brez po-
raza zmagal, od 3.do 5.mesta pa so 
se uvrstili še Pevnik, Florjane in 
Grobelnik. 

• Šahovska sekcija žalskega 
društva invalidov je pripravila 
turnir v spomin na ustanovitelja 
društva invalidov občine Žalec 
Franca Lužnika in Ivana Otavnika 
ter šahista Srečka Habeta. Nasto-
pilo je 14 šahistov iz Velenja, Cel-
ja in Žalca. Zmagal je Stane Skok 
z 11 točkami, drugi je bil Jože Pe-
ternel z 10 (oba DIO Žalec), tretji 
pa Sahib Čeličkovič iz Velenja z 9 
točkami. 

• Jože  Grobelnik 

• V četrtek, 2. septembra, je bil 
po dveh mesecih premora ponovno 
na sporedu mesečni turnir za pre-
hodni pokal. Udeležilo se g a j e 20 
tekmovalcev, ki so odigrali 13 
krogov po švicarskem sistemu. 
Tempo igrejc bil 2 x 5 minut. Vrst-
ni red: 1. Milan Goršek 10.5, 2. 
Milan Matko 10, 3.Ivan Dražnik 
10, 4. Boris Brešar 8, 5. Andrej 
Novak 7.5 itd. 

• Andrej  Novak 

Kolesarji sekcije RLV so se vrnili 
z Grossglocknerja 
tu m ss ss m m es ss » » ® * a ® 

Vratolomni 
spusti in vzponi 

Kolesarska sekcija Rudnika 
lignita Velenje je precej aktiv-
na. Ne samo, da člani sodeluje-
jo na skoraj vseh kolesarskih 
prireditvah in maratonih blizu 
in daleč, vsako leto člani te 
sekcije opravijo tudi kakšno 
daljšo in bolj naporno pot. 
Letos, v drugi polovici avgusta, 
sojo s kolesi mahnili proti Avstr-
iji in se povzpeli na Grossglock-
ner. V treh dneh so prekolesar-
ili 500 kilometrov. 

Denar za "odpravo" so zbrali 
sami. Vse leto ga zbirajo in letos 
se ga je nabralo več kot sto 
tisočakov, nekaj je primaknil tudi 
sindikat in fantje  pravijo, da ga je 
bilo dovolj. Vseeno pa se vidi, da 
tudi kolesarjenje ni tako poceni, 
kot bi človek mislil. 

Na pot so krenili izpred velen-
jske pošte. Že prvi dan jih je čaka-
lo veliko kilometrov do Viča in po 
Avstriji do Šmohorja, kjer so 
prenočili. Naslednji dan so kole-
sarili proti Linzu in Grossglock-
nerju, ki je bil letos njihov cilj. 
"Vratolomne spuste in vzpone s 
te poti bomo še dolgo pomnili. 
Dobro so nas preznojili", pravi 
Zdravko Podkoritnik, vodja 
kolesarske sekcije RLV. kije kole-
saril skupaj z Dragom Jamnikar-
jem, Karlom Laznikom, 
Dušanom Drolcem in Borisom 
Vrhovškom. 

Zdravko  Podkoritnik  je gost 
v naši  redakciji  vsako  leto 

ta čas. Vedno  ima povedati 
veliko  zanimivega  s kakšne 

večje  in daljše  poti 

"Eno najlepših doživetij je 
bil rafting,  ki smo se ga udeležili. 
Je pa vsaka pot zanimiva, ved-
no znova odkrijemo veliko lep-
ega. Ta je bila še posebno. Kara-
vanke, Zilja..." 

Na pot vzamejo s seboj tudi 
serviserja in seveda veliko rezerv-
nih delov za kolesa, če bi na poti 
nastalo kaj nepredvidenega. Letos 
ni! 

• mkp 

"Skale 93" 
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Zmeda v A skupini 
V A skupini lige malega nogometa "Škale 93" sta bili v 18.kolu 

prestavljeni dve tekmi (Madl brokat:Mister X in LIR:Prijatelj i), zaradi 
izpada električne energije p a j e bila prekinjena tekma Texas:Lipov list 
pri vodstvu Lipovega lista z 2:0. Vse tri tekme bodo odigrali jutri, v petek. 
Se preostala dva rezultata: Saloon Konovo:KMN Podkraj 2:2, Zlatorog 
ŠkaleMron men 3:5. Lestvica sedaj ne kaže prave slike, zato je v oklepa-
ju število odigranih tekem: 1.MisterX 31 (17), 2.Saloon Konovo24(15), 
3.Prijatelji 24 (16), 4.KMN Podkraj 23 (18), 5.Lipov list 19 (15), 6.Madl 
brokat 17(15), 7.Texas 13 (16) (-2 ), 8.Zlatorog Škale 11 (17), 9.LIR 6 
(14) (-I) , 10.Iron men 6 ( 1 7 ) (-2); s 23 zadetki je najboljši strelec 
R.Hudarin (Mister X). 

Skupina B, 15.kolo: Šentilj:Tempo Florjan 1:0, Topolšica:Vigo Vin-
ska gora 1:4, KMN Fori ŠkaIe:ŠK Cirkovce 3:1, Mušketirji:Bistro Don 
Juan 2:5. KMN Bambino:Plešivec 5:3; vrstni red po popolnem 15.kolu: 
1 .KMN Fori Škale 29, 2.Vigo Vinska gora 20, 3.Bistro Don Juan 19, 
4.KMN Bambino 19, 5.Mušketirji 17, 6.Šentilj 13, 7.Plešivec 12, 
8.Topolšica 10,9.Tempo Florjan 7, 10.ŠK Cirkovce4; ogorčen boj torej 
zadrugo mesto; najboljša strelca sta s po 14 zadetki R. Kotnik (Mušketirji) 
in Kugler (Vigo). 
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Po hribih in dolinah 
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Srečanje planincev pod Špikom 
Po dokaj kisli in deževni minuli soboti, ki je marsikaomu prekrižala 

načrte, je Šaleško dolino in okolico pozdravilo precej lepše nedeljsko jutro. 
Oživele so poti, ki peljejo do planinskega doma na Paškem Kozjaku. Kar 
precej planincev seje zbralo to nedeljo pod Špikom, res, da ne toliko kot je 
organizator pričakoval, saj je marsikoga zadržal doma pogled na okoliške 
vrhove pokrite z megleno kapo. Toda tisti, ki so prišli, so to storili z namen-
om in željo, da skupaj proslavijo dan slovenskih planincev, katerih število 
presega stotisoč. Zbrali so se, da počastijo 100. obletnico obstoja te velike 
družine, in se spominjajo imena dveh velikih mož, ki sta se s svojim ple-
menitim delom neminljivo zapisala v zgodovino slovenskega planinstva. 
Franu Kocbeku in Dr. Johannesu Frischaufu.  Njuni obeležji odslej stojita v 
bližini doma planinccv v logarski dolini, na prostoru, odkoder je prečudovit 
pogled na mogočno severno ostenje Ojstrice in Planjave. Nedeljsko srečanje 
paje bilo tudi namenjeno medsebojnemu spoznavanju planincev, če pov-
zamemo nekaj misli iz pozdravnega nagovora predsednice matičnega društva 
Irene Brložnik, ki je med drugim še povedala, da kljub upadu članstva v 
zadnjem času šteje Planinsko društvo Velenje skupaj s sckcijami več kot 
dvatisoč članov. 

Pri tolikšnem številu pa je nemogoče, da se vsi med sabo poznamo, po 
končanem kulturnem programu med katerim so nekateri najzaslužnejši člani 
prejeli častni znak PZ Slovenije ali pisno priznanje PD Velenje, seje pričelo 
pravo planinsko veselje. 

Ob tej priliki smo za mnenje povprašali nekatere planince: 
Karel Strnišnik "Sam ne vem kolikokrat sem že bil na Paškem Kozjaku. 

Ravno danes sem dobil triintrideseto značko 
Šaleške poti. Prehodil sem že tudi druge 
podobne poti, med katerimi je tudi Slovens-
ka, vendar mi je Šaleška najbolj pri srcu. Zdi 
se mi prav, da se planinci iz naše doline 
takole zberemo skupaj, in se tako vsaj 
približno spoznamo. Ce me vprašujete kako 
se počutim, moram reči. da odlično. Če mi bo 
zdravje dopuščalo bom tudi v bodoče rad 
prišel na takšen planinski shod." 

Tjaša Strnišnik vnukinja: "Danes sem 
tukaj skupaj z 
dedom. Z 
njim \ tudi 
hodiva v pla-

nine. Danes sem še posebej vesela saj sem 
prejela že drugo značko Šaleška planinske 
poti. Tudi drugače jc danes tukaj prijetno, le 
škoda, da ni več mojih vrstnikov." 

Anica Sabec: "Prihajam iz Šmartnega ob 
Paki. Vzrok 
za moje veli-
ko zadovol-
jstvo je srebr-
ni častni znak 
PZ Slovenije, 
katerega sem prijela na današnij slovestnos-
ti. Za takšno in podobno srečanje pa sem 
mnenja, da so zelo dobrodošla, saj sem sama 
spoznala kako malo ljudi poznam." 

Tako so povedali naši sogovorniki. Kljub 
nekoliko skromnješi udeležbi je letošnje 
srečanje planincev iz šaleške doline in oko-
lice lepo uspelo, zakar gre zasluga priza-
devnim članom komisije za izletništvo in pro-

pagando z Marjanom Skazom na čelu. Daje bilo razpoloženje res prijetno 
gre zahvala oskrbnikoma planinskega doma, zakoncema Ramšak, ki sta za 
vsakega pohodnika brezplačno pripravila topel napitek. Svoje so prispevali 
tudi posamezni domačini in pridni muzikantje. Največ pa planinci, ki so se 
potem še dolgo zabavali, nekateri precej dolgo v noč. 

Toda kaj hočemo, daj je samo enkrat na leto dan slovenskih planincev. 
• M. Hrust I 

nvro-MOTO TRGOVINO 
SCftVIS,  STORITVC, d.o.o 
Mariborska 112, Celje (pri LIK Savinja) 
Telefon: (063) 32481 
Odp. čas: delavnik od 8. do 18. ure, 
sobota od 8. do 12. ure 

V ČASU 
CELJESKEGA SEJMA 
IZJEMNI POPUSTI!!! 
* 20 % ceneje ves program  TOMOS 
* 5 % ceneje motorna kolesa GILERA 

in PIAGGIO (Sfera  in Vespa!) 
*  NOVO! 

Prodaja  in zastopstvo  TRAKTORJEV 
in KOSILNIC "GOLDONI"! 

KUPCI, POZOR!!! 
V času celjskega sejma odprto tudi 
v SOBOTO in NEDELJO od 8. do 18. ure! 

Avto moto turing klub Velenje 
mm ms % m « m % m m®®®®®®® mm sssssss« 

Rally za prvenstvo in obletnico 
AMTK Velenje bo ob pomoči mnogih navdušencev prihodnjo soboto, 

25.septembra, znova organiziral rally za prvenstvo Slovenije. To bo jubile-
jni, že 10,rally v Šaleški dolini, tokrat mu bo ime "Rally Škoda", saj je po 
mnogih težavah, posebej seveda finančnih,  na pomoč priskočil Avto Im-
pex iz Ljubljane in prevzel pokroviteljstvo nad tekmovanjem. Gledena to, 
da so s tem finančne  težave delono rešene, seje organizacijski odbor bolj 
posvetil pripravi samega tekmovanja. Določil je traso, ki ponekod poteka 
po dosedanjih preizkušnjah, nekaj paje tudi novih. Točnega poteka rallyja 
organizatorji ne želijo predhodno objavljati, ker želijo s tem preprečiti nep-
otrebno treniranje. 

Tokrat bo rally kratek. Štart bo ob 8.uri na kotalkališču, kjer bo že 
ob 14.30 tudi cilj. Zaključek bo v večnamenski dvorani v Vinski Gori. 
Ob razglasitvi rezultatov bodo pripravili zabavo za vse, ki bodo želeli 
priti in pozdraviti najboljše slovenske avtomobiliste. Na listi prijavljenih 
je doslej 42 posadk iz Slovenije in ena iz Avstrije. 
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Balinanje 

Le še Trebeliško 
Minulo soboto so balinarji odigrali še 13.kolo v 2.drž.avni ligi vzhod. 

Klubi iz šaleške zveze so izgubili in so tako na "dobri" poti nazaj v območno 
ligo. Le Instor Trebeliško ima ob dveh zmagah v zadnjih dveh kolih še 
možnosti, ekip RLV in Partizan Trbovlje pa ne more rešiti niti čudež. 

* * * 

Sklenjena je liga v ŠOBZ za člane. Zmagal je BK Šampion iz Rogaške 
Slatine in se uvrstil v 2.1igo - vzhod. Če bi v tej ligi slučajno ostali vsi klubi 
iz ŠOBZ, bi tako imeli v 2.ligi kar štiri klube izmed sedmih in bi bili 
najuspešnejši med devetimi območnimi zvezami v Sleoveniji. 

Dečki so imeli v Škofji  Loki izbirno tekmovanje za nastop na državnem 
prvenstvu. Nastop na prvenstvu sije s 6.mestom priboril Miran Križančič. 

• Boris Knavs 

Smučarski skoki 
Namizni tenis 

Ponovna uveljavitev najmlajših 
Člani velenjskega namiznoteniškega kluba ERA so oh pomoči številnih 

sponzorjev organizirali kvalifikacijski  turnir za pionirke. Med 50 igralkami so 
nastopile tudi 4 domačinke, prvih 8 pa sije priborilo pravico nastopa na turnirju 
TOP 12. Dve velenjski tekmovalki sta se uvrstili med 16 najboljših, od boljše 
uvrstitvejiaiu ie ločil fes  nesrečen žreb. Karmen Steblovnikje izgubila s rinai-
istko Evo Drnovšek iz Ljubljane, Saša Koprivec pa z zmagovalko Mojsilovičevo 
s Ptuja. Zadovoljili sta tudi Maja Ahtik in Tamara Rampre, ki je bila s 7 leti 
najmlajša udeleženka. Fantje so imeli enak turnir v Preserjah, kjer so med 114 
tekmovalci nastopili Gruber, Gerlica in Simončič, ki seje 7. odličnim 3.mestom 
uvrstil na TOP 12 za kadete, kamor sta se dva igralca ERE že uvrstila, kar klub 
uvršča med najuspešnejše v Sloveniji. Na "prazniku športa" v pobratenem itali-
janskem mestu Udine sta Velenje zastopala Tadej Vodušek in Uroš Slatinšek. Nas-
topila sta na velikem mednarodnem turnirju ob 25-letnici tamkajšnjega kluba, 
predstavnike Velenja paje vodil predsednik kluba ERA Vojko Koprivec. 

• A.Vodušek 

Pikado 
m m m 

Sprememba na vrhu 
Do konca tekmovanja za pokal Poletje 1993 v Starem Velenju sta osta-

li še dve koli, boj za skupnega zmagovalca pa seje po 9.turnirju precej zaos-
tril, saj seje z odličnimi nastopipovsem v ospredje prebil Dejan Pfeifer  in 
prejšnje tri vodilne potisnil za mesto navzdol. Na 9.turnirju je nastopilo 14 
igralcev, zmagal pa j e Jančič z 10 točkami, pred Pfeiferjem  (oba Baron), 
Lešnikom, Svečkom in Čerenakom (vsi Gorenje) po 9 točk. V skupnem 
seštevku je sedaj vrstni red naslednji: Pfeifer  64, Grmič 61, Trs 55, Čirič 
54, Jančič 47 itd. Predzadnji turnir bo jutri (petek) ob 19.do 21.ure. 

• Milan Goršek 

Modelarstvo 
m vt. •», 

Zagrizeno v Ljubljani... 
V nedeljo je bilo v Ljubljani mednarodno tekmovanje modelarjev z 

daljinsko vodenimi čolni kategorij FSR - V, ki je štelo tudi za slovensko 
državno prvenstvo. Uvrstitve velenjskih modelarjev - FSR-V: 
2.MeIanšek, 6.Škoflek;  FSR-V-3,5: 4.Vodončnik, 8.Šentjurc; FSR-V-
6,5: 2,Melanšek, 3.Škoflek;  FSR-V-15: 7.Klaus, 9.Vodončnik, 
lO.Melanšek. Še bolj zanimivo bo v nedeljo na velenjskem Jezeru, kjer 
bo Klub vodnih športov pripravil 4.in zadnje letošnje tekmovanje za 
državno prvenstvo. Tekmovanje bo odločilno za naslove prvakov v vseh 
kategorijah, nastopili pa bodo tudi modelarji iz Italije, Avstrije in 
Madžarske. Trajalo bo od 9.do 16.ure. 

m j. m, j. v. 

Na skakalnici v Moravčah je bilo letno državno prvenstvo za dečke do 
11 let. Nastopilo je 60 skakalcev iz 9 slovenskih klubov. Med velenjskimi 
upi jc bil na 7.mestu najboljši Uroš Tovornik. Marko Peršc je bil 26., Mar-
cel Klemenčič 28., prva tri mesta pa so osvojili Čavlovič, Brankovič in Urh 
iz kranjskega Triglav Telinga. 

VEPLASj  velenjska  plastika, 
d.o.o., Strbenkova  1, Velenje 

Smo mlad kolektiv,  ki vemo kaj hočemo. Za 
soočenje z izzivi  potrebujemo dobre kadre. 
Iščemo 

PERSPEKTIVNE  MLADE KADRE 
z višjo  ali visoko izobrazbo,  ki bodo takoj 
ali sčasoma prevzeli  vodstvena  in vodilna 
delovna mesta na področju  razvoja, 
komerciale in proizvodnje. 
Zaželjene  so delovne  izkušnje  ter  obvezno 
znanje vsaj  enega od svetovnih  jezikov. 
Če se vam zdi zanimivo,  pošljite pisne 
prijave  na naš naslov v osmih dneh po 
objavi  oglasa. Kmalu vas bomo obvestili  o 
našem prvem skupnem srečanju. 

Veplas,  Strbenkova  1, VELENJE 
Kadrovska  služba 

DEL CAS: 
vsak dan od 7. do 18., 
sobota od 7. do 13. ure AVTO 

Mastnak 
Partizanska 7, Velenje, ^855 380 

• SERVISNO VZDRŽEVANJI  VOZIL 
• VULKANIZERSTVO 
» TRGOVINA 
» RENT a CAR 
• RAČUNALNIŠKA  NASTAVITEV 

PREME (optiko) 

V  trgovini  vam ponujamo rezervne  dele 
po izjemno  konkurenčnih  cenah. 

Cene rent  -a-car storitev: 
- JUGO, ZASTAVA 101, RENAULT 4 4200 SIT NA DAN 
-OPEL KADET, GOLF, AX 6900 SIT NA DAN 
-AUDI 80, RENAULT 21 8500 SIT NA DAN 

Cene veljajo  za neomejeno kilometrov.  V  ceni  je vključeno  tudi 
zavarovanje. 

KAKOVOST  IN  KVALITETA  SE POTRJUJE 
S 15 LETNO  TRADICIJO. 



* RADIJSKI MOZAIK * RADIJSKI MOZAIK * RADIJSKI MOZAIK * RADIJSKI MOZAIK 

Jutri veliki finale 

v Starem Velenju so sklenjena. 

Mario,  dunajski  deček,  je julija 
osvojil  srca Velenjčanov  in 

mnogih radijskih  poslušalcev 
in se s svojo  "Pesem slepega 
dečka resno poteguje  za zlato 

sonce." 
Namestiti moramo le še opremo 
in potem se bomo oglašali od 
tam. • 

M mz, fot  vos 

Snežna jama v akvarelih 
Alojza Zavolovška 

V prostorih galerije Kultur-
nega centra Ivana Napotnika 
Velenje so prejšnji petek odprli 
razstavo akvarelov Alojza Za-
volovška iz Mozirja. Namenili 
so jo slikaijevi 65 - letnici. Kot 
likovni pedagog je poznan tudi 
v velenjski občini, da ne omen-
jamo posebej njegovega dela v 
Društvu šaleških likovnikov. 

Tokrat se je Lojze širšemu 
krogu ljudi predstavil z motovi 
iz Snežne jame na Raduhi. 

Ob tej priložnosti je avtoija 
in njegovo delo številnim ude-
ležencem otvoritve razstave 
predstavila kustosinja Milena 
Koren - Božiček. Ob Evi Zavo-
Iovšek, ki je zaigrala na klavir, 
so kulturni program s prikazom 
barvnih diapozitivov popestrili 
tudi člani Jamarskega kluba 
"Črni galeb" iz Prebolda. Raz-
stava bo odprta približno me-
sec dni. 

• (tp) 
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OGLASI 
RDEČE IN BELO GROZDJE, ter 
vino za stekleničenje prodam. S 
858-884. 

MARIJA ŠPEGEL Z MUTE spo-
roča, da bo prodajala mlade 
kokoši nesnice v nedeljo 19.9. 
od 8.30 do 9. ure v Šaleku pri 
Stropniku. 8 0602-61-202. 

ODKUPUJEM REZAN IN OKRO-
GEL HRASTOV LES. Ivo Lahov-
nik, Cesta talcev 4, Velenje, 
8 063-853-316. 

SIT za komad. Informacije  po te-
lefonu  831-940, od 7. do 15. 
ure. « 
V CENTRU VELENJA oddam tro-
sobno stanovanje za poslovne 
namene. 8 062-771-849. 

RDEČE SORTE GROZDJA, pro-
dam. Informacije  po telefonu 
069-81-047 po 20. uri. 

T E D E N S K O  P O R O Č I L O 0 M E R I T -
V A H O N E S N A Ž E N O S T I  Z R A K A 
N A O B M O Č J U O B Č I N E V E L E N J E 
V tednu od 6.9. do 12. 9.1993 so 
povprečne 24-urne koncentracije 
S02, izmerjene v AMP na območju 
občine Velenje, prekoračevale do-
voljeno dnevno koncentracijo: 
125 mikro-g S02/m3 za urbana in 
industrijska območja 

OPEL KADETT1300 in 1300 S, 
prodam. 8 856-219. 

IVTmffffmfTTTTffffTI 

IŠČEMO MOŠKEGA s končano 
V. ali VI. stopnjo šolske izo-
brazbe, z vozniškim izpitom B 
kategorije in aktivnim znanjem 
enega tujega jezika, 8 dopol-
dan 852-182. 

ZASTAVO 126 P, letnik 80, regi-
striran do 9 3 / 1 1 prodam. Cena 
po dogovoru. S 882-880. 
KINTE KUNTA, zelo lepo oprem-
ljen, prodam. Cena po dogovoru. 
S 855-637. 
INŠTRUIRAM MATEMATIKO za 
srednje šole. 8 857-729. 
RDEČE IN BELO GROZDJE ter 
vino za stekleničenje, prodam. 
S 858-884. 
RABLJENO FRANCOSKO POSTEL-
JO 200 X 160 cm, ugodno pro-
dam. S 881-000. 

REDNO ALI HONORARNO ZA-
POSLIMO VEČ POTNIKOV za 
prodajo iskanih artiklov na 
širšem območju Velenja in Sa-
vinjske doline. Če želite za-
služiti se nam pridružite in 
pokličite po telefonu  068-24-
780 ali 24-781 ali 23-640. 

UGODNO PRODAJAMO RJAVE 
KOKOŠI NA FARMI KOTNIK, 
Ljubija 6, v petek 17. in sobo-
to 18. septembra, po ceni 
150,00 SIT za komad. Informa-
cije po telefonu  831-680. 

PRODAJAMO MLADE KOKOŠI, 
tik pred nesnosfjo  na farmi  v 
VARPOUU, poceni 600 ,00 

DOBRO OHRANJEN KOMBINI-
RAN HLADILNIK, ugodno pro-
dam. 8 881-383 popoldan. 
STANOVANJSKO PRAVICO KU-
PIM. 8 857-257. 

SUHA BUKOVA DRVA PRODAM. 
8 893-071. 

RELAX CELJE d.o.o. VAM NUDI 
PSIHORELAKSACIJO na moder-
nih napravah, akupunkturo, pogo-
vor s psihologom itn... Celje, 
Valvazorjeva 6, 8 35-479 popol-
dne. 

ODDAM OPREMLJENO SOBO V 
CENTRU MESTA VELENJA, osebi 
srednjih let za manjšo pomoč v 
privat h i š i .8 v uredništvu 
Našega časa. 

KOMPLET TESNILA ZA MOTOR 

SKORAJ NOVO PREČNO FLAVTO 
JAMAHA 2 1 1 S PRODAM. 8 
8 5 0 2 8 4 . 

TELICO STARO 16 MESECEV 
PRODAM. 8 882-860. 

MIZARSKO DELAVNICO Z VSEM 
INVENTARJEM dam v najem, pro-
dam pa suh rčzan les, mešan 10 
m3. 8 853-826. 

SADNI MLIN NA KAMNE, preme-
ra I m prodam. 8 893-205. 

ROLETE IN ZALUZIJE v več bar-
vah izdelujem in montiram. 8 
0609-612-634 ali 063-24-
296. 

MOTOR TORI PRODAM za 300 
DEM. 8 857-097. 

JUGO 45 AX, letnik 88 prodam. 
Informacije  po telefonu  857-066 
po 18. uri. 

TALBOT SAMBA, letnik 1982, 
prodam. 8 856-864. 

MOTORNO KOLO ROG EXPRES, 
prodam. 8 853-909. 

KINO VELENJE 

D O M K U L T U R E 
Nedelja, 19. septembra  ob 10. 
uri M A T I N E J A 
W A Y N E O V  S V E T  - "odšteka-
na" glasbena komedija za ljubi-
telje Metalice! Glasbo so v film 
prispevali Queen, Cinderella, 
Gary VVright, Red Hot Chili Pep-
pers, Black Sabath, Wayne 
and Garth, Tia Carrere, Jimi 
Henrix, Alice Cooper, Eric Clap-
ton... 

Režija: Penelope Spheeris 
Vloge: Mike Myers, Dana Car-
vey, Rob Lowe, Tia Carrere, Ali-
ce Cooper... 
Ponedeljek, 20. septembra  ob 
20. uri 
W A Y N E 0 V  S V E T - komedija. 

K I N O Š O Š T A N J 

Torek,  21. septembra  ob 18. uri 
W A Y N E 0 V  S V E T 

K I N O Š M A R T N O O B 
P A K I 

Torek,  21. septembra  ob 20. uri 
W A Y N E 0 V  S V E T 
Prihaja komedija NAPIHNJENCI 
2 (sobota-nočna, nedelja-dopol-
dan in ponedeljek)! 
Naslednji teden (2., 3.10.) tudi 
v Velenju Jurski park!!!!!!!!!!!!!! 

107,8 MHz (oddajnik Plešivec) in 88,9 
MHz (oddajnik Velenje) 
Č E T R T E K ,  1 6 . S E P T E M B R A :  6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila; 7.00 
Jutranja kronika; 7.30 Horoskop; 8.00 Vaš glas, naša glasba: 9.00 
Ljubljanska banka se predstavi; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje. 
14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.30 Dogodki in odmevi; 16.10 Po-
slovni utrinek; 16.30 Kdaj,kje,kaj; 17.00 Zdravniški nasveti; 18.30 
Poročila; 19.00 Na svidenje. 

P E T E K ,  1 7 . S E P T E M B R A : 6.00 Dobrojutro; 6.15 Brskamo po zgodo-
vini; 6.30 Poročila; 7.00 Jutranja kronika; 7.30 Horoskop; 9.30 
Poročila; 10.00 Na svidenje. 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.30 
Dogodki in odmevi; 16.00 Petkov klepet; 16.30 Za konec tedna; 
18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

S O B O T A , 1 8 . S E P T E M B R A :  6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila; 7.00 Ju-
tranja kronika; 7.30 Horoskop; 8.30 Izbor pesmi tedna; 9.30 
Poročila; 10.00 Na svidenje. 14.00 Pozdrav; Vaše čestitke in pozdra-
vi; 14.30 Poročila; 15.30 Dogodki in odmevi; 16.30 Kdaj,kje,kaj; 
17.00 Minute za film; 18.00 V imenu Sove; 18.30 Poročila; 19.00 
Na svidenje. 

N E D E L J A , 1 9 . S E P T E M B R A :  6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila; 7.00 
Jutranja kronika; 7.30 Horoskop; 8.00 Nedeljski utrinek; 9.30 Trič 
trač in druge čveke; 10.00 Na svidenje. 14.00 Pozdrav; Vaše čestitke 
in pozdravi; (vmes ob 14.30 Poročila; ob 14.50; 15.50 in 16.50 epp 
bloki); 17.30 Minute z domačimi ansambli; 18.15 Duhovna iskanja; 
18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

P O N E D E L J E K , 2 0 . S E P T E M B R A :  6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila: 
7.00 Jutranja kronika; 7.30 Horoskop; 8.00 Kličemo policijo; 9.00 
Kmetijski nasveti; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje. 14.00 Pozdrav: 
14.30 Poročila; 15.30 Dogodki in odmevi; 16.30 Kdaj,kje,kaj; 17.00 
Ponedeljkov šport; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

T O R E K ,  21. S E P T E M B R A : 6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila; 7.00 Ju-
tranja kronika; 7.30 Horoskop; 8.00 Odstopim, odstopiš; 8.30 Bor-
zni kotiček; 9.30 Poročila; 9.45 Kuharske variacije; 10.00 Na 
svidenje. 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 15.30 Dogodki in odmevi; 
16.30 Kdaj,kje,kaj; 17.00 Naši kraji in ljudje; 17.30 Pa zapojmo eno 
po slovensko; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

S R E D A , 22. S E P T E M B R A : 6.00 Dobrojutro; 6.30 Poročila; 7.00 Ju-
tranja kronika; 7.30 Horoskop; 8.00 Problem je vaš, rešitev je naša; 
9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje. 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 
15.30 Dogodki in odmevi; 16.30 Kdaj,kje,kaj; 17.00 Mi in vi; 17.30 
Novi pomp; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

PIKA SE VRAČA! 
100 mikro-g S02/m3 za nein-
dust. .zaščitena in rekreacijska 
območja v naslednjih dneh (mikro-
gramov S02/m3 zraka): 
7.9. AMP GRAŠKA GORA 12 0 
8.9. AMP ŠOŠTANJ 230 
9.9. AMP ŠOŠTANJ 210 
10.9. AMP ŠOŠTANJ 130 

I Sekretariat  za varstvo  okolja 
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Samo triindvajsetkrat šc gremo 
spat in Pika Nogavička ter 7.  njo sto-
tine njenih dvojčic (pravzaprav sto-
ti nčic) bodo do vrha napolnile Titov 
trg sredi Velenja. 9. oktobra bo torej 
PIK1N DAN - dan igre in veselja za 
vse otroke že nekaj dni prej pa se bo 
začel P1K1N FESTIVAL. Pikin fe-
stival se reče vsem prireditvam čez 
teden, ob koncu tega festivala  pa še 
PIKIN DAN, kije špica vsega. 

Kaj se bo torej dogajalo? 
Med festivalom  si bodo šolarji v 

Velenju, Šoštanju in Šmartnem ob 
Paki ogledali celo vrsto otroških 
gledaliških in lutkarskih predstav, 
Miša Molk nam bo predstavila Pol-
deta Bibiča in Marjana Bačka, ki 
igrata tudi Martina Krpana, vsak 
popoldan pa se bodo na Titovem 
trgu (ali v Domu kulture, če bo 
deževalo) predstavljale osnovne 
šole. 

Spisek dogodkov in zanimivosti na 
Pikinem dnevu paje že tako dolg, da si 
bo morala Pika počasi kupiti računal-
nik, da bo vse skupaj zmogla. Na Piki-
nem odru sredi Pikinega trga (saj veste 
- ta dan je Titov trg - Pikin trg) se bo 
ves čas nekaj dogajalo, peli bomo in 
plesali pod vodstvom Klobučnikov, 
Mete in Roberta; 

na stojnicah si boste lahko pri-
voščili kostanj ali palačinko, tetka je-
sen bo morda podarila kakšno 
jabolko, v Pikinih delavnicah bomo 
ustvarjali, v eni od njih nam bodo 
prisili PIKIN GUMB (Pozor: PIKIN 
GUMB je letošnji simbol - vsaka de-
klica, ki bo vsaj malo Pika, bo lep ve-
lik, rumen gumbdobila zastonj); igrali 
se bomo v peskovniku, z barvami 
obarvali Pikin trg; vsi bomo zavarova-
ni pri Zavarovalnici Triglav, ki bo 
menda pripeljala ta pravi Aljažev 
stolp s Triglava... 

In še sto zanimivih stvari bo. ampak 
ne smemo izdati vsega naenkrat, razen 
morda šc to, da bodo ob koncu na Piki-
ni zabavi igrali ČUKI (saj veste: Kro-
kodilčki v očeh...); Pikin pravljični 
gost bo letos Martin Krpan, Pikina 
mama (samo za ta dan seve) pa bo 
Štefka  Kučan, prva dama naše države, 
ki je z veseljem prevzela pokrovitel-
jstvo nad prireditvijo. 

In, če bo deževalo sploh ne bo kata-
strofa  in jok in stok. Vsi se bomo 
stiščali v Rdečo dvorano. Tudi za 
starše bo prostor in za prijatelje, kijih 
imate po Sloveniji. Povabitejih! 

Pa štumpf  potegnite iz omar. če jih 
še niso molji oglodali... v soboto 9. ok-
tobra bo PIKIN DAN. 

G A S I L S K O D R U Š T V O V E L E N J E 
o r g a n i z i r a 

D R U Ž A B N O Z A B A V N O P R I R E D I T E V 

V I S C I I I G A S I L S K I )  NOČ 
v soboto, 18. septembra s pričetkom ob 17. uri 

pri Gasilskem domu v Velenju} 
Program:  srečanje  gasilskih družin,  zabavne igre 

in presenečenja,  zares bogat srečolov, 
streljanje  za nagrado  "Koštrun",  ples in zabava 

ob zvokih  ansambla PODKRAJSKI  FANTJE. 
Prireditev bo ob vsakem vremenu! 

v Dobrodošli med Velenjske gasilce! 

Tole poletje smo preživljali 
velenjski radijci in kajevci zares 
delovno. Sestavili smo karavano 
trinajstih poletnih pesmic, se z 
njo predstavljali v živo, vrteli le-
stvico na Radiu Velenje vsak po-
nedeljek in objavljali kupone v 
tedniku Kaj. Bralci in poslušalci 
ste se pridno odzivali in navijali 
za svoje najljubše pesmice. To 
nedeljo smo se predstavili na cel-
j skem obrtnem sejmu, kjer je 
obiskovalce najbolj navdušila 
Sanja Mlinar, sicer pa je v vrhu 
velika gneča, tako da nt še nič 
odločenega. Bomo videli, kako 
bo jutri, ko bomo sešteli vse gla-
sove in najboljšemu podelili zla-
to sonce, sončeca pa bodo prejeli 
tudi ostali nastopajoči v spomin 
na prvo veliko akcijo pesem po-
letja, ki jo bomo zagotovo še po-
novili. Gosta jutrišnje prireditve 
bo Sanja Doležar, z nami bo kot 
vedno to poletje Vinko Šimek, 
zabavala pa vas bosta tudi 
Strašna Jožeta. 

Jutri bo za velenjske radijce 
tudi sicer pomemben dan. Grad-
bena dela v našem novem studiu 

0 V B 

Za zlato  sonce prepeva  to poletje  tudi  skupina Vesna  iz Velenja 

Kaj  in Radio Velenje  s Pesmijo  poletja  na celjskem sejmu 



GIBANJE PREBIVALSTVA 

Občina Velenje 
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Poroke: Maksimilijan Špeglič, 
Zavodnje St. 2 5 / a in Suzana 
Bizjak, Zavodnje št. 25 /a ; De-
jan Mlinar, Velenje, Šlandrova 
c.št. 12 in Branka Cucolič, Ve-
lenje, Kersnikova c.št. 4; Bran-
ko Hudournik, Ravne št. 1 7 / a 
in Danica Zacirkovnik, Gavce 
št. 49 / a . 

Smrti: Vincenc Pantner, roj. 
1912, Kozjak št. 68; Frančiška 
Brezovnik, roj. 1909 , Skorno 
št. 37; Kari Borovnik, roj. 1942, 
Plešivec št. 65; Franc Verko, 
roj. 1907, Topolšica št. 125; 
Frančišek Zupane, roj. 1910, 
Hruševec št. 37; Zofija  Šalej, 
roj. 1913, Žalec, Šlandrov trg 
št. 16; Terezija Sešel , roj. 
1905, Črnova št. 17; Alojz Hla-
din, roj. 1910, Huda jama št. 
18; Anton KoCevar, roj. 1938, 
Polzela št. 147; Ivan Tomšič, 
roj. 1909, Frankolovo št. 20; 
Ludovik Pergovnik, roj. 1937, 
Velenje, Kidričeva c.št. 3; Ana 
Pori, roj. 1912, Čečovlje št. 
9/c; Štefan  Čuček, roj. 1920, 
Kozje št. 34; Martin Podlesnik, 
roj. 1903, Dol Suha št. 12; Kla-
ra Krajnc, roj. 1904, Kasaze št. 
21. 

Občina Žalec 
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Poroka: Darko Turnšek, Migoj-
nice in Irena Gostečnik, Žalec; 
Dejan Tratnik, Galicija in Špela 
PireCnik, Žalec; Drago Umek, 
Griže in Marija Jurak, Zabukovi-
ca; Igor Simončič, Celje in Si-
mona Brezak, Zg. Grušovlje 

Smrti: Marija Šuper, stara 7 3 
let, druž. upok., Studence št. 
24; Marija Mohor, stara 65 let, 
upokojenka, Jeronim št. 46; 
Franc Podbregar, star 57 let, 
upokojenec, Poljče št. 7; Cecili-
ja Kolenc, stara 86 let, upoko-
jenka, Založe št. 25; Peter 
Žagar, star 5 3 let, upokojenec, 
Polzela št. 207. 

Občina Mozirje 

Poroki: Franc Krumpačnik, 
1960, Ljubno/Sav., Cesta v 
Rastke 86 in Antonija Lesjak, 
1969, Žlabor 3; Matjaž Juvan, 
1967, Loke pri Mozirju 3 1 in 
Marija Moličnik, 1967, Loke pri 
Moziiju 31. 
Smrti: Frančiška Cajner, 1921, 
Primož 39; Martin Podlesnik, 
1903, Dol Suha 13; Jožef  Bud-
na, 1920 , Ljubno/Sa., Na 
Pečeh 7; Ana Robnik, 1912 , 
Solčava 53. 

DEŽURSTVA 
Občina Velenje 
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Zdravniki: 
Četrtek, 16. septembra - dopol-
dan dr. Gašper, popoldan dr. 
V.Renko, nočni dr. Friškovec in 
dr. Jonko 
Petek, 17. septembra - dopoldan 
dr. Slavič, popoldan dr. Žuber, 
nočni dr. Kozorog in dr. Gašper 
Soboto, 18. septembra in nedel-
jo, 19. septembra - dr. V.Renko, 
dr. Vrabič in dr. Lazar 
Ponedeljek, 20. septembra - do-
poldan dr. Grošelj, popoldan 
dr. Friškovec, nočni dr. Rus in 
dr. V.Renko 
Zobozdravstvo: 
Soboto, 18. septembra in nedel-
jo, 19. septembra - dr. Majda 
Budna od 8. do 12. ure v dežurni 
zobni ambulanti ZZ Velenje. 
Lekarna: 
Ob sobotah, nedeljah in prazni-
kih je dežurna lekarna v Velenju 
z enourno prekinitvijo med 12. 
in 13. uro. 
Veterinarska postaja v Šoštanju: 
Od 17. septembra do 24. septem-
bra- Franc Blatnik, dr .vet. med., 
Stanetova 47, tel.: 857-875. 

BB»«Stt3£8S«88 
Občina Mozirje: 
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Veterinarska postaja v Mozirju: 
Do 19. septembra - Drago 
Zagožen, dr.vet.med., Ljubno, 
tel.: 841-769. 
Od 20. septembra do 26. sep-
tembra - Marjan Lešnik, dr.vet. 
med., Ljubija, tel.: 831-219. 

TRGOVINA  KOŠARICA 
Pernovo 17a (pri  Veliki  Pirešici),  tel.: 

£ 
SLADKOR 50/1 KG 69.90 
MOKA T  500 25/1 KG 39.90 
MOKA T  850 25/1 KG 32.90 
OUE ZVEZDA  11 127.90 
TESTENINE  1/2 KG 61.90 
RIŽITAL.  1KG 85.00 
KAVA  BAR CELA 1 KG 539.00 
VEGETA  1KG 699.00 
ČEBULA  za ozimnico10/1  KG 55.90 
KROMPIR  za ozimnico  1 KG 28.90 

PIVO  1 ZABOJ  1225.00 
RADENSKA  1 ZABOJ  480.00 
JERUZALEMČAN  1L 233.00 
GRAJSKI  RIZLING  1L 99.90 
JUlCE  mUCTAL  1 L 89.90 
PRAŠEK  J0LY  3 KG 419.90 
PRAŠ. WEISSERIESE  3 KG 675.00 
PRAŠEK  PERSIL  3 KG 839.90 
TOALETNI  PAPIR 10 KOM 179.00 
CET4L  389.00 

Zelo  ugodne  cene živinske  krme, krmil,  PVC  kadi,  motornih 
žag,  verig  ter raznovrstne  posode  in kozarcev. 

Po nakupu vas vabimo v bistro,  kjer se boste odžejali  in 
poskusili  raznovrstne  sladice  tudi  ob nedeljah  popoldne. 

Vljudno  vabljeni! 

MLADO,  SIMPATIČNO 
DEKLE  ZA  STREŽBO  V 
GOSTINSKEM  LOKALU 

DOBI  ZAPOSLITEV. 
INFORMACIJE  PO TELEFONU  712-271 

ALI 712-281,  INTERNA  220. 

V O S N J A K 
TRGOVINA IN MONTAŽA 

Šempeter pri železniški postaji 
tel.: 0 6 3 / 701-685 

v NAŠI TRGOVINI  VAM  NUDIMO: 
- ELEKTRO IN VODOVODNI MATERIJAL 
- MATERIJAL ZA CENTRALNO OGREVANJE 
- GRADBENI MATERIJAL 

AKCIJSKA  PONUDBA V  ČASU OD 14. SEPTEMBRA  DO 14. OKTOBRA! 
kotli FERROTHERM v vseh izvedbah: 
- brez bojlerja Cene so ugodne 1 Npr. FK30  - 97000 
- z bojlerjem SIT  - v  ceni je vračunana  dostava  na 
- trajno žarni dom in montaža  kotla 

NAKUP  V  TRGOVINI  V0ŠNJAK  POMENI  PRIHRANEK! 

lesarstvo d.o.o. 
železnina Hudovernik Cesta talcev 11, Velenje 
tel. (063) 853 982 

UGODNA PONUDBA: 
MOŽNOST 
PLAČILA NA 
2 ALI 3 ČEKE 

Del. čas: 
vsak dan od 7. do 18. ure, 
ob sobotah od 8. do 12. ure 

- jupol 30 kg 2.280 SIT 
- acrycolor  (fasadna  barva)  25 kg 8.250 SIT 
- bavalit  40 kg 1.920 SIT 
- belton 0,9 1 569 SIT 
-beltop 0,91 788 SIT 
- lepilo za ploščice od 825 SIT  dalje 
-lepilo za parket za cca 20 rri  3.900 SIT 
- lak za parket za cca 20 rri  od 3.490 SIT 
- strešna lepenka 10rrf/rol  730 SIT 
-vobitekt  V  3 10 rrf/rol  3.390 SIT 
ter ostali železninarski  material... 

VLJUDNO  VABLJENI! 

fivt~  Marko  Celje 
63000 Celje, Grevenbroich  13 
Tel/fax:  063/32-320 
(nakupovalni center NOVA VAS) 

Trgovina z rezervnimi deli 
* ZASTAVA  Velika  izbira: 
* I AHA -rezervnih  delov 

LHUH . potrošniškega  materiala 

* GOL F  ' a vtokozmetike 
Možnost  nakupa materiala tudi za ostale DOMAČE in UVOŽENE  avtomobile. 
Posebno ugodno:pločevina,  gume, prevleke,  akumolatorji  itd. 
Izjemna  ponudba nemškega  motornega  olja  SAE15W-40  - cena le270,00  SITIH 

V trgovinah  ERA za vas: 
• klinker  dimniški  - sabora  kom 60,30 SIT 
-verbis-suha  izolacija  vreča  1.413,99 SIT 
- dimnik  i  20 z zračnikom  tm 4.232,52  SIT 
-ibilol  kg  131,49 SIT 
•prane  plošče  40x40  kom 339,75  SIT 

Cene so s prometnim  davkom  in veljajo  za takojšnje  plaalo  nad 10.000  SIT. 

Gradbeni material, Koroška 2a, tel.: (063) 853-448 

-pvc  folija kg 336,42 SIT 
- žično  pletivo  • pocinkano ni 216,90 SIT 
• pocinkani  valjanec  20x3 kg 171,79  SIT 
•lesteval.  7klinov \ kom 5.832,00  SIT 
• silikatna  opeka bela kom 60,21 SIT 

ALVA 
ALARMNO VAROVANJE & SATELITSKI SISTEMI 

Selo 19, Velenje 
- satelitske  antene z montažo  že od 480 DEM 
• hišni  alarmni  sistemi  Racal z montažo  že od 510 DEM 

Možnost  plačila  na 3 obroke. 

ZAHVALA 

O b trgični izgubi drage tete 

FRANČIŠKE  BREZOVNIK 
1 2 . 2 . 1 9 0 9 - 4 . 9 . 1 9 9 3 

se iskreno zahval jujemo vsem sorodnikom in prijateljem za iskreno pomoč, ki so nam jo 
nudili v težkih trenutkih in j o pospremili na njeni zadnji poti. 

Hvala osebju Doma za varstvo odraslih, pevcem, govornikoma in gospodu duhovniku za 
opravljen obred. 

VSI NJENI 

ZAHVALA 

O b boleči izgubi dragega očeta 

FRANCA  VERKA 
iz Topolšice 

se iskreno zahval jujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečeno 
sožalje, darovano cvetje, vence in sveče ter spremstvo na njegovi zadnji poti. 

Zahvala velja tudi govorniku, pevcem in gospodu župniku za opravljen obred. 

Žalujoči: Vsi njegovi 

Niste  bila nikdar  bogata 
a vendar  po srcu vsa zlata. 

ZAHVALA 
Ob boleči izgubi naše drage mame, stare mame in babice 

TEREZIJE  SEŠEL 
iz Črnove 

14.9.1905-7.9.1993 

se iskreno zahval jujemo vsem, ki ste j o pospremili k večnemu 
počitku, darovali cvetje, sveče in za sv. maše. 

Prisrčna hvala pevcem za zapete žalostinke, govornikoma za 

ganljive besede ter gospodu župniku za opravljen obred. 

Žalujoči hčerki Micka in Slavka z družinama. 

"Naš čas" izdaja Časopisno založniško in RTV podjetje 
NAŠ ČAS, d.o.o. Velenje, Cesta Františka Foita 10. 

Uredništvo: Boris Zakošek (direktor in glavni urednik), 
Stane Vovk (odgovorni urednik), Milena 
Krstič-Planinc, Bogdan Mugerle, Janez Plesnik, 
Tatjana Podgoršek, Bojana Špegel, Mira ZakoSek (novi-

Izhaja ob četrtkih. P e t e r R i h t a r i č (oblikovalec). 

Sedež uredništva in uprave: Velenje, Foitova 10, p.p. 89, 
telefon (063) 853451, 854-761, 856-955. 
Žiro račun pri SDK Velenje, številka 52800303-38482. 
Cena posameznega izvoda je 70,00 tolarjev, 
trimesečna naročnina 820,00 tolarjev. 

Rač. prelom in oblikovanje: K*W11 
in LUMINA 

Grafična priprava, tisk in odprema: GZP Mariborski tisk 
Maribor. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo. 
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Srečanje rudarskih 
reševalcev 

Poletje v Starem Velenju z Radiom Velenje 
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Iztekle so se najdaljše 
prireditve 

Poletje se izteka, v nedeljo pa 
so tudi izzvenele letošnje prire-
ditve v Starem Velenju. Eni so 
si oddahnil i , drugim bo zdaj 
dolgčas. Sicer pa organizatorji 
obljubljajo, da bo prihodnje 
poletje spet veselo. 

Veliko vsega se je dogajalo v 
Starem Velenju preko poletja, 
vsak dan od 16. julija dalje (ra-

zen septembra, ko se je začel 
pouk in zato med tednom prire-
ditev niso pripravljali, pa seve-
da takrat, ko j im je ponagajal 
dež). 

Številnim obiskovalcem, ki so 
včasih dobesedno zapolnili celo-
ten trg, se je predstavilo kar deve-
tindvajset ansamblov, nastopila 
je Rudarska godba, Sašo Hribar, 

Vesela gasilska noč 
Ko postajajo večeri in noči vse hladnejše, se po-

stopoma umirja tudi sezona zabav in prireditev na 
prostem. Družabno življenje pa vseeno ne bo zam-
rlo. Organizatorji bodo iskali oblike za zabavo in 
razvedrilo v zaprtih prostorih. In spet bo veselo. 

Velenjski gasilci pa bodo to soboto popoldne, s 
pričetkom ob sedemnajsti uri, "podkurili" pod 
nogami vsem, ki si bodo prišli ogledati zanimiv 
zabavni program na V E S E L O G A S I L S K O 
NOČ. Ime pove, da bo zabava trajala pozno v 
noč. 

Oddolžitev Kocbeku in dr.Frischaufu 

Čudovit spomenik 
plemenitim možem 

plesna skupina Gib, najstarejši 
slovenski citraš, oseminosemde-
setletni Franc Udovič iz Celja, 
Kvartet Svit GD Bevče in še in še. 
Med drugim so pripravili, v sode-
lovanju z gasilskim muzejem Va-
lenci. drugo spominsko gasilsko 
vajo, več zabav za otroke, degu-
stacij, predstavitev in še marsikaj 
vredno zabave in ogleda. 

Na sklepni prireditvi to nedel-
jo so pripravili obiskovalcem ve-
liko presenečenj, predstavili so 
se mnogi ansambli, ki so jih raz-
veseljevali letošnje poletje. 

Obiskovalci so izbirali naj-
boljše. Med posamezniki in sku-
pinami do treh članov se je 
najbolje odrezal One man band 
Branko Franci Gradišnik. Med 
ansambli od drugod so zmagali 
Wagabundi, med domačimi pa 
Šaleški fantje.  Za skupino poletja 
pa so v Starem Velenju proglasili 
harmonikašice iz Mengša (na sli-
ki). 

Tudi vsebina prireditve bo dovolj pestra, da bi 
se veljalo pridružiti. Gasilske družine iz občin 
Velenje, Žalec in Mozirje se bodo srečale in po-
merile v gasilsko humorističnih burkah, "šic-
mojstri" bodo streljali na koštruna, srečolov pa 
bo tako bogat, kot znana velenjska tombola, ka-
tero je letos zamenjala prav ta, "Vesela gasilska 
noč". Kako igrajo vse bolj popularni Podkrajski 
fantje  in kako uglajeno strežejo Velenjski gasilci, 
se bo izkazalo to soboto, ko bo zares veselo. 

I Jože  Miklavc 

Celjski planinci so v soboto ob 
svojem domu v Logarski dolini 
obeležili 100-letnico planinstva 
na Slovenskem, obenem pa tudi 
enako obletnico Savinjske po-
družnice Slovenskega planinske-
ga društva, ene od dveh njegovih 
utemeljiteljic. Dediči te po-
družnice so seveda planinska 
društva v vsej Savinjski in 
Šaleški dolini. Ob tej priliki je 
predsednik države Mialan 
Kučan odkril spomenik "dr.Jo-
hanessu Frischaufu,  profesorju 
matematike v Gradcu, humani-
stu, raziskovalcu naših planin, 
zlasti Savinjskih, častnemu članu 
Slovenskega, Hrvatskega in Pri-
morskega planinskega društva, 
častnemu članu Savinjske po-
družnice SPD in častnemu 
občanu takratnih občin Jezer-
sko, Ljubno, Luče in Solčava; in 
Franu Kocbeku, nadučitelju iz 
Gornjega Grada, ustanovitelju 
Savinjske podružnice, ki ji je 
načeloval celih 34 let, častnemu 
članu SPD in Savinjske po-
družnice ter planinskemu pisa-
telju," kot je v svojem tehtnem 
govoru poudaril častni predsed-
nik PD Celje Dušan Gradišnik. 
Slovesnosti so se udeležili tudi so-
rodniki obeh velikih mož, pred-
sednik PZS Andrej Brvar, 
zbrane je v imenu Avstrijskega 
planinskega društva iz Gradca 
pozdravil dr.Otokar Blaschek, 
spomenik pa je delo akademske-
ga kiparja Franca Purga. 

To je torej ob spomeniku dr.Ju-
liusu Kugyju v Trenti, spomeni-
ku štirim srčnim možem v 
Bohinju in spomeniku Jakobu 
Aljažu pri Dovjem četrti spome-
nik pomembnim možem in zgo-
dovine slovenskega planinstva. 
Malo pozno se je to zgodilo, res 
pa je , da sta bila oba moža malo 
odrinjena ob rob drugim razisko-
valcem in osvajalcem slovenskih 
planin. To je posredno potrdil 
predsednik Milan Kučan, ki je v 
svojem nagovoru med drugim 
dejal: "S tem morda nezavedno 

popravljamo eno od tistih krivic, 
ki jih Slovenci tako radi, ne da bi 
to vselej tudi hoteli, povzročamo 
drug drugemu. To je spomenik 
mnogim tisočem planincev, ki so 
se zavzemali za iste vrednote, ki 
sta skušala s svojim delom in 
ž ivl jenjem in osebnim vzorom 
pokazati oba moža." 

V nadaljevanju je Milan Kučan 
med drugim še dejal: "Njuna za-
sluga je, da so planine ostale svo-
bodne, upam, da je slovenstvo teh 
planin zdaj dokončno zavarova-
no. Tudi dr.Frischauf  je želel, da 
bi bile dom miru, naj torej ostane-
jo tak dom. Pustila sta nam spo-
ročilo, da gore pripadajo vsem 
ljudem ne glede na narod, vero in 
politiko, ne glede na premožen-
jski in socialni položaj, ne glede 
na status v družbi. Nauči la sta 
nas, da smo naravi in goram nekaj 
dolžni, dolžni tudi zanamcem, da 
je ne bomo bolj poškodovali, kot 
smo jo sprejeli. Čestitka vsem, ki 
so spočeli plemenito idejo in j o 
uresničili, da spomenik stoji na 
lepem kosu slovenske zemlje, še 
zavarovanem pred svinjarijo, v 
čast ljudem in v spodbudo novim 
rodovom Slovencev, da bodo 
znali ljubiti svoje gore." V kultur-

nem sporedu so nastopili solčav-
ski osnovnošolc i , oktet Stu-
denček in citrar Karli Gradišnik, 
predsednik države pa seje po slo-
vesnosti preko Okrešlja in Ledin 
odpravil do Jezerskega. 

Za konec pa tole. Prijetna slo-
vesnost je vsaj pri domačinih pu-
stila trpek občutek. Sredi 

Logarske je izzvenela čisto "celj-
sko", kot da ni bila tam, kjer je re-
snično bila, kot da so vse zasluge 
samo cel jske. Udeležencev ni 
bilo veliko, domačinov le za vzo-
rec, še ti so bili prizadeti, užaljeni: 
tisti, ki že mnoga desetletja zaha-
ja jo v planine, tisti mladi, ki so 
danes napredek doline vzeli v 
svoje roke. Navsezadnje so prav 
solčavski vodniki vodili oba 
moža po še neokrnjenih Savin-
jsk ih gorah, spomenik stoji v 
osrčju doline in celjski planinci bi 
jih lahko vsaj povabili k sodelo-
vanju v pripravah in gradnji spo-
menika. Morda je to "začutil" 
tudi predsednik države, ki je v 
svojem nagovoru na koncu dejal: 
"Naj z njim živijo skladno in lepo 
domačini, ki so več kot drugi za-
služni, da je Logarska dolina 
takšna kot je." 
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Jutri, v petek, 17 
v Beli dvorani 

V E L I Gostje večera: 
Sanja Doležal, Vinko Šimek, 
Slovenskih pet 

{ ^ pokrovitelj 

lament, ne predvideva. 
Drugi dan srečanja rudarskih 

reševalcev je bilo v jami Preloge 
reševalna vaja. Začela se je nekaj 

za energetiko Boris Sovič. Pohvalil 
. j e opremljenost velenjskega pre-

mogovnika in usposobljenost slo-
venskih rudarskih reševalcev, ki bi 

minut pred peto uro zjutraj, ko so iz 
RLV poklicali na pomoč slovenske 
in hrvaške rudarske reševalce. 
Prišli so iz 11 rudnikov in premo-
govnikov in do devete ure vajo 
uspešno končali. 

To pomeni, da so "reševali" vseh 
šest ponesrečenih rudarjev in "po-
gasili" ogenj, ki je botroval "ne-
sreči". Med reševalno vajo je bil na 
obisku v RLV tudi državni sekretar 

ludi v pravi akciji reševanja zmogli 
in znali pravočasno in pravilno 
ukrepati. 

Med 18. srečanjem rudarskih 
reševalcev je bilo v Beli dvorani na 
ogled več strokovnih filmov,  pri-
kaz računalniškega vodenja 
reševalne vaje, letošnje srečanje pa 
s e j e končalo s športnimi tekmo-
vanji in družabnim večerom. 

Rudnik lignita Velenje je bil 
letos gostitelj že 18. srečanja ru-
darskih reševalcev Slovenije in 
Hrvaške, k i j e bilo 10. in 11. 
septembra. 

Prvi dan srečanja je 
bil vTopolšici posvet o 
rudarski zakonodaji, ki 
so se ga udeležili pred-
stavniki slovenskih 
rudnikov, premogov-
nikov, kamnolomov 
ter strokovnih inštitucij 
in ministrstva za go-
spodarske dejavnosti. 
Razpravljali so o tem, 
kako poteka priprava 
novega zakona o ru-
darstvu in ugotovili, da 
je večina dela zanj že 
opravl jena. Novi za-
kon bo uredil to 
obsežno gospodarsko 
dejavnost, uvaja pa ne-
kaj bistvenih novosti; med dru-
gim lastnino države nad naravni-
mi bogastvi ter razširja obseg 
rudarskih del in nadzor nad njiho-

vim izvajanjem. 
Na posvetu so se udeleženci tudi 

zavzeli za oblikovanje posebne di-
rekcije in inšpektorata za rudarstvo, 
česar predlog za izdajo zakona o or-
ganizaciji ministrstev, ki ga bo v 
kratkem obravnaval slovenski par-

Ob predsedniku in drugih  gostih so bili tudi sorodniki obeh veli-
kih mož 


